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عناوینخبرها

هر جا امتیاز دادیم باج خواهی ها بیشتر شد 

حل مشکلات اقتصادی دغدغه سران سه قوه 

هدیه تامین اجتماعی به خانواده بزرگ 
گروه صنعتی ایران خودرو

پرسپولیس و استقلال شهریور در فرابورس پذیرش می شوند

صدور 7 فقره پروانۀ اکتشاف برای فولاد مبارکه

کاهش 73درصدی تعهدات معوق سایپا

شناسایی حدود 1500 هزار میلیارد تومان سود 
نقدی برای فولاد مبارکه

خودکفایی در تولید ریل ،ثمره همت شبانه روزی 
متخصصین ذوب آهن اصفهان است

فروش 1۲0 هزار میلیارد تومانی شرکت های دانش بنیان 

سرمایه گذاری ۲ میلیارد و ۲70 میلیون یورویی مس

میادین مشترک نفت وگاز تا پایان کار دولت ساماندهی می شود
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صفحه1

نقره داغ متخلفین و فراریان مالیاتی
چرا نباید به پرداخت مالیات اعتراض 
کرد، چون در جهت مصرف برای تحول 
در آبادانی کشور هزینه می شود وقتی 
سازمان مالیاتی در اعتراض به دریافت 
این  ارزاظهار می دارد  مالیات سکه و 
مالیات برسکه و ارز نیست بلکه مالیات 
از  مالیات  یا  است،  عایدی  و  سود  بر 
از  مالیات  وصول  ارز،  فروش  و  خرید 
دلالان خودرو، مسکن، مالیات از خانه 
های خالی که تمام این موارد در صورت 
اجرایی شدن می تواند در جهت کنترل 
نقدینگی و سرمایه گذاری در بخش تولید مثبت و موثر باشد امید 
است که اجرایی شود. اما در این مسیرها می توان حتی برای کنترل 
اجاره بهاء مسکن، ابزار تشویقی معافیت مالیاتی در نظر گرفت، 
از پرداخت  یاد گذشته بخیر، مالیات حقوق ما کارمندان را قبل 
کسر می نمودند، نانوا، مکانیک، بقال، پینه دوز، فرش فروش و... 
را  مالیات  پرداخت  عدم  فرار،  راه  که  آنانی  اما  می دادند   مالیات 
دریافت  برای  باید  گریختند.فلذا  می  پرداخت  از   ، دانستند  می 
اگر  اینکه  روشن  واقعیت  یک  شود.  برخورد  قاطعانه  مالیات 
فرار  از  جلوگیری  با  دهند  خرج  به  ای  قاطعانه  تدابیر  بخواهند 
با  توان گفت  قاطع می  به ضرس  بدهکاران کلان کشور  مالیاتی 
نداریم.به  نفت  به صدور  نیاز  مالیاتی  فراریان  از  مالیات  دریافت 
گمان ما هدف از ایجاد گرانی، و شبکه های درآمدهای کزایی  و 
نا امید کردن هموطنان نسبت به آینده این  نارضایتی در مردم.  
این مملکت  از دشمنان  فقط  اقدامی  یقینا  چنین  و  مملکت است 
ساخته است همانها که در طی چهل دو سال  کوشیدند،  نا امنی 
اقتصادی بوجود آورده و پیشروی بازوان  آرمانهای انقلاب اسلامی 
و  بهترین  اقتصادی  تروریست   . سازند  شکست  یا  رکود  دچار  را 
شایسته ترین نام برای اینگونه افراد است افرادی که مصالح مالی 
خویش را بر مصالح یک جامعه و یک ملت تـرجیح میدهند و یا در 
اجرای برنامه های خرابکاری دشمنان ایران از طریق ایجاد نا امنی 

اقتصادی نقش عمده ای را بعهده دارند .

۲

رئیس مجلس شورای اسلامی در شبکه یک سیما به صورت 
زنده و مستقیم به برنامه های مجلس یازدهم در حوزه های 

مختلف به ویژه در زمینه اقتصادی پرداخت.
به گزارش اعتبار به نقل از صدا و سیما؛ رئیس مجلس شورای 
اسلامی ابراز امیدواری کرد هموطنانی که درگیر کرونا هستند 

عافیت کامل به آنان تعلق بگیرد.
محمد باقر قالیباف در پاسخ به اولین سوال مجری برنامه که 
آقای دکتر قالیباف را به عنوان یک مدیر اجرایی قوی و یک مدیر 
عملگرا و فردی که حضور میدانی دارد و بیشتر از آنچه که در 
جلسات بنشیند در میدان دیدیم و در حوزه اجرایی فعالیت وی 
را رصد کرده ایم، اما مجلس بیشتر محل نشستن و گفتگوست 
حال چه تجانسی بین آقای قالیباف عملگرا و مجلس است، 
گفت: عملگرایی، در میدان بودن و با مردم بودن عادت همیشگی 
بنده است و به آن افتخار می کنم که هر کجا توفیق خدمت 
داشتم وظیفه خود می دانستم که از نزدیک با مردم سخن بگویم 
و آن ها را ببینم و درد آن ها را با همه وجودم حس کنم که بتوانم 
چاره اندیشی و خدمتگزاری درستی و ان شاءالله صادقانه انجام 
بدهم. رئیس مجلس گفت: مجلس در رأس امور است نمی شود 
نماینده مردم بود و در بین مردم نبود، نمی شود مشکلات مردم 
را در میدان ندید و بعد در پشــت اتاق های بســته و یا پشت 

صندلی های نشسته تصمیم گرفت.
آقای قالیباف ادامه داد: بحثی که اخیراً مقام معظم رهبری 
داشتند انچه ما قانونگذاران باید توجه کنیم این هست که آن 
قانون را که می نویسیم هم ذینفع مردم باشند و در جهت حل 
مشکلات مردم باشد و هم این که آن قانون در حین این که 
اولویت مردم را مشخص می کند از طرف دیگر زمینه اجرا شدن 
هم داشته باشد، این می طلبد که هم یک کار ستادی خوب و 
جلسات خوب و کارا برگزار شود و هم این که از پایین ترین سطوح 
از مناطق دور و در همه جغرافیای کشور بسیج شد و مشکلات 
را دید و ان شاءالله چاره اندیشی کرد. آقای قالیباف در ادامه در 
پاسخ به سوال مجری برنامه که عنوان کرد مقام معظم رهبری 
در بیانات اخیر خود مجلس یازدهم را مظهر امید و انتظار نام 
گذاشتند و این هم بسیار خوب است و هم مسئولیت را زیاد 
می کند و وظایف مجلس یازدهم پس از این که این عنوان از 
سوی مقام معظم رهبری داده شد چیست؟ گفت: مقام معظم 
رهبری در این ملاقات ویدیو کنفرانسی که برقرار شد به این نکته 
اشاره فرمودند که مردم به این مجلس دل بستند و امید دارند و 
این مجلس بعد از انقلاب جزو قوی ترین و انقلابی ترین مجالس 
هست و این بیانات مقام معظم رهبری مسئولیت ما را سنگین 
می کند،ما از این باب خوشحالیم که چنین توفیقی را پیدا کرده 
ایم که در چنین مجلس در شرایطی که مردم شرایط سختی 
را دارند و امید دارند که این کار را ما انجام دهیم، ما این را برای 
خودمان یک نعمت و توفیق می دانیم که بتوانیم خدمتگزار 

صادقی برای مردم باشیم.

ین نکته ای که باید به آن دقت کنیم این است که نباید این حرف 
و کلام من در حد شعار باقی بماند و ما باید واقعاً در عمل به مردم 
نشان دهیم که می توانیم مسائل و مشکلات را به یاری خدا 
بخشی که بر عهده مجلس است و با ریل گذاری که باید مجلس 
انجام دهد به سرانجام برسانیم، طرح هایی را باید مجلس دنبال 
کند و قانونگذاری ها و نظارت هایی که باید انجام دهد تا ان شاءالله 
قوه مجریه و قوه مقننه که حضرت آقا فرمودند آن ها مکلفند مو 
به مو قوانین مجلس را اجرا کنند تا بتوانیم در عمل موفق باشیم 
و بتوانیم رضایت حضرت آقا را ان شاءالله بدست آوریم.بنده و 
همه همکارانم معتقدیم که رضایت حضرت آقا در این هست 
که ما غمخوار درست مردم باشیم و مشکلات مردم را حل کنیم 
و امیدوارم در این مســیر بتوانیم گام برداریم و بستر را برای 
مخصوصاً دولت فراهم کنیم که گام های محکمی را در حل 
مشکلات مردم بردارد.  رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه 
در پاسخ به سوالی در خصوص بیانات اخیر مقام معظم رهبری 
مبنی بر این که مجلس شورای اسلامی قوانین را با توجه به 
ظرفیت ها و واقعیت های اجرایی بررسی و تصویب کند و این 
نیازمند این است که تعامل بین قوا شکل بگیرد و الان این تعامل 
چگونه است و برنامه مجلس برای تعامل با دو قوه دیگر چیست؟ 
گفت: ما در ۵۰ روزی که از عمر مجلس یازدهم می گذرد تمام 
تلاش ما در این مدت این بوده که بتوانیم مجلس وظایف خود 

را شکل بدهد. به هر حال ما مسیر هایی را براساس آیین نامه 
داخلی مجلس داریم که باید پیش برویم که آن مسیر را پیش 
رفتیم و توانســتیم به یاری خدا در یک زمان خوب و حداقلی 
کمیسیون ها شکل بگیرد و در همین فرصت استفاده کردیم 
مجموعه دوستان ما با دولت و وزرا نشست هایی داشتند و تبادل 
نظر کردیم و وزرا هم در صحن مجلس و هم در کمیسیون ها 
حضور پیدا کردند و گزارشی از وضعیت و فرصت ها و مشکلات 
دادند.ویژگی این مجلس این اســت که قریب به ۱۸۰ نفر از 
نمایندگان ما اولین نوبتی است که در مجلس حضور پیدا می کنند 
و در بین این ها افرادی هستند که از مدیران ارشد دارای سابقه کار 
در وزارتخانه ها و دستگاه های مختلف می باشند و افرادی هستند 
کارکشته که در محیط های دانشگاهی و اجرایی بودند و بخشی 
از آن ها را جوان های قابلی و باتجربه تشکیل می دهد که هر کدام 
۱۰ - ۱۵ سال تجربه مدیریتی دارند و ضمن این که از چهره های 
نخبه هستند. آقای قالیباف ادامه داد: این ها با کلان موضوعات 
کشور در این مدت آشنا شدند و در این نشست ها صحبت شد و 
بنای ما هم تعامل با قوای دیگر بوده و طبیعتاً ما باید به این سمت 

حرکت کنیم.
رئیس مجلس گفت: هر کدام از قوا براساس قانون وظیفه داریم 
و طبیعتاً تعامل ما با قوای دیگر در چارچوب وظایف و قانون است 
و در حقیقت فلسفه وجودی ما این است که گره ای از کار مردم 

باز کنیم،اگر تعامل می کنیم معنای آن این است که در این تعامل 
باید کاری انجام بگیرد که این کار مثمرثمر هم باشد و مشکلی 
از مردم مخصوصاً در حوزه اقتصادی بتواند رفع کند که این امر 
اولویت اول مجلس است. رئیس مجلس گفت: اساس کار ما در 
مجلس این است که این ارتباط را داشته باشیم، ولی طبیعتاً 
جایی هم که احساس کنیم کاری بر روی زمین مانده است و 
قانون اجرا نشده و جایی معطل مانده به وظیفه قانونی خودمان 
عمل خواهیم کرد،رویکردمان در مجلس بین قانونگذاری و بین 
نظارت اولویت ما نظارت است و این نظارت هم میدانی است.

البتــه ما در این نظارت هرگز به دنبــال مچ گیری و عیب و 
ایرادگیری نیستیم و به دنبال آن هستیم که کار به درستی انجام 
بشود و دنبال این نیستیم که خدایی ناکرده چوب لای چرخ 
دولت بگذاریم بلکه به دنبال این هستیم که عصایی برای دولت 

باشیم و کمک کنیم که گره از کار مردم باز شود. 
اگر جایی دیدیم قانون روی زمین مانده و کاری انجام نشده 
طبیعتاً در منافع و کار مردم حتماً مماشات نمی کنیم و به وظیفه 

قانونی خود حتماً ادامه می دهیم.
تأکید بر اصلاح ساختار بودجه و تبیین ۴ رویکرد تحولی

رئیس مجلس شورای اسلامی بر اصلاح ساختار بودجه به عنوان 
منشأ بسیاری از مشکلات کنونی کشور تأکید کرد. 

آقای محمدباقر قالیباف در ادامه سخنانش در گفتگوی زنده 

تلویزیونی با مردم در شبکه یک سیما با تبیین ۴ رویکرد تحولی 
مجلس گفت: ما ابتدا نیازمند به تحول در درون مجلس هستیم 
یعنی اگر در پی این هستیم که تلاش کنیم در قانونگذاری و 

نظارت ایجاد شود به تحول در مجلس نیاز داریم. 
در بررسی طرح ها و لوایح دولت و قوه قضائیه در کمیسیون ها از 
یکسو و در تعامل با نخبگان و ذی نفعانی که برای پیگیری طرح ها 
با مجلس ارتباط برقرار می کنند از سوی دیگر، اساس کار این 
است که با نخبگان ارتباط داشته باشیم. واقعیت این است که 
قبــلا مجلس در رأس امور نبود و توقعی که مردم از مجلس 
داشتند شاید با همه زحماتی که دوستان کشیده بودند مردم 
توقع بیشتری داشتند و اکنون مردم این امید را به مجلس دارند 

که کمک کند که مشکلات رفع شود. 
رئیس قوه مقننه با تأکید بر اینکه باید تحول در کارکرد مجلس 
ایجاد شود افزود: برای این کار باید ۴ رویکرد را هم در مجلس 

پیگیری کنیم و هم در نظارت هایی که باید داشته باشیم. 
وی نخستین رویکرد را شفاف سازی دانست و گفت: معتقدم 
مجلس باید شفاف باشد و زمانی که از شفافیت سخن می گوییم 
یعنی هر تصمیمی که در مجلس گرفته می شود که حقی برای 
مردم هست و تکلیفی بر آنان می گذارد مردم باید دقیق، روشن 
و شفاف در جریان قرار بگیرند و مطلع شوند اعم از جایی که 

حقی دارند یا تکلیفی بر آنان هست. 
آقای قالیباف افزود: ما، چون بین کمیسیون ها و مجلس اولویت 
را به کمیسیون ها داده ایم معتقدیم در کمیسیون ها مباحثی 
که مطرح می شود هر قشری و هر بخشی از جامعه که موضوع 
مرتبط با آنان در کمیسیون ها مطرح می شود صاحبان و ذی 
نفعان آن موضوع باید نظرات کمیسیون ها را بدانند آنجا بتوانند 
حرفشان را بزنند که بخشی از این می تواند حضوری یا از طریق 
فضای مجازی باشد.  وی بار دیگر تأکید کرد: مردم باید در جریان 
روند کار و فرآیند قانونگذاری قرار بگیرند.  رئیس مجلس مردمی 
سازی را رویکرد دیگر تحول در مجلس برشمرد و افزود: مردمی 
سازی به این معنی است که معتقدیم اساس انقلاب اسلامی ما 

پایه اش مردمی بوده است.
آقای قالیباف با اشاره به نقش مؤثر مردم در مدیریت مشکلات 
ناشی از بیماری کرونا گفت: البته دولت و کادر پزشکی حتماً 
زحمت کشیدند و تا پای جان مایه گذاشتند، اما مردم هم در 
صحنه آمدند چنانکه بسیاری از پرستاران و پزشکان که شیفت 
کاریشان نبود و بازنشسته ها در حوزه های مختلف صنعت و 
کارخانه ها وارد صحنه شدند. اکنون که از بسته ارسالی مردم 
سخن می گوییم مردمی سازی اساس کار است و نباید تصمیم 

بگیریم که مردم در آن مشارکت معنی دار نداشته باشند، زیرا هر 
جا که مردم نباشند آنجا کار ما حتماً دچار اشکال می شود.  رئیس 
قوه مقننه هوشمندسازی را رویکرد سوم مجلس یازدهم دانست 
و تأکید کرد: در این حوزه معتقدیم هر کاری که انجام می دهیم 
حتماً باید مبتنی بر کار سیستمی، نرم افزاری و مبتنی بر کار 
الکترونیک باشــد تا بتوانیم با دقت کار را پیش ببریم که این 

می تواند در وقت ما صرفه جویی ایجاد و عدالت را برقرار کند. 
آقای قالیباف کارآمدسازی را رویکرد چهارم مجلس یازدهم 
برشمرد و افزود: در این چارچوب باید به سمت تمرکززدایی 
برویم، اکنون نظــام اداری و اجرایی و نظام قوانینی که ایجاد 
می کنیم عمدتاً اختیارات را در جای خاص محدود می کنیم و 
کار را توزیع نمی کنیم بلکه تمرکزگرایی داریم. اکنون در قوانین 
و مقررات ما حتی در حوزه اجرا که تحت تأثیر این قوانین هستند 
همه چیز متمرکز است که این مشکلات بسیاری ایجاد می کند. 
به همین علت باید تمرکززدایی و چابک سازی کنیم و به سمتی 
برویم که فرآیند های نظــام اداری واجراییمان را با قوانین و 

مقررات روان کنیم تا سبک سازی انجام شود.
رئیس مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این پرسش که این 
رویکرد ها در چه بازه زمانی اجرا خواهد شد گفت: این وقتی آغاز 
می شود همیشــه ادامه دارد این روح و متن کار ماست و هر 
تصمیمی که می گیریم مدنظر ما قرار دارد.  آقای قالیباف افزود: 
در صحبتی که روز یکشنبه با همکارانم داشتیم اقدامات ستادی 
و عمیقی که در حوزه مباحث اقتصادی انجام شد و این بسته 
اقتصادی مردمی را ارائه کردیم در جای جای این بسته باید نقش 
مردم، شفافیت، سیستم هوشمند، تمرکززدایی، چابکی و 

اصلاح نظام تصمیم گیری و اداری  ـاجرایی باشد. 
وی در پاسخ به این پرسش که برخی به ظرفیت های داخلی 
کشور برای رفع مشکلات باور ندارند تأکید کرد: اولاً ناامیدی 
بزرگترین گناه است و من در همین جایی که نشسته ام با همه 
وجود و با ایمان، اطمینان و امیدواری اعلام می کنم که حتماً 
می توانیم بر مشکلات فائق بیاییم. من اعلام کرده ام که اگر هم 
دست به دست دهیم تا سال ۱۴۰۴ که پایان برنامه ۲۰ ساله 
ماست ۵ سال فرصت داریم و در این مدت می توانیم در مجلس 
با کار قانونگذاری و نظارت و دولت در میدان عمل دســت به 
دست هم دهیم و مردم را با آن ۴ رویکردی که توضیح دهیم 
همراه کنیم مطمئن باشید که به ثبات اقتصادی خواهیم رسید 
و از شــرایط کنونی عبور خواهیم کرد.  آقای قالیباف گفت: 
ظرفیت و امکانات کافی در کشور وجود دارد ما هم منابع مادی 
و هم منابع انسانی داریم؛ هیچ کاری ناشدنی وجود ندارد ما این 

را از ابتدای انقلاب تجربه کرده ایم. 
وی با اشاره به همفکری کارشناسان و صاحبنظران در تدوین 
بسته اقتصاد مردمی در جلسات متمادی حتی قبل از تشکیل 

مجلس افزود: این برنامه نتیجه زحمات و خرد جمعی است. 
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از ایرانه خانم تا ایران جوان با 
پیمان سلطانی

همیشهازپخشنابجاوبیاجازهقطعه"ایرانجوان-وطنم"ناراضیبودهام.
فهمموسیقیخوبودرستیکیازبحرانهایجدیجهانامروزاست

منتشــر شد

مهدیمیرحیدری
مد                    یر عامل و سرد                        بیر

 ایران و چین نشان دادند در برابرآمریکا
 راه چاره دارند

رهبر معظم انقلاب اسلامی در ارتباط تصویری با 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی:

 وقتی کسی ماسک نمی زند
 از آن پرستار و پزشک فداکار 

خجالت می کشم

محمد باقر قالیباف در گفتگوی زنده تلویزیونی:

در رفع مشکلات با کسی مماشات نمی کنیم 

ضایعه درگذشت والده همسر مکرمه موجب تأثر و تألم خاطر شد. مصیبت وارده را به حضرتعالی و خانواده 
 محترم مرحومه ، تسلیت 

می گوییم و از درگاه خداوند متعال برای آن مرحومه رحمت و مغفرت الهی ، برای عموم بازماندگان صبر و 
شکیبایی خواستاریم .

مهدی میرحیدری مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار

جناب آقای دکتر احسان اله حجتی
مدیرکل محترم اداره کل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
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خبـــــر

رهبر معظم انقلاب اســلامی صبح امروز 
)یکشنبه( در ارتباط تصویری با نمایندگان ملت 
در مجلس شورای اســلامی، مجلس یازدهم را 
»مظهر امید و انتظار مردم« خواندند و با استناد به 
»بنیــه قــوی و ظرفیت های مادی کشــور« و 
»توانایی هایی معنوی و ایمانی ملت« تأکید کردند: 
اطمینان داریم همه مشکلات موجود قابل حل 
است و مجلس باید با اولویت بندی مسائل، پرهیز 
از حاشیه سازی و نیز کار مخلصانه برای مردم در 

روند حل مشکلات، تأثیر محسوس بگذارد.
ایشــان همچنین با ابراز تأســف عمیق از 
اوج گیری مجدد کرونــا، همه را به رعایت کامل 
دستورالعمل های بهداشتی فراخواندند و افزودند: 
مردم با گســترش نهضت تعاون به نیازمندان بار 
دیگر کشور را از طراوت کمک به قشرهای ضعیف 

وخانواده های نیازمند سرشار کنند.
حضرت آیت الله خامنه ای حضور درصد قابل 
قبولــی از مردم در انتخابــات مجلس را با وجود 
شرایط سخت اقتصادی و تبلیغات مأیوس کننده 
دشمنان نشان دهنده امیدواری و انتظار ملت برای 
حل مشــکلات خواندند و به نمایندگان مجلس 

توصیه کردند: قدر این موقعیت مهم را بدانید.
ایشــان مجلس یازدهــم را از قوی ترین و 
انقلابی ترین مجالس پــس از انقلاب خواندند و 
افزودند: حضور »جوانــان پرانگیزه، پر ایمان، پر 
توان، تحصیل کرده و کارآمد« در کنار شماری از 
مدیــران انقلابی و دارای ســوابق اجرایی، و نیز 
شماری از پیشکسوتان دارای سوابق نمایندگی، 
مجلس یازدهم را به مجلســی بســیار خوب و 

امیدبخش تبدیل کرده است.
حضرت آیت الله خامنه ای با ابراز خرسندی 
از حساسیت نشان دادن مجلس یازدهم به مسائل 
انقلاب و سرعت عمل نمایندگان در تشکیل هیئت 
رئیسه و کمیسیون ها افزودند: مهلت چهار ساله 
نمایندگی، فرصت خوبی برای ریل گذاری حرکت 
عمومی کشور و تأثیرگذاری فراوان در روند حل 

مسائل و پیشرفت و آینده ایران است.
رهبر انقلاب اســلامی در بخش دیگری از 
سخنانشان مشکلات فراوان اقتصادی کشور را به 
»بیماری« تشبیه و در عین حال تأکید کردند: به 
علت بنیه قوی و قدرت دفاعی، کشور بدون تردید 
توان غلبه بر ایــن بیماری را دارد، همان گونه که 
دشــمنان نیز امروز اذعان می کنند که با وجود 
ســخت ترین تحریم ها و فشــارهای همه جانبه 
نتوانسته اند به اهداف ضد ایرانی خود دست یابند.
ایشــان »تورم، کاهــش ارزش پول ملی، 
گرانی های بی منطق، مشکلات بنگاه های تولیدی 
و مشکلات ناشی از تحریم ها« را از جمله مسائلی 
خواندند که سختی معیشت را بویژه برای طبقات 

پایین و متوسط به همراه آورده است.
حضرت آیت الله خامنه ای در تشریح برخی 
ظرفیت های کشور افزودند: ایجاد هزاران شرکت 
دانش بنیــان، اجــرای صدها طــرح زیربنایی، 
بهره بــرداری مســتمر از طرح هــای جدیــد، 
پیشــرفت های حیرت انگیز در صنایع نظامی و 
موفقیت های تحسین برانگیز در مسائل فضایی 
نتایج استفاده از بخشی از ظرفیت های بسیار قوی 

وگسترده در کشور است.
رهبر انقلاب ظرفیت های معنوی ملت را که 
در ایمان مذهبی و انقلابی مردم ریشه دارد، مکمل 
ظرفیت های فراوان طبیعی، جغرافیایی و تاریخی 
برشمردند و افزودند: باید ظرفیت های معنوی را 
به عنوان عاملی بسیار مهم، مورد توجه و استفاده 

قرار داد.

ایشان »حضور بهنگام و فداکارانه مردم در 
مقابله با موج اول کرونا«، »خدمات بسیار با ارزش 
ملت در نهضت کمک مؤمنانــه به خانواده های 
ضعیف« و »حضور با شکوه و خیره کننده مردم در 
بدرقه سردار سلیمانی« را نمونه هایی از ظرفیت 
معنوی عمیق ملت ایران دانستند و افزودند: مردم 
در تجلیل از »مظهر اقتدار ملی و جهادی« ایرانیان 
یعنی شهید سلیمانی نشان دادند که به مبارزه و 
مقاومت در مقابل اســتکبار ایمان دارند و برای 
قهرمان ملی خود بالاترین ارزش ها را قائل هستند.

حضرت آیت الله خامنه ای با یادآوری حضور 
تعیین کننده مــردم در مقابله با غائله هایی نظیر 
حوادث سال های ۷۸ و ۸۸ افزودند: ملت در مقابله 
با هر حرکت ضدنظام، دشمن را مأیوس می کند و 
آیا توانایی و ظرفیتی بالاتر از این برای یک کشور 

قابل تصور است؟
رهبر انقلاب در نوعــی جمع بندی از این 
بخش از سخنانشان، بخشی از مشکلات موجود را 
نیز ناشی از بی توجهی و کم توجهی مسئولان در 
طول سال های مختلف خواندند و افزودند: اگر تفکر 
خوداتکایی و اعتماد به نفس ملی بویژه در جوانان 
همچنان رو به گسترش باشد و از بنیه قوی کشور 
اســتفاده شود و امیدهای واهی به بیرون مرزها و 
شــرطی کردن اقتصاد کشور تضعیف شود، من 
اطمینان کامل دارم که مشکلات اقتصادی قابل 

حل است.
رهبر انقلاب اسلامی سپس توصیه هایی را 
خطاب به نمایندگان مجلس یازدهم بیان کردند.

»نیت الهی و خالص«، »کار برای مردم« و 
»پرهیز از جو زدگی« اولین توصیه حضرت آیت 

الله خامنه ای به نمایندگان مجلس بود.
توصیه دیگر رهبر انقلاب مربوط به »سوگند 
نماینــدگان« بود کــه گفتند: ســوگندی که 
نمایندگان در آغاز به کار مجلس ادا می کنند، یک 
سوگند شرعی است و بر اساس آن باید به صورت 
جدی پاسدار حریم اسلام و نگهبان دستاوردهای 

انقلاب اسلامی باشند.
حضــرت آیت الله خامنه ای در ســومین 
توصیه، »توجه به مسائل کلیدی و اصلی کشور و 
پرهیز از دچار شدن به حاشیه ها و اولویت دادن به 
مسائل فرعی« را مورد تأکید قرار دادند و افزودند: 
در شرایط کنونی، در موضوع اقتصاد، مسائل اصلی 
کشــور عبارتند از »تولید، اشــتغال، مهار تورم، 
مدیریت نظام پولی و مالی، و عدم وابستگی اقتصاد 

کشور به نفت«.
ایشان در زمینه مسائل اجتماعی هم تأکید 
کردند: موضوع »مســکن« به عنوان یک مسئله 
بسیار مهم و کلیدی، مســئله »ازدواج جوانان و 
راههای تســهیل آن«، مســئله »فرزندآوری و 

جلوگیــری از حرکت کشــور به ســمت پیری 
جمعیت« و مسئله »مدیریت فضای مجازی در 
کوتاه مدت و میان مدت« از دیگر مســائل اصلی 

کشور هستند.
رهبر انقلاب اسلامی توصیه چهارم خود به 
نماینــدگان مجلس یازدهــم را به »تعامل و هم 
افزایی قوا« اختصاص دادند و گفتند: نقشه کلی 
تعامل قوا، از جانب دستگاه اجرایی و قوه قضاییه 
به اینگونه است که آنها باید مصوبات مجلس را به 
صورت دقیق و کامل اجرا کنند و هیچگونه تعللی 

در این زمینه جایز نیست.
حضرت آیت الله خامنــه ای افزودند: این 
تعامل از جانب مجلس نیز باید به اینگونه باشد که 
در مصوبات، ظرفیت ها و واقعیت های کشور در 

نظر گرفته شود.
ایشــان در موضوع تعامل قــوا خطاب به 
نمایندگان مجلس تأکید کردند: روابط مجلس با 
دولتمردان باید مطابق قانون و شرع باشد، یعنی 
سؤال و تفحص به عنوان حق مجلس وجود داشته 
باشد اما توهین و دشــنام و نسبتِ بدون علم به 
دولتمردان به هیچ وجه جایز نیست و برخی از این 

نسبت ها حرام شرعی است.
رهبر انقلاب اســلامی خاطرنشان کردند: 
حضور وزرا در یک مــاه اول آغاز به کار مجلس و 
ارائه گزارش از شرایط کشور، کار بسیار خوبی بود 

اما نباید به وزرا توهین و یا تهمتی زده شود.
حضرت آیــت الله خامنــه ای افزودند: از 
برخوردهای احساسی و غیرمنطقی پرهیز شود و 
بیان دیدگاه و نظر مخالف متین، خردمندانه، قوی 

و قابل توجیه باشد.
ایشان درباره همکاری مجلس با قوای دیگر 
گفتند: مردم از مجلس و دو قوه دیگر انتظار بیان 
حق و پیگیری آن رادارند و به شــدت با مجادله و 
گریبان گیری و تشنج میان قوا مخالف هستند و 
همه بدانند فضای منازعه در رئوس دستگاهها برای 

افکار عمومی زیان بخش و ناراحت کننده است.
رهبر انقلاب اسلامی، اتحاد و انسجام داخلی 
و یک صدایی در برابر جبهه گســترده دشمن را 
تکلیف همه مسئولان و قوا برشمردند و افزودند: 
امروز جبهه دشمن که خبیث ترین و قبیح ترین 
آن امریکا اســت، تمام توان سیاسی، اقتصادی و 
تبلیغاتی خود را برای به زانو درآوردن ملت قوی 
ایران به کار گرفته است و در چنین شرایطی حتی 
با وجود اختلاف سلیقه و نظر در داخل، در مقابل 
دشمن یاوه گو باید دست به دست هم بدهیم و یک 

سخن گفته شود.
حضرت آیــت الله خامنه ای نقش نظارتی 
مجلــس را بســیار مهــم و حیاتی دانســتند و 
خاطرنشــان کردنــد: این نقش بایــد با متانت، 

خردمندانه و بدون حاشیه ایفا شود.
ایشان همچنین با اشاره به سال آخر دولت 
گفتند: ســال آخر دولتها معمولاً سال حساسی 
است و باید مراقبت شود که پیگیری امور به هیچ 
وجه سست نشود و بر همین اساس اعتقاد راسخ 
دارم که دولت هــا باید تا روز آخر وظایف خود را 
انجام دهند و بعد از پایان دوره قانونی خود، امانت 
را با ارائه صورت وضعیت، به دولت بعدی تحویل 

دهند.
رهبر انقلاب اســلامی تأکیــد کردند: در 
شرایط حساس سال آخر دولت و همچنین سال 
اول مجلس، باید دو قوه فضا را به گونه ای مدیریت 

کنند که به کار مهم کشور لطمه نخورد.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین مرکز 
پژوهــش های مجلس و مرکز نظــارت بر رفتار 
نمایندگان را دو مرکز بسیار مهم برشمردند و بر 
لزوم استفاده مطلوب از دیدگاههای کارشناسی 

مرکز پژوهش ها تأکید کردند.
رهبر انقلاب اســلامی در بخــش پایانی 
سخنانشــان، گســترش مجدد بیماری کرونا و 
جان باختــن روزانه تعداد زیــادی از مبتلایان را 
حقیقتاً غم انگیز خواندند و با تجلیل چندین باره از 
خدمات درخشــان و فداکاری هــای کادرهای 
درمانی که بعضی از آنها نیز در راه خدمت به مردم 
به بیماری مبتلا شدند و یا جان باختند، گفتند: با 
وجود این خدمات، بعضی افراد حتی کار ساده ای 
مثل ماسک زدن را انجام نمی دهند که من واقعاً 
از آن پزشک و پرستاری که فداکارانه در حال ارائه 

خدمت است خجالت می کشم.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به واقعیت 
تلخ دور شدن کشور از موفقیت اولیه در مقابله با 
کرونا، خطــاب به همه دســتگاهها، گروههای 
خدمت رسان و آحاد مردم تأکید کردند: همه نقش 
خود را به بهترین وجه ایفا کنند تا در کوتاه مدت 
زنجیره سرایت را قطع کنیم و کشور را به ساحل 

نجات برسانیم.
ایشان مشارکت گسترده مردم در نهضت 
خدمت مؤمنانه در آستانه ماه رمضان را بسیار با 
ارزش و گره گشــا از زندگی قشــرهای ضعیف 
دانستند و افزودند: این نهضت تعاون و احسان باید 
رشد و توسعه پیدا کند و هر کس به هر شکل که 
می توانــد کمــک و مراقبت کند که کســی از 

نیازمندان از قلم نیفتد.
رهبر انقلاب اسلامی در پایان همگان بویژه 
جوانان را به دعا و توسل عمومی به درگاه خداوند 

متعال برای دفع بلا فراخواندند.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، آقای 
قالیباف رئیس مجلس در گزارشی از رویکردها، 
اقدامــات و برنامه هــای مجلس، هــدف اصلی 
نمایندگان را حل مسائل مردم و تبدیل مجلس به 
یک نهاد چابک و انقلابی بیان کرد و گفت: »اصلاح 
ساختار بودجه ریزی«، »نوسازی نظام مالیاتی«، 
»حمایت از قشرهای ضعیف«، »رفع موانع جهش 
تولید« و »تحول در حــوزه تجارت خارجی« از 
جمله  محورهای بســته تحولی مجلس یازدهم 

برای اقتصاد است.
آقای قالیباف »ساماندهی امور نمایندگان و 
صیانــت از آنــان«، »شــفافیت در فرایندهای 
قانون گذاری« و »توجــه ویژه به نظارت در کنار 
تقنین« را نیز از دیگر برنامه های مجلس برشمرد.
رئیس مجلــس همچنین با بیــان اینکه 
پرداختن به هرگونه حاشیه ای که مجلس را از حل 
مســائل مردم دور کند خطا اســت، بر ضرورت 

همکاری با سایر قوا تأکید کرد.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در ارتباط تصویری با نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی:

مجادلات مردم را ناراحت می کند همه باید در مقابل 
دشمن یکصدا باشیم

هر جا که ما ایستادگی کردیم دشمن مجبور به عقب نشینی شد و هر جا که 
امتیاز دادیم باج خواهی شان بیشتر شد و دنبال تضعیف کشور افتادند. 

به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل روابط عمومی قوه قضائیه، آیت الله سید 
ابراهیم رئیسی در جلسه شورای عالی قوه قضائیه، فرمایش های رهبر معظم 
انقلاب در جمع نمایندگان مجلس را سرلوحه کار مسئولان دانست و افزود: 
ضرورت انسجام و وحدت ملی به ویژه همکاری قوای سه گانه از جمله نکات 
مورد تأکید رهبر انقلاب است و ما در قوه قضائیه خود را موظف به همکاری با 
دولت، مجلس و همه نهاد های انقلاب اسلامی می دانیم تا توطئه دشمنان 
انقلاب اسلامی را خنثی و از زندگی مردم به ویژه در حوزه مسائل معیشتی و 

اقتصادی گره گشایی کنیم.
رئیس قوه قضائیه، لازمه به ثمر نشستن همدلی در جهت حل مشکلات مردم 
را اعتقاد به حل مسائل مردم با نگاه به داخل عنوان کرد و گفت: حل مشکلات 
کشور را باید در دست توانای مردان و زنان این کشور جست وجو کنیم و اگر با 
اتکال به خدا و اعتماد به نفس این کار دنبال بشود، به رفع مشکلات مردم یقین 

داریم.
دستگاه قضایی حامی مدیران کارآمد شجاع و خطرپذیر

آیت الله رئیسی عزم دستگاه قضا برای برخورد قضایی با متخلفین، متجاسرین 
به قانون، قانون شکنان و مفسدین را جدی دانست و گفت: برخورد قضایی 
حتماً جایگاه خودش را دارد، اما این برخورد ها به هیچ عنوان جایگزین سستی 

مدیریتی نخواهد شد.
در حوزه مدیریتی باید یک کار مقتدرانه، برنامه ریزی شده و قوی برای حل 
مشکلات مردم شکل بگیرد. وی لازمه شکل گیری ایران قوی را مدیریت قوی 
عنوان کرده و افزود: مدیران ما در سراسر کشور یقین بدانند که مدیر قوی 
می تواند اقتصاد قوی را رقم بزند و این اقتصاد قوی است که می تواند ایران قوی 
را رقم بزند؛ لذا حمایت از مدیران کارآمد، خطرپذیر، مسئولیت پذیر و شجاع، 
در دستور کار قوه قضائیه است. همواره گفته ایم که دستگاه های ما در حوزه 
قضاوت و نظارت حتماً از مدیر قوی کاردان شجاع خطرپذیر حمایت می کنند 
و خواهند کرد تا کار پیش برود. رئیس قوه قضائیه به تجربه پرونده هسته ای 
ایران به عنوان نمونه ای عبرت آموز اشاره کرده و گفت: ۱۷ سال است که پرونده 
هسته ای ما که در دنیا مطرح شده، اما هر جا که ما ایستادگی کردیم دشمن 
مجبور به عقب نشینی شد و هر جا که امتیاز دادیم باج خواهی شان بیشتر شد 

و دنبال تضعیف کشور افتادند.
حفظ امنیت جامعه خط قرمز دستگاه قضا

رئیس قوه قضائیه برخی فضاسازی های رسانه ای در روز های اخیر را نیز ناشی 
از عزم راسخ قوه در برخورد با مفسدین و قانون شکنان دانست و تأکید کرد: 
امروز عملکرد قوه قضائیه پیش روی همه است. ضابطین قوه قضائیه برابر قانون 
زیر نظر دادستان ها و قضات ما مقید و موظف به حفظ حقوق مردم، حتی 
حفظ حقوق متهم و ارباب رجوع هستند. اگر جایی هم ضابط تخلف کرد، قبل 
از هر کس و هر چیز خود ضابطین موظفند تخلف را پیگیری کنند و برابر قانون 
به سازمان قضایی برای پیگیری ارائه دهند. قضات ما در سیر دادرسی نیز خود 

را موظف می دانند که مطابق با موازین آیین دادرسی عمل کنند.
آیت الله رئیسی، حفظ امنیت جامعه را خط قرمز دستگاه قضا عنوان کرد و 
افزود: هجمه های اخیر به قوه قضائیه مربوط به عزم راسخ این قوه و قضات 
شــریف ما نسبت به برخورد با مفسدین و قانون شکنان و افرادی است که 
می خواهند امنیت کشور را به خطر بیندازند. حفظ امنیت جامعه برای همه 
ما یک مسئله بسیار حیاتی است و اجازه نمی دهیم که دشمنان توفیق پیدا 

کنند امنیت جامعه را مختل کنند.
رئیس قوه قضائیه با تأکید بر اینکه در عمل به وظایف شرعی و قانونی هیچ 
ملامتی از ملامت کننده نمی تواند دست اندرکاران اجرای عدالت را دچار 
سســتی کند، افزود: ما در اجرای عدالت وظیفه قانونی خودمان را انجام 
می دهیم، هر کسی هم ملامت کند، به هیچ وجه در دل و جان ما اثر نخواهد 
کرد و ما در اجرای عدالت و انجام وظیفه و حفظ حقوق مردم را مصمم تر خواهد 

کرد.
 در این جلسه حجت الاسلام درویشیان، رئیس سازمان بازرسی کل کشور با 
ارائه گزارشی در مورد بررسی اماکن ناایمن در شهر تهران، از تدوین گزارش 
بررسی ۴۳۰ مرکز درمانی و بیمارستانی و صدور و ابلاغ اخطار برای مراکزی 
که ایمنی لازم را نداشته اند خبر داد و در حادثه کلینیک سینا اطهر تهران نیز 
از قصور شهرداری تهران و وزارت بهداشت نسبت به نظارت بر تغییر کاربری 

محل کلینیک بدون در نظر گرفتن ملاحظات ایمنی خبر داد.
درویشیان همچنین پیگیری تعهدات ایفا نشده ارزی را یکی از دستور کار های 
جدی سازمان بازرسی در این روز ها اعلام کرد که با اهتمام بانک مرکزی، به 
نتایج قابل ملاحظه ای در شناسایی افراد و شرکت های دریافت کننده ارز دولتی 

که به تعهدات ارزی خود عمل نکرده اند منجر شده است.
آیت الله رئیسی با اشاره به گزارش رئیس سازمان بازرسی کشور درباره حادثه 
کلینیک سینا اطهر در تهران گفت:کوتاهی ها را خوب پیگیری کنید. ما باید 
در این کشور قصور ها را در دوره های مختلف پیگیری کنیم، اگر پیگیری 
نکردیم، نتیجه اش می شود ده ها انفجار و آتش سوزی. کشور باید بر یک میزان 
بچرخند مگر می شود که هر کسی در دوره خود کوتاهی کند بدون آنکه 
تعقیب بشود. تمام ترک فعل ها و قصور ها باید مورد توجه ویژه قرار بگیرد، چون 

موجب خسارت جدی در کشور می شود.
پیگیری خون حاج قاسم تعطیل بردار نیست

دکتر علی باقری، معاون بین الملل قوه قضائیه نیز در این جلسه با اشاره به 
گزارش گزارشگر سازمان ملل درباره ترور شهید سلیمانی، برخی موارد این 
گزارش را موارد مهمی دانست که زمینه پیگیری قضایی حقوقی این ترور را 
بیش از پیش فراهم می کند. وی با اشاره به برخی از نکات این گزارش گفت: 
گزارشگر سازمان ملل اعلام کرده است که این برای اولین بار است که یک 
دولت در کشور ثالث مقام دولتی کشور دیگری را به قتل می رساند که اقدامی 
فاقد وجاهت قانونی اســت. سازمان ملل می گوید که امریکا توانایی ارائه 
شواهدی که اثبات کند سردار سلیمانی خطر فوری برای شهروندان امریکایی 
یا قتل افراد بوده است را نداشته . باقری افزود: سازمان ملل ترور شهید سلیمانی 
را خلاف منشور ملل متحد دانسته و با اشاره به متناقض بودن ادعا های امریکا 
اعلام کرده است که حتی اگر امریکا اثبات کند که ایران بر کتائب حزب الله 

تسلط دارد باز هم نمی تواند دلیلی بر ترور سردار سلیمانی باشد.
آیت الله رئیسی نیز در واکنش به این گزارش گفت:کار مربوط به پیگیری خون 
حاج قاسم سلیمانی تعطیل بردار نیست. دادستان تهران و معاون بین الملل، 
موضوع تعقیب قاتلان شهید سلیمانی و موارد طرح شده توسط گزارشگر 

سازمان ملل را در دستور کار قرار دهند.

خبـــر
رئیس قوه قضاییه:

هرجاامتیازدادیمباجخواهیهابیشترشد

نخستین جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی قوا پس از 
انتخابات مجلس یازدهم با حضور رئیس جمهور، رئیس مجلس 

و رئیس قوه قضائیه در نهاد ریاست جمهوری برگزار شد. 
به گزراش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رســانی دفتر 
ریاســت جمهوری، روحانی در این جلسه با اشاره به اینکه 
این شورا پس از خروج امریکا از برجام و اعمال تحریم های 
ظالمانه علیه ملت ایران و تحمیل جنگ اقتصادی تشکیل 
شــد، گفت: در جلســه ای رهبر معظم انقلاب با تأکید بر 
ضرورت آمادگی و هماهنگی همه ارکان کشور در مقابله با 
جنگ اقتصادی دشمن فرمودند که فرمانده این جنگ باید 
رئیس جمهور باشد و سایر قوا نیز می بایست در کنار دولت 

به میدان بیایند.
دکتر روحانی با بیان اینکه شــورای عالی هماهنگی 
اقتصادی به منظور اتخاذ تصمیمات خاص و مناســب در 
شرایط ویژه اقتصادی تشکیل شد، گفت: بر این اساس مقرر 
شد تصمیماتی که نیاز به هماهنگی میان قوا دارد با تأیید 
رهبــر معظم انقلاب، برای همه لازم الاجرا باشــد. رئیس 
جمهور با اشاره به تصمیمات مهمی که طی دو سال گذشته 
در این جلســه اتخاذ شــده اســت، گفت: تاکنون با همه 
مشکلات موجود با هماهنگی و همدلی توانسته ایم از شرایط 
مشــکل پیش آمده در گذشــته عبور کنیم و در فرصت 
یک ساله پیش رو نیز ســه قوه می توانند در کنار یکدیگر 
تصمیمات مؤثری را برای شــکوفایی اقتصاد کشور اتخاذ 

کنند.
دکتر روحانی با بیان اینکه امروز به واسطه تحریم ها و 
شــیوع بیماری کرونا، کشور در شــرایط سختی از لحاظ 
اقتصادی قرار دارد، تأکید کرد: به رغم همه مشکلاتی که در 
بخش هــای مختلف اعم از واردات، صادرات، فروش نفت و 
تأمین ارز با آن ها مواجه هستیم، اما دولت مصمم است که 
در راستای رفع مشکلات و بهبود شرایط سخت زندگی مردم 
با همه توان تا آخرین لحظه تلاش کند. رئیس جمهور با ابراز 
تشکر از بیانات راهگشای مقام معظم رهبری که نقشه راه 
سه قوه را در مسیر همکاری و هم افزایی ترسیم کردند، اظهار 
امیدواری کرد مسئولان قوای سه گانه با همدلی و هماهنگی 
و اتخاذ تصمیمات مناسب بتوانند شرایط کشور را به بهترین 
وجه پیش برده و موجب کاهش مشــکلات مردم و بهبود 

معیشت آن ها شوند.

پس از سخنان رئیس جمهور، آیت الله رئیسی، رئیس 
قوه قضائیه با تأکید بر ضرورت همکاری همه ارکان کشور 
برای حل معضلات اقتصادی گفت: مردم از همه مسئولان 
انتظار دارند تا برای حل معضلات معیشتی و اقتصاد کشور 
اقدامات مؤثری انجام داده و همه مســئولان در هر سه قوه 
باید در کنار یکدیگر با یک برنامه منســجم در مسیر رفع 

مشکلات مردم اقدام کنند.
همچنین دکتــر محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس 
شورای اسلامی در این جلسه حل مشکلات اقتصادی کشور 
را دغدغه اصلی قوه مقننه و نمایندگان مجلس برشمرد و با 
تأکید بر آمادگی مجلس شورای اسلامی برای همکاری با 
دولت در جهت حل مشکلات افزود: با هماهنگی، همراهی 
و انسجام در تصمیم گیری ها از سوی همه قوا و مسئولان در 
سطوح مختلف کارشناسی، تصمیم سازی و تصمیم گیری، 
می توان اقدامات مؤثری برای حل این مشکلات اقتصادی 

انجام داد.
در این جلســه رئیس کل بانک مرکزی گزارشــی از 
وضعیت بازار ارز و روند تأمیــن ارز مورد نیاز برای واردات 
کالا های اساسی و ضروری کشور ارائه کرد. رؤسای سه قوه 
ضمن حمایت از برنامه های بانک مرکزی برای ایجاد ثبات 
در بازار ارز، بر لزوم تشــویق و حمایت همه جانبه از رشــد 
صادرات غیرنفتی و بازگشت ارز صادرکنندگان به چرخه 

اقتصاد تأکید کردند.

در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی قوا عنوان شد

حل مشکلات اقتصادی دغدغه سران سه قوه 

مقام سازمان ملل:
ترور ژنرال سلیمانی نقض منشور ملل متحد بود 

گزارشــگر ویژه سازمان ملل در گزارشــی، جنایت آمریکا در ترور سردار 
سلیمانی و المهندس را غیرقانونی و نقض منشور ملل متحد توصیف کرد.

اگَنِس کالامارد، گزارشــگر ویژه ســازمان ملل در حوزه ترورهای 
غیرقانونی و خودسرانه در دفتر کمیساریای عالی حقوق بشر این سازمان، 
جنایت آمریکا در به شهادت رساندن سردار سپهبد حاج »قاسم سلیمانی« 
فرمانده شهید نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران را غیرقانونی 

خواند.
به نوشته خبرگزاری رویترز، کالامارد در گزارشی ضمن رد کردن 
ادعاهای مقامات آمریکایی درباره دلیل ترور ســردار ســلیمانی، نوشت 
واشنگتن نتوانسته مدارک کافی از تهاجم قریب الوقوع یا در حال انجام به 
منافعش را ارائه کند تا حمله به کاروان سردار سلیمانی در نزدیکی فرودگاه 

بغداد راتوجیه نماید.
وی در ادامه تاکید کرد که ترور سردار سلیمانی به همراه »ابو مهدی 
المهندس« معاون شهید سازمان الحشدالشعبی در عراق و چند تن دیگر از 
همراهانشان، نقض منشور سازمان ملل متحد بود و خواستار اعمال قوانین 
حسابرسی و مقررات سخت تر درباره کشتار به وسیله پهپادهای تهاجمی 
شــد. به گزارش فارس، این کارشناس سازمان ملل در گفت وگو با رویترز 
توضیح داد: در حوزه استفاده از پهپادها، جهان در برهه حساسی و احتمالا 
نقطه بحرانی قرار دارد... شورای امنیت اقدامی ]در این باره[ انجام نمی دهد، 

جامعه جهانی نیز عامدانه یا سهواً ساکتمانده است.
بر این اساس، کالامارد قرار است یافته های خود در گزارش جدید را 
به شورای حقوق بشر سازمان ملل ارائه کند. آمریکا به دلیل خروج دو سال 

قبل خود از این شورا، در نشست مذکور حضور نخواهد داشت.
وی همچنین در این گزارش تصریح کرده است: به دلیل نبود تهدید 

واقعی، مسیر اقدامی که آمریکا انجام داد، غیرقانونیبود.
دولت تروریست آمریکا بامداد ۱۳ دی ماه ۱۳۹۸ طی یک عملیات 
جنایتکارانه به دســتور »دونالد ترامپ«، رئیس جمهور این کشور، سردار 
سلیمانی و شماری از همراهان ایشان از جمله المهندس را لحظاتی بعد از 

ترک فرودگاه بغداد به شهادت رساند. 
چندی پیش نیز پایگاه »امریکن کانزروتیو« نوشت سازمان اطلاعات 
مرکزی آمریکا )سیا( از ارائه اسناد مرتبط با ترور سردار سلیمانی خودداری 

کرده است.

سرلشکر باقری در دمشق:
سامانه  های پدافند هوایی سوریه را تقویت 

خواهیم کرد 

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران تاکید کرد: 
سامانه  های پدافند هوایی سوریه را در راستای تحکیم همکاری های 

نظامی میان دو کشور، تقویت خواهیم کرد.
پایگاه خبری شبکه »المیادین«، گزارش داد که »علی ایوب« 
وزیر دفاع سوریه و »محمد باقری« رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
جمهوری اسلامی ایران در زمینه گسترش   همکاری های نظامی 

توافق امضا کردند.
به گزارش المیادین این توافق بر گســترش همکاری های 
نظامــی و امنیتــی در زمینه  فعالیــت نیروهای مســلح و ادامه 

هماهنگی ها تأکید دارد.
خبرنــگار المیادیــن در این خصوص گــزارش داد که در 
گفت و گوی دو طرف اوضاع ســوریه و ضــرورت خروج نیروهای 
بیگانه ای را که به صورت غیرقانونی وارد این کشــور شدند، مورد 

بررسی قرار دادند.
علــی ایــوب در این خصــوص گفت: »اگر دولــت آمریکا 
می توانست ایران، سوریه و محور مقاومت را به زانو در بیاورد، یک 
لحظه هم درنگ نمی کرد.هرچند هزینه پایداری بالاتر برود با این 

حال، کمتر از هزینه تسلیم شدن است.«
وی همچنین در ارتباط با تحریم آمریکا علیه سوریه موسوم 
به »ســزار« گفت: »قانون سزار با ســوری ها می جنگد در ]تهیه[ 
خوراک، دارو و غذای کودکانشان. تلاش می کنیم با تبعات این قانون 

مقابله کنیم.«
وزیر دفاع سوریه تأکید کرد: »اسرائیل شریک قوی ]آمریکا[ 
در جنگ علیه سوریه است. گروه های تروریستی بخشی از تجاوزات 

اسرائیلی ها هستند.«
او در ادامه همچنین تأکید کرد که ارتش سوریه که از سال 
۲۰۱۱ ایستادگی کرده و ساختار سوریه را حفظ کرده است بی شک 

پیروز خواهد شد.
در ادامه همچنین  سرلشکر باقری گفت: »سامانه  های پدافند 
هوایی سوریه را در راستای تحکیم همکاری های نظامی میان دو 

کشور، تقویت خواهیم کرد.«
وی افــزود: »ترکیه کمی در اجــرای تعهدات خود در قبال 
تفاهمات صورت گرفته در آستانه مبنی بر خارج کردن گرو ه های 
تروریســتی از سوریه تأخیر داشته است. ترکیه باید بداند که حل 
مشکلات امنیتی اش از طریق مذاکره و ایجاد تفاهم با طرف سوری 

صورت می گیرد و نه از طریق حضور نظامی در خاک سوریه«.
سرلشــکر باقری همچنین تأکید کرد:  »مردم و کشورهای 
منطقــه از حضور آمریــکا اســتقبال نمی کنند و پاســخ ما به 
یاوه گویی های آمریکا ادامه دارد«. باقری در پایان اظهاراتش تأکید 
کرد: »توافق امضا شده اراده ما را برای همکاری مشترک در زمینه 

مقابله با فشار های آمریکا بالا می برد«.
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افزایش ظرفیت تولید ماسک پارچه ای از سوی اصناف/ امکان تأمین 
مواد اولیه برای تولید ۱۰ میلیون ماسک فراهم شد

سرپرست وزارت صمت از توانایی تامین مواد اولیه تولید روزانه ۱۰ میلیون 
ماسک در کشور خبر داد و گفت: ظرفیت تولید ماسک پارچه ای از سوی 
اصناف افزایش خواهد یافت و بر این اساس، نگرانی از بابت تامین ماسک 

مورد نیاز مردم در ایام پیش رو وجود ندارد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت صمت، حسین مدرس 
خیابانی در جلسه ستاد ملی کرونا با بیان اینکه در واحدهای تولیدی مورد 
مبتلا به کرونا نداشته ایم، بیان کرد: تمامی پروتکل های بهداشتی در 
واحدهای تولیدی سراسر کشور رعایت شده است و مراقبت ها و فاصله 
های اجتماعی درون واحدهای تولیدی و کارخانجات به خوبی مدنظر 

قرار گرفته شده است.
وی با بیان اینکه نباید به خاطر شیوع بیماری کرونا فعالیت واحدهای 
تولیدی را محدود نماییم، تصریح کرد: تولید مناسب اقلام مرتبط با کرونا، 
فراوانی دسترسی به این کالاها و متعاقب آن کاهش قیمت در بازار برای 

دسترسی عموم مردم را مد نظر داریم.
سرپرست وزارت صمت در بخش دیگری از سخنان خود اعلام کرد: در 
شرایط خاصی قرار داریم و این شرایط خاص نیاز به اتخاذ تصمیمات 
خاص نیز دارد و در همین راستا تولید ماسک تا اطلاع ثانوی نیاز به هیچ 
گونه مجوز صنفی و صنعتی ندارد تا ماسک به راحتی در دسترس عموم 

مردم و اقشار مختلف جامعه قرار گیرد.
افزایش ظرفیت تولید ماسک پارچه ای از سوی اصناف

مدرس خیابانی با بیان اینکه اعتقاد دولت رفتن به سمت ماسک های 
پارچه ای و قابل شستشو است، بیان کرد: کارگاه های تولیدی باید به این 
سمت بروند، چراکه هم رقابت در تولید ماسک زیاد خواهد شد و هم از 

لحاظ تامین مواد اولیه ماسک پارچه ای مشکلی نداریم.
وی گفت: انتظارمان از حوزه صنفی افزایش تولید ماسک های پارچه ای 
است، تولید این نوع ماسک نیاز به مجوز ندارد و فقط وزارت بهداشت باید 

نوع پارچه مورد استفاده را سریعاً تعیین تکلیف کند.
سرپرست وزارت صمت بیان کرد: تولید ماسک پارچه ای باید گسترش 
پیدا کند، تاکید رئیس جمهور نیز بر همین است، به نحوی که باید بازاریابی 

در این حوزه شود و رسانه ها و صدا و سیما آن را فرهنگ سازی کنند.
تولید روزانه 6 میلیون ماسک صنعتی 

مدرس خیابانی در خصوص ظرفیت های تولید ماسک نیز گفت: بنابر 
آمار رســیده ۳.۵ میلیون ماسک کارگاهی در سراسر استان ها تولید 
می شود و همچنین ظرفیت تولید ماسک صنعتی نیز با توجه به ماشین 

آلات نصب شده ۶ میلیون می باشد.
سرپرست وزارت صمت در خصوص تامین مواد اولیه واحدهای تولیدی 
نیز بیان کرد: باید انحصار تامین مواد اولیه مختص یک یا دو کارخانه نباشد 
و مواد اولیه در کارخانه های مختلف تامین بشود و نباید تامین کننده 

یونیک در این حوزه باشد.
مدرس خیابانی همچنین بیان کرد: شبکه توزیع باید به گونه ای تنظیم 
بشود تا تولید کننده به ازای ارایه آمار تولید خود بتواند از شرکت های 
تامین کننده مواد اولیه بدون واسطه و مستقیم، مواد اولیه خود را تامین 
کند و به ازای تحویل و تولید ماسک به واحد تولیدی مواد اولیه داده شود.

وی تصریح کرد: اولویت اصلی برای اتصال به این شبکه توزیع واحدهای 
صنعتی تولید ماسک است که دارای مجوز هستند.

بهترین مدل تولید، درون زنجیره تامین است
سرپرست وزارت صمت با بیان اینکه باید تکمیل زنجیره تولید در هر واحد 
تولیدی در دستور کار قرار بگیرد، بیان کرد : ما فعلاً با این بیماری مواجه 
ایم و بهترین مدل تولید نیز تولید درون زنجیره تامین است، گلوگاه ما 

نیز مواد اولیه است که باید به فکر تامین آن باشیم.
نگرانی از بابت تولید ماسک نداریم

سرپرست وزارت صمت با بیان این که یاد گرفته ایم چگونه از مشکلات 
عبور کنیم، اعلام کرد، نگرانی از بابت تولید ماســک نداریم و سازمان 
حمایت باید در این شرایط موضوع احتکار و اعلام موجودی ماسک و 

پارچه را جزو جرایم تخلفات صنفی و بازار قرار دهد.
وی با بیان اینکه رئیس جمهور روی عرضه ماسک ارزان قیمت تاکید دارند، 
تصریح کرد: وزارت بهداشت و بازرسان سازمان غذا و دارو باید به حوزه 
داروخانه ها که عموماً ماسک را با قیمت بالاتر عرضه می کنند ورود کنند، 
چرا که قیمت ماسک در شبکه توزیع مشخص است و هرگونه افزایش 
قیمت نیز باید با بررسی و ارائه اسناد به سازمان حمایت از مصرف کنندگان 

و تولید کنندگان انجام شود.
سازمان حمایت در شرکت های تامین کننده مواد اولیه ماسک بازرس 

مستقر نماید
وی از سازمان حمایت خواست در شرکت های تامین کننده مواد اولیه 
مانند بافتینه و بافتسان بازرس مقیم مستقر نمایند و همچنین دایره نوع 
مواد اولیه مورد نیاز ماسک باید گسترده شود و وزارت بهداشت باید به 
این حوزه ورود کند .مدرس خیابانی همچنین از ستاد اجرایی فرمان امام 
خواست با توجه به ظرفیت خود که ۲.۵ میلیون تولید روزانه است، روزانه 
یک میلیون ماسک به وزارت بهداشت و یک میلیون ماسک برای توزیع 

در مناطق محروم پخش کند.
شبکه توزیع ماسک باید نظام مند شود

وی با بیان اینکه مردم باید همه جا به ماســک دسترسی آسان داشته 
باشند،گفت: با آمار ارائه شده ظرفیت تولید ماسک صنفی و صنعتی ۱۱ 
میلیون ماسک است، فقط روی شبکه توزیع باید کار شود، این شبکه 

ارتقاء یابد و نظام مند شود.
سرپرست وزارت صمت همچنین تصریح کرد: ماسک یا نباید دو نرخی 
باشد و یا اگر ماسک دونرخی را قبول داریم پس باید در دو شبکه مجزا 

توزیع گردد.
مدرس خیابانی بیان کرد: بر اساس موافقت وزارت بهداشت، تحویل 
سهمیه و حواله مواد اولیه توسط معاونت امور صنایع وزارت خانه انجام 
بشود.همچنین معاون امور صنایع وزارت صمت در این جلسه بیان 
کرد: ظرفیت تولید ماسک صنعتی ۶ میلیون ماسک روزانه با توجه به 
ماشین آلات نصب شده است و ظرفیت تولید ماسک n۹۵ نیز ۵۰۰ 

هزار عدد است.

صنعت خودرو این روزهــا درحالی با 
دراختیار داشتن حدود یک میلیون نفر 
نیروی کار، با کرونــا و آثار مخرب آن 
دست وپنجه نرم می کند که با گذشت 
بیش از پنج ماه از شــیوع آن، برخلاف 
ســایر صنایع همچنان بــرای حفظ  
اشــتغال موجود و نیروی انسانی خود 
تلاش می کند؛ به طوری که تا به امروز 

هیچ گونه تعدیل نیرویی در این صنعت رخ نداده است.
سهم نیروی انسانی در هزینه های تولید خودرو از عواملی است 
که این روزها هم زمان با افزایش نرخ تورم و قیمت ارز به یکی از 
هزینه های ناچیز صنعت خودرو تبدیل شده؛ اما با این حال یکی 
از ایرادات وارده به این صنعت، نیروی انســانی مازاد آن است؛ 
هرچند کــه صنعت خــودرو در دوران کرونا توانســت جزو 
معدودصنایعی باشد که درحفظ نیروی انسانی خود موفق عمل 
کند. صنعت خودرو این روزها درحالی با دراختیار داشتن حدود 
یک میلیون نفر نیروی کار، با کرونا و آثار مخرب آن دست وپنجه 
نرم می کند که با گذشت بیش از پنج ماه از شیوع آن، برخلاف 
سایر صنایع همچنان برای حفظ  اشتغال موجود و نیروی انسانی 
خود تلاش می کند؛ به طــوری که تا به امروز هیچ گونه تعدیل 
نیرویی در این صنعت رخ نداده اســت. هرچند کارشناســان 
صنعت  خودرو سهم نیروی انسانی در هزینه های تولید خودرو 
را ۲۰ درصد و پایین تر از سایر عوامل عنوان می کنند، اما با این 
حال درشرایطی که نرخ ارز دراین مدت به شکل فزاینده ای رو 
به افزایش بوده اســت، حذف یا کاهش نیروها نیز می توانست 
کمکی به بهبود اوضاع این صنعت کند؛ اما درحال حاضر این اتفاق 
نیفتاده است. ایشان بااشاره به آمار مربوط به سهم نیروی کار در 
هزینه خودرو گفت: »درحال حاضر حدود ۵ تا ۲۰ درصد هزینه 
تولید خودرو به  نیروی کار مرتبط است و با توجه به روند افزایش 
نرخ تورم، نرخ ارز و افزایش نهاده های تولید، درصد سهم نیروی 
انســانی درهزینه تولیــد خــودرو به مراتب کمتر از ســایر 
هزینه هاست.« وی افزود: »زمانی که قیمت دلار درمدت زمان 
اندکی ســه برابر می شــود و به مراتب شــاهد افزایش قیمت 
نهاده های تولید هستیم، سهم ۵ تا ۲۰ درصدی نیروی انسانی 
در هزینــه تولید خــودرو آنچنان چشــمگیر نخواهد بود که 

درعین حال با افزایش بهره وری این هزینه کاهش می یابد.

 ضرورت حفظ اشتغال هدیه تامین اجتماعی به خانواده بزرگ گروه صنعتی ایران خودروخبـــــر
در اوج بحران بیکاری

گفتگو

هفته نامه اقتصادی ایران

کاهش 73درصدی تعهدات معوق سایپا

تعهدات معوق گروه خودروسازی سایپا در پایان روز بیستم 
تیرماه ۹۹ به حدود ۷۶ هزار دســتگاه رسید که نسبت به 
تعهدات معوق ثبت شــده در همین روز از سال ۹۸ بیش از 

۷۳درصد کاهش داشته است.

به گزارش ســایپانیوز، تعهدات معوق خودروسازان کشور 
ناشی از اعمال دور تازه تحریم ها و کاهش تولید در زمستان 
۹۷ بــه میزان قابل توجهــی افزایش پیدا کــرد اما گروه 
خودروسازی سایپا موفق شده در یکسال گذشته، علاوه بر 
عرضه خودرو و نقش آفرینی در کاهش التهاب بازار، بیش 
از ۲۱۶ هــزار تعهد معوق را کاهش داده و این تعهدات را به 

زیر یکصد هزار دستگاه برساند.
براســاس این گزارش، تعهدات معوق گروه خودروسازی 
سایپا در بیستم تیرماه سال ۹۸ بیش از ۲۹۲ هزار دستگاه 
انواع خودرو بوده که این عدد در بیستم تیرماه ۹۹ به حدود 

۷۶ هزار دستگاه خودرو کاهش پیدا کرده است.
تعداد قابل توجهی از تعهدات معوق گروه خودروسازی سایپا 
به دلیل خودروهای تولید مشترک با شرکای خارجی بوده 

که امکان تولید آنها پــس از اعمال دوباره تحریم ها وجود 
نداشت اما گروه خودروسازی سایپا با ارائه طرح های متنوع 
تبدیل، نســبت به جایگزینــی تولیدات داخلــی با این 

خودروهای تحریمی اقدام کرده است.
گفتنی است مجید باقری قائم مقام مدیرعامل سایپا در امور 
فروش و خدمات پس از فروش نیز چندی پیش از صفر شدن 
تعهدات ۱۸ محصول این گروه خودروسازی تا پایان شهریور 

ماه امسال خبر داد.
مجید باقری گفت: با وجود مشکلاتی مانند تعهدات برجا 
مانده از طــرح اتوخدمت و همچنین بدعهدی شــرکای 
خارجی، خوشــبختانه بسیاری از این تعهدات را پشت سر 
گذاشته ایم، به شکلی که تعداد تعهدات معوق ۱۸ محصول 

سایپا تا پایان شهریور امسال به صفر خواهد رسید.

نمایندگان مجلس یازدهم با نمایندگی 
تاجگردان مخالفت کردند

سرپرست وزارت صمت در جلسه ستاد ملی کرونا اعلام کرد:
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ماسک فراهم شد
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تسریع در رسیدگی به پرونده بازنشستگی کارکنان/ بیمه 
زنان و دختران کارکنان و بازنشسته های ایران خودرو

سرپرست اداره کل تامین اجتماعی غرب تهران 
بزرگ، از بســته حمایتی تامین اجتماعی از خانواده 
کارکنان ایران خودرو رونمایی کرد و ضمن اعلام تسریع 
در روند بررســی پرونده های بازنشستگی کارکنان و 
احتساب سوابق پیمانکاری در مشاغل سخت و زیان آور، 
از توسعه خدمات بیمه ای در شعبه اقماری مستقر در 
ایران خودرو و برگزاری جلسات کمیته بررسی مشاغل 
سخت و زیان آور در این شعبه برای تسریع در فرآیند 

بازنشستگی خبر داد.
تسریع در رســیدگی به پرونده بازنشستگی 
کارکنان/ بیمه زنان و دختران کارکنان و بازنشسته های 

ایران خودرو
ایکوپرس- در دیدار فرشاد مقیمی، مدیرعامل 
گروه صنعتی ایران خودرو با سرپرست اداره کل تامین 
اجتماعی غرب تهران بزرگ،  مسایل کارگری موجود به 
ویژه در زمینه بازنشستگی پیش از موعد و مشاغل سخت 

و زیان آور مورد بررسی قرار گرفت.
در این دیدار، مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو 
با تاکید بر ایجاد شرایط تامینی مناسب برای کارگران 
گفت:  دلگرمی به کار، تلاش، رشد و شکوفایی و بالندگی 
اقتصاد در گرو ایجاد شرایط تامین مناسب برای نیروی 
کار است. فرشاد مقیمی ضمن قدردانی از مدیران تامین 
اجتماعی به نیابت از کارگران ایران خودرو، افزود:  شرایط 
کار برای نیروهای تولید که در خط مقدم سنگر تولید و 
صنعت کشور هستند دارای پیچیدگی و اهمیت بالایی 

است.
وی تصریح کرد:  یکی از دغدغه های همیشگی ما،  
ایجاد آرامش برای کارکنان به ویژه در شــرایط کنونی 
اقتصاد کشور است. در حال حاضر شدیدترین و بی سابقه 
ترین تحریم ها علیه اقتصاد و صنعت کشور به اجرا گذاشته 

شده و حفظ ثبات در تولید و آرامش کارکنان در اولویت 
قرار دارد. مقیمی افزود:  دستیابی به اهداف تعیین شده در 
حوزه منابع انسانی، در پرتو تعامل موثرتر در حل و فصل 
مسایل موجود مرتبط با بیمه و تامین اجتماعی کارکنان 

است.
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو با اشاره به 
اهمیت خدمات شعبه اقماری تاکید کرد:  باید افرادی در 
این شعبه مستقر شده و پاسخگوی کارکنان باشند که 
علاوه بر داشتن سعه صدر، به تمام مسایل تامین اجتماعی 
مشرف بوده و توانایی پاسخ به تمامی سوالات و ابهامات 

را داشته باشند.
وی در پایان خواستار شروع به کار فوری این شعبه 
شد تا اطلاع رسانی به سایر سایت های ایران خودرو نیز 

تسهیل شود.
سرپرست اداره کل تامین اجتماعی غرب تهران 
بزرگ نیز در این دیدار،  گروه صنعتی ایران خودرو را بزرگ 
ترین کارفرمای کشور و شریک مهم اقتصادی تامین 

اجتماعی خواند و گفت: ایران خودرو از منظر اقتصادی و 
اجتماعی اهمیت بالایی برای کشور دارد.

حسن امیری گنجه ایجاد و افزایش اشتغال را از 
جمله تاثیرات مهم ایران خودرو در اقتصاد کشور دانست 
و افزود: تامین اجتماعی در پرتو این کارکرد ایران خودرو 

توانسته چرخه عمر خود را به هفتاد سالگی برساند. 
وی افزود: در هفته حدود ۴۰ پرونده از کارکنان 
ایران خودرو در تامین اجتماعی بررسی و با نگاه مثبت 

حل و فصل می شود.
امیری گنجه ادامه داد: ایران خودرو طبق رابطه ای 
ضابطه مند و قانونمند با تامین اجتماعی رفتار می کند. 

همچنین رفتار ضابطه مندی با کارکنان خود دارد.
وی تاکید کرد: ضروری است از منظر اجتماعی به 
مسایل اقتصادی و اجتماعی پرداخته شود و ایران خودرو 
توانسته با نگاه اجتماعی و دور کردن حواشی، آبادانی در 

کشور ایجاد کند و آسیب اجتماعی را کاهش دهد.
امیری گنجــه تصریح کرد: هر قدر ملاحظات 

اجتماعی افزایش یابد، جامعه و صندوق تامین اجتماعی 
تقویت شده و امید به آینده افزایش می یابد. بستر امنیت 
اجتماعی که تامین اجتماعی در آن شکل می گیرد می 
تواند با رویکردهای ایران خودرو تقویت شــود. هر قدر 
بتوانیم با نگاه اجتماعی جامعه را پیش ببریم شرایط امن 

تر و نگرانی ها کم تر می شود.
سرپرست اداره کل تامین اجتماعی غرب تهران 
بــزرگ، از اجرای طرح بیمه زنــان خانه دار و دختران 
دانشجوی کارکنان شاغل و بازنشسته ایران خودرو بدون 
بوروکراسی اداری خبر داد و گفت: این طرح در سه بخش 
بازنشستگی، فوت و از کارافتادگی با نرخ ۱۲، ۱۴ و ۱۸ 

درصد حق بیمه به اجرا گذاشته می شود.
وی در تشــریح این طرح گفت: زنان خانه دار 
کارکنان و بازنشستگان می توانند با سقف سنی ۵۰ سال 
نسبت به بیمه  از طریق همسرانشان اقدام کنند. پرداخت 
دست کم ۱۰ سال حق بیمه لازمه بهره مندی از مزایای 
این بیمه است و  در روز تامین اجتماعی این بسته را تقدیم 

کارکنان ایران خودرو کردیم.
امیری گنجه تصریح کرد:  امکان ارایه این خدمت 
به تمامی کارکنان ایران خودرو اعم از رسمی،  قراردادی 

و پیمانی وجود دارد.
وی از راه اندازی شعبه اقماری بیمه در ایران خودرو 
از روز شنبه ۲۸ تیرماه خبر داد و گفت: برای کارکنان ایران 
خودرو میز تخصصی خدمت ایجاد کرده ایم تا خدمات 

در زمان کوتاه تری ارایه شود.
در این نشست،  محمد گلچین راد، معاون توسعه 
منابع انسانی، گزارشی از وضعیت نیروی انسانی در ایران 
خودرو، مشکلات موجود در موضوع بازنشستگی پیش 
از موعد و انتظارات از سازمان تامین اجتماعی برای رفع 
موانع ارایه کرد و مدیران تامین اجتماعی نیز وعده حل و 
فصل مسایل مطرح شده را در کوتاه ترین زمان ممکن 

دادند.

 شــرکت صنایع تولیدی کــروز بزرگ ترین و 
پیشرفته ترین قطعه ساز کشــور در راستای 
تاکیدات مقام معظم رهبری و همچنین اجرای 
ابلاغیه ۱۰گانه قرارگاه تولید وزارت صمت که 
در آن به جذب نخبگان، اســتفاده از پتانسیل 
مراکز دانش بنیان و افزایش خوداتکایی اشاره 
شده بود، همکاری با دانشگاه ها و جذب نخبگان 
را در دستور کار خود قرار داده است.در همین 
خصوص سعید ســهراب پور رییس دبیرخانه 
جــذب نخبگان در دانشــگاه ها در بنیاد ملی 
نخبگان گفت: دانشــگاه ها و نخبگان با هدف 
توسعه صنعت خودرو و داخلی سازی قطعات، 
علاقه مند به همکاری در زمینه ساخت قطعات 
استراتژیک خودرو هســتند و با تکیه بر توان 
جامعه دانشــگاهی خیلــی راحت تر می توان 
مشکلات به وجود آمده از تحریم ها را بی اثر کرد.

کروز به این موضوع باور و اعتقاد دارد که همکاری 
بین صنعت و دانشگاه ها باید تقویت شود و در این 
راستا از سال گذشته همکاری با دانشگاه ها را 
آغاز کرد و توانســت با همکاری جوانان نخبه و 
دانشگاهی، قطعات استراتژیک و هایتک خودرو 

را از وابستگی خارج کند و به خودکفایی برساند. 
این شرکت با حضور موثر در اقتصاد مقاومتی و 
در شرایطی که وزارت صمت توجه ویژه به توسعه 
ساخت داخل در صنعت قطعه سازی با هدف 
کاهش واردات و ارزبری دارد، سعی در رسیدن 
به خودکفایی کامل در این صنعت را دارد که در 
حال حاضر ۵۰ پروژه با دانشگاه های معتبر کشور 
از جمله شریف، تهران و امیرکبیر در حال انجام 
است و تاکنون توانسته سه هزار قطعه از قطعات 
مورد نیاز خطوط تولید خودروســازان که در 
گذشته از خارج تامین می شد، با عمق ساخت 
داخل و دانش مهندسان و نخبگان این شرکت 

بومی سازی کند.

حجت اله صیدی، مدیرعامل بانک صادرات 
ایران طی حکمی پدرام پاک آیین را به عنوان 
مشاور مدیرعامل و مدیرکل روابط عمومی این 

بانک منصوب کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، 
در متــن این حکــم آمده اســت: »نظر به 
شایستگی و سوابق جنابعالی به موجب این 

حکم به عنوان مشاور مدیرعامل و مدیرکل 
روابط عمومی بانک صادرات ایران منصوب 
می شوید تا با بهره مندی از دانش و تجربه خود، 
این بانک را در دستیابی به اهداف تنظیم شده 
یاری کنید. مزید توفیقــات جنابعالی را در 
مســئولیت خطیری که به عهــده دارید، از 

محضر قادر متعال خواستارم«.

همکاری کروز با نخبگان

برای ساخت قطعات استراتژیک خودرو
با حکم حجت اله صیدی؛

مشاور مدیرعامل و مدیرکل روابط عمومی بانک 
صادرات ایران منصوب شد

پرونده اعتبارنامه غلامرضا تاجگردون در نهایت روز گذشته با ۱۰۲ 
رأی موافق، ۱۲۸ رأی مخالف و ۲۱ رای ممتنع نمایندگان ملت بسته 
شد و منتخب حوزه گچساران از راهیابی به مجلس شورای اسلامی 

بازماند. 
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، در جلسه روز چهارشنبه 
ابتدا نمایندگان در یک نشســت غیرعلنی یک ســاعته به بررسی 
اعتبارنامه غلامرضا تاجگردون پرداختند. محمدباقر قالیباف، رئیس 
مجلس شورای اسلامی بعد از پایان این نشست و در آغاز نشست علنی 
مجلس گفت: جلسه امروز مجلس شورای اسلامی از ساعت ۸ و ۱۰ 
دقیقه صبح آغاز شــد و تا زمانی که جلسه به صورت رسمی شکل 
بگیرد، پیرامون اعتبارنامه آقای تاجگردون بحث مطرح شــد. وی 
توضیح داد: در این جلسه نمایندگانی که به موضوع اعتراض داشتند 
در ۱۵ دقیقه وقت خودشــان مطالب شــان را           بیان کردند و آقای 
تاجگردون نماینده مردم گچساران هم به مدت ۳۰ دقیقه نکاتی را           

که لازم بود نمایندگان در جریان آن باشند، مطرح کرد. 
در این میان پیش از برگزاری رأی گیری از نمایندگان مردم، 
گزارش کمیسیون تحقیق توسط سخنگوی این کمیسیون در صحن 
علنی مجلس قرائت شد. در این گزارش آمده بود: »در اجرای ماده ۳۱ 
آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی، اعتبارنامه آقای غلامرضا 
تاجگردون که از صحن جلسه علنی جهت رسیدگی به کمیسیون 
تحقیق ارجاع گردیده بود، در دستورکار رسیدگی این کمیسیون قرار 
گرفت و طی جلسات متعدد با دستگاه های مختلف ذی ربط موارد 
ارائه شده از سوی معترضان مورد بررسی قرار گرفت و با لحاظ مواد 
نامه هــای شــماره ۹۹/۲۰۰/۱۷۷۱۹ مــورخ ۱۷ خــرداد ۹۹ و 
۹۹/۲۰۰/۱۸۲۵۲ مورخ ۳۰ اردیبهشت ۹۹ شورای نگهبان مبنی بر 
رسیدگی به موارد مطروحه در این شورا، در نهایت اعتبارنامه ایشان 
در جلسه مورخ ۹۹/۴/۳ کمیسیون با اکثریت آرا به تصویب رسید«.

نهایتا پس از قرائت این گزارش و به رأی گذاشتن آن، وکلای 
ملت با ۱۰۲ رأی موافق، ۱۲۸ رأی مخالف و ۲۱ رأی ممتنع از مجموع 
۲۵۱ رأی ماخوذه، با گزارش کمیسیون تحقیق که اعتبارنامه وی را 
تایید کرده بود، مخالفت کردند؛ بر این اساس اعتبارنامه تاجگردون 

رد شد و وی به مجلس یازدهم راه نیافت. 
  نخستین گام نظارتی بهارستان

مختومه شدن پرونده اعتبارنامه تاجگردون را که در هفته های 
اخیر خبرســاز شده بود، می توان نخســتین آزمون و گام نظارتی 
نمایندگان یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی به حساب آورد. 
در این فضا و با توجه به برخی فضاســازی های رسانه ای در روزهای 
اخیر، رد اعتبارنامه تاجگردون را می توان پیام مهم نمایندگان برای 
عزم مجلس جدید در احیای جایگاه نظارتی آن دانست. مصاحبه های 
تهدیدآمیز منتخب حوزه گچساران و استفاده از عبارات جنجال آفرین 
برای تحت الشعاع قرار دادن اعتراض نمایندگان، از مهم ترین عوامل 
تاثیرگذار در حساس شدن افکار عمومی نسبت به این آزمون نظارتی 
شده بود. با همه اینها، اقدام روز گذشته نمایندگان ملت را می توان 
آغاز پروژه احیای جایگاه نظارتی مجلس دانست؛ پروژه ای که از خود 
بهارستان آغاز شده است و انتظار می رود در باقی سطوح کشوری نیز 
پیگیری شــود. در این میان درگیر نشدن به حاشیه  سازی هایی که 
صورت مسأله شفافیت را به چالش می کشد، شاید مهم ترین چالش 

نمایندگان مجلس به شمار رود.

محمدمخبر رئیس ستاد اجرایی فرمان 
امام خمینی )ره( گفت: در آیین افتتاح 
بخش نخســت دامداری ۳۰۰۰راسی 
زرندیه در مورد تلاطم بــازار ارز، افزود: 
اکنون بیش از ۳۵میلیــارد دلار ارز در 
خانه های مردم وجود دارد که اگر بتوانیم 
با اتخــاذ تدابیری این حجم را به چرخه 
ســرمایه گذاری هدایت کنیم، اقتصاد 
کشور در مدت سه سال به نقطه مطلوبی 
خواهد رسید.دشمنان با همه توان و بسیج 
امکانات خود قصد اخلال در وضع اقتصاد 
و معیشت مردم را دارند و چون در عرصه 
های دیگر علیه ما موفقیتی نداشته اند، 
اکنون فکر می کنند در جنگ اقتصادی 
علیه ملت ما پیروز می شوند.وی گفت: 
شرایط امروز کشور با همه سختی ها یک 
فرصت استثنایی است تا بتوانیم برخی 
مشکلات را برای همیشه و به طور ریشه 

ای رفع کنیم.

همچنین اگــر بتوانیــم پول و 
ســرمایه های خرد در دست مردم را به 
ســمت تولید هدایت کنیــم علاوه بر 
جلوگیری از کاهــش ارزش پول ملی، 
بزرگترین معضل اجتماعی یعنی بیکاری 

هم رفع خواهد شد.
وی با اشــاره به رویکرد مردم به 
بازارهای سرمایه و بورس، افزود: استفاده 
از منابــع و ظرفیت های داخلی مطابق 
بیانات رهبر معظم انقلاب می تواند گره 
گشای بسیاری از مشکلات کشور و تحقق 

اهداف اقتصاد مقاومتی باشد.
ایشان  در ادامه با اشاره به اجرای 
۶۵هزار طرح خرد و خانگی تا پایان امسال 
گفت: با اجرای این تعداد از طرح ها انتظار 
داریم ظرفیت تولید گوشت قرمز کشور 
۱۰درصد افزایش یابد و به همین میزان 
از واردات این کالا کاسته شود که در این 
میان تولید ۳۵هزار تن گوشت قرمز و پنج 

هزار تن گوشت سفید با محوریت ستاد 
اجرایــی فرمــان امــام تا پایان ســال 

هدفگذاری شده است.
وی با بیان این که در این ستاد روی 
۲مولفه اساسی یعنی امنیت غذا و تامین 
دارو که نقطه تقابل ما با دشمنان است، 
فعالیت می شــود، افزود: فعالیت در این 

عرصه ها با مشارکت و بهره  گیری از توان 
مردم و اعمال مدیریت جهادی متمرکز 
است.ســتاد اجرایی فرمان امام پارسال 
۱۰هزار طرح اشتغال محور را در استان 
سیستان و بلوچستان اجرا کرد که نتیجه 
آن بی نیازی ۱۰درصدی کشور از واردات 
گوشــت بود که نزدیک به ۱۰۰میلیون 

دلار برای کشــور صرفه جویی ارزی به 
همراه داشت.

همچنین در زمینه تامین داروی 
مورد نیاز کشــور با این کــه ۹۷درصد 
نیازمندی ها در داخل تولید می شــود، 
ستاد اجرایی در زمستان پارسال ۲طرح 
را در دستور کار قرار داد.وی افزود: یکی از 
طرح هــا با هــدف تامین مــواد اولیه 
داروسازان کشــور و صرفه جویی ارزی 
است که سالانه حدود ۷۰۰میلیون دلار 
صــرف واردات این کالا می شــود اما بر 
اساس برنامه ستاد اجرایی، قرار است در 
مدت سه سال با فراهم کردن بستر تولید 
مــواد اولیه مــورد نیــاز کارخانه های 
داروسازی کشور از خروج ۵۰۰میلیون 
دلار ارز جلوگیری شود که تا امروز حدود 
۱۸۰میلیون دلار از این چشم انداز محقق 
شده است و برنامه دیگر ستاد در زمینه 

تولید فرآورده های دامی است

3۵میلیارد دلار ارز در خانه های مردم وجود دارد
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سهامعدالت
دریکهلدینگ

عادل آذر رئیس دیوان محاسبات در حاشیه نشست 
خود با کمیســیون آموزش، تحقیقات و فناوری 
مجلس با حضور در جمع خبرنگاران، با اشاره به ارائه 
گزارشــی از تفریغ بودجه دو وزارتخانه آموزش و 
پرورش و علوم و تحقیقات در این جلسه گفت: بعد از 
ارائه گزارش بیشتر درباره صندوق ذخیره فرهنگیان 
و لزوم نظارت دیوان محاسبات بر این صندوق بحث و بررسی انجام شد. وی ادامه 
داد: در کمیسییون آموزش و تحقیقات مقرر شد؛ با تدوین حکمی دیوان محاسبات 
بتواند به صورت برخط روی صندوق ذخیره فرهنگیان نظارت داشته باشد و احتمالا 
تحقیق و تفحص مجددی هم جدای از تحقیق و تفحص از این صندوق در دور 

دهم مجلس توسط دیوان انجام شود.
تدوین راهکارهایی برای کارآمدسازی نظام نظارتی کشور

به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، عادل آذر با بیان اینکه دیوان محاسبات 
تاکنون نظارتی بر نحوه کار صندوق ذخیره فرهنگیان نداشته است، اظهار کرد: 
این شرکت مختص بازنشسته های آموزش و پرورش بوده و غیردولتی محسوب 
می شود و به همین دلیل در حوزه محاسباتی ما نبود اما امروز کمیسیون خواست 
تا به گونه ای با اصلاح قوانین دیوان محاسبات بتواند بر این صندوق نظارت مستقیم 
داشته باشد. رئیس دیوان محاسبات تاکید کرد: فعلا تا تصویب قوانین جدید و 
ابلاغ آن که یک فرایند ۹ ماهه ای خواهد بود، تحقیق و تفحص را از صندوق ذخیره 
فرهنگیان کلید می زنیم. وی بیان کرد: بحث ارتقای کیفیت نظارت بر دستگاه های 
اجرایی به صورت کلان و تدوین راهکارهایی برای کارآمدتر شدن نظام نظارتی در 
کشور هم در ادامه جلسه مطرح شد، تعدد دستگاه های نظارتی و همپوشانی آنها 
با یکدیگر، ضعف قوانین، کمبودها و ابهامات مشکلاتی را ایجاد کرده که باید تلاش 
کرد، در بعُد دو وزارتخانه آموزش و پرورش و علوم قوانین جدیدی برای رفع نواقص 

مصوب شود.
عدم موفقیت دستگاه های متولی بازگشت ارز صادراتی

عادل آذر همچنین در بحث دیگری با اشاره به اقدامات دیوان محاسبات 
برای بازگشت ارزهای حاصل از صادرات به بانک مرکزی گفت: ارز صادراتی عمدتا 
مختص به بخش خصوصی بوده و براســاس اعلام دولت بخش عمده ای از ارز 
صادراتی توسط آنها بازنگشته است. رئیس دیوان محاسبات ادامه داد: یک سری 
از دستگاه ها متولی تعریف مکانیسم هایی برای تضمین بازگشت ارز به کشور بودند، 
دستگاه های متولی دولتی مانند وزارت صمت، گمرگ، بانک مرکزی و هیئت 
دولت که قرار بود حسابرسی ها را براساس نظامات تعریف شده، انجام دهند و با 
نظارت و دریافت ضمانت های حقوقی و مادی از صادرکنندگان، ارزهای صادراتی 
را احصا کنند که متاسفانه دولت اکنون از عدم بازگشت ارزهای صادراتی گلایمند 
است. بنابراین دیوان محاسبات تصمیم گرفت تا هیئت ویژه حسابرسی را برای 
رسیدگی به این موضوع تعریف کند، گفت: این هیئت از دو هفته پیش شکل گرفته 
و در حال نهایی کردن گزارشی هستیم تا به موجب آن اگر دستگاه های دولتی 

تقصیر یا عملکرد خوبی داشته اند به اطلاع مردم برسانیم.       

خبـــر

 سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری 
گفت: شرکت های دانش بنیان سال گذشته بیش از ۳۰۰ 
هزار اشتغال مستقیم ایجاد کرده اند و محصولات خود را 

در حدود ۱۲۰ هزار میلیارد تومان به فروش رسانده اند .
ایشان در حاشــیه افتتاح یک واحد تولیدی در 
شهرک صنعتی کاسپین در جمع خبرنگاران، افزود: هم 
اینک ارزش اقتصادی شرکت های دانش بنیان در تابلوی 

بورس بیش از ۱۵۰ هزار میلیارد تومان است .
 وی گفت: امسال با برنامه ریزی های صورت گرفته، 
رشــد ۴۰ تا ۵۰ درصدی را در تعداد و ارزش محصولات 
شرکت های دانش بنیان خواهیم داشت . ستاری با اشاره به 
ظرفیت های استان قزوین در حوزه دانش بنیان ها گفت: 
این اســتان با توجه به نیروی انسانی و مراکز آموزشی از 
ظرفیت های خوبی در این حوزه برخوردار است و ما قبلا 
سرمایه گذاری های مناسبی را در این حوزه انجام داده ایم 
و باز هم پیرو این سفر اتفاقات خوبی در استان رقم خواهد 
خورد  . وی با اشاره به دیدار از یک شرکت در حال احداث 
در زمینه ساخت موتورهای کم مصرف یورو ۶ در شهرک 
صنعتی کاسپین قزوین، گفت: از این طرح با جدیت تمام 
حمایت خواهیم کرد و امیدواریم تا پایان سال خط تولید 

آن شروع به کار کند .  
دیدن از چند شرکت دانش بنیان، افتتاح یک طرح 
صنعتی، دیدار با نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه 
شهر قزوین، افتتاح مرکز نوآوری تخصصی پارک علم و 

فناوری استان و رونمایی از شبکه نوآوری قزوین، افتتاح 
شهرک کتاب دانشگاه آزاد اسلامی قزوین و حضور در 
نشست ستاد اقتصاد مقاومتی استان از جمله برنامه های 
معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری در سفر به استان 
قزوین بود.    ۱۱۰شرکت دانش بنیان و فناور در سطح استان 
قزوین فعالند که ۸۵ شرکت در مرکز رشد پارک علم و 
فناوری قزوین قرار دارند و ۲۵ شرکت نیز در سایر نقاط به 
فعالیت های خود ادامه می دهند . این شرکت ها تاکنون 

۱۸۰ محصول دانش بنیان را تولید و به بازار عرضه کرده اند . 
افتتاح یک واحد تولیدی با ۵ میلیون دلار سرمایه 
گذاری و ۱۰ هزار تن ظرفیت تولید سالانه برای 
۱۲۰ نفر اشتغالزایی داشته است   ، به عنوان اولین 
و بزرگترین تولید کننــده محصولات چاپی 
عمومی و ویزیت در صنعت چاپ ایران محسوب 
می شودو نقش مهمی در تامین نیاز مبرم کشور 
به فیلم های حرارتی در صنعت چاپ و بســته 

بندی ایفا می کند  . معاون رئیس جمهوری در 
مراســم افتتاح ایــن واحد تولیــدی گفت: 
کارآفرینی جوهر می خواهــد و اینکه جوانی 
بخواهد ریسک کند و علاوه بر اینکه پول خود 
را درآورد، را نیز ســرکار ببرد، بسیار ستودنی 
است  . کارآفرینان تاج سر هستند و مسئولان نباید هیچگاه 
آنها را تنها بگذارند . وی گفت: کارآفرینان انســان های 
ارزشمندی هستند و باید قدردان فعالیت های آنها باشیم . 
با ظهور صنعت نفت متأسفانه کارآفرینی در کشور ما ضربه 
خورد و ما به فرزندان خود یاد دادیم که فقط به فکر استخدام 
باشند .  استاندار قزوین نیز در این مراسم گفت: کمک به 
اشتغال و تولید نیاز امروز جامعه است و اگر می خواهیم به 
جایگاه شایسته ایران در سطح جهان دست یابیم، باید به 

فکر حمایت از کارآفرینان و صنعتگران باشیم . 
جمالی پور گفت: امسال سال جهش تولید بوده و 
وظیفه ما بسیار سنگین است که از بخش تولید و کارآفرینی 
حمایت کنیم . معاون رئیس جمهوری در ادامه از یک طرح 
ملی صنعتی دانش بنیان در مرحله احداث و تجهیز دیدن 
کرد  . این شرکت دانش بنیان در زمینه تولید موتور سه 
ســیلندر کم مصرف و پرقدرت، خدمات ماشین کاری 
فلزات، موتور بنزینی و موتور پایه گاز سوز در حال ساخت 
است و امید به اشتغال مستقیم آن ۵۵۹ نفر است  . سرمایه 
گذاری این طرح نیز ۴۲ میلیون یورو برای خرید تجهیزات 

و ماشین آلات است .

فروش اموال دولت در بورس برای جبران 
کسری بودجه

وزیر اقتصاد با اشاره به سیاست دولت برای جبران 
کسری بودجه از طریق فروش دارایی های خود در 
بورس گفت: به زودی دو صندوق سرمایه گذاری 
قابل معامله پالایشگاهی و پتروشیمی و خودرویی 

و صنایع فلزی را عرضه خواهیم کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
وزارت اقتصاد، فرهاد دژپسند با اشاره به بودجه 
امسال گفت: امسال واقعا سال ویژه ای از منظر اقتصادی است و چندین واقعه و 
رخداد به صورت همزمان اداره کشور را از منظر تأمین مالی اقتصاد و بودجه دولت 
تحت تأثیر قرار داده و با چالش روبه رو ساخته است.بودجه سال ۱۳۹۹ در شرایط 
تحریمی و فارغ از تبعات و آثار اقتصادی و اجتماعی شیوع ویروس کرونا و آسیب های 
ناشی از آن از سوی دولت طرح شد. بااین حال مجموعه اتفاقاتی که در چندماهه 
اخیر در اقتصاد جهان و کشور رخ داد، علاوه بر آنکه کاهش درآمد های ارزی و ریالی 
را منجر گردید، هزینه های پیش بینی نشده گسترده ای را به بودجه دولت تحمیل 
کرد؛ بنابراین برای تأمین مالی بودجه کشور و حفظ تعادل در آن و تناسب میان 
هزینه هــا و درآمد ها باید این ملاحظات مدنظر واقع شــود.یکی از مهم ترین 
چالش های سیاست گذار مالی در سال جاری تأمین مالی بودجه عمومی و تعادل 
بخشی به آن با بروز کمترین آثار منفی است.درواقع نکته مهم این است که چگونه 
باید کاهش منابع ناشی از فروش نفت و همچنین در مضیقه قرار گرفتن درآمد های 
مالیاتی ناشی از شیوع ویروس کرونا و همچنین تأمین هزینه های پیش بینی نشده 
را که در اثر شیوع این ویروس پیش آمده جبران یا تأمین نماییم. باید اشاره کنم که 
یکی از مهم ترین چالش های سیاست گذار مالی در سال جاری تأمین مالی بودجه 
عمومی و تعادل بخشی به آن با بروز کمترین آثار منفی است.وزیر اقتصاد با تأکید 
بر این که یکی از راه حل های اصلی در این شرایط فروش دارایی ها و اموال دولت 
است، افزود: فروش دارایی ها همزمان چند مزیت باهم ایجاد می کند یعنی ضمن 
کوچک کردن دولت، میدان را برای فعالیت بخش خصوصی توسعه می دهد و 
گاهی به صورت اهرمی عمل می کند و می تواند سبب تکمیل زنجیره فعالیت های 
بخش خصوصی شود. ما در سال جاری یک هدف دیگر را نیز دنبال می کنیم و آن 
این است که از این طریق بتوانیم به مردمی کردناقتصاد نیز کمک کنیم. دژپسند 
به اهمیت بازار سرمایه اشاره کرد و ادامه داد: سیاست اصلی ما در قبال فروش اموال 
و دارایی ها این است که تا حد امکان از ظرفیت بازار سرمایه استفاده کنیم و فروش ها 
در بازار سرمایه انجام بپذیرد. این امر علاوه بر آنکه به تعمیق و پایداری بازار سرمایه 
کمک می کند، به جذب منابع در این بازار نیز منجر می شود. تلاش خواهیم کرد 
تا انتهای سال منابع پیش بینی شده را تحقق بخشیم. البته این منوط بر تحقق 
الزامات مطرح شــده برای این مهم است.وی افزود: نکته سوم نیز این است که 
می توانیم در فروش دارایی ها دامنه را فراتر ببینم و علاوه برآماده سازی و عرضه 
شرکت ها در بورس یا فروش سهام دولت درشرکت های بورسی، نسبت به واگذاری 
اموال و املاک دولت اقدام کنیم؛ بنابراین در این خصوص ما برنامه ای گسترده در 
سال جاری داریم و تنها به مواردی خاص محدود نخواهیم بود؛ بنابراین تلاش 
خواهیم کرد تا انتهای سال منابع پیش بینی شده را تحقق بخشیم. البته این منوط 

بر تحقق الزامات مطرح شده برای این مهم است.

هفته نامه اقتصادی ایران

ستاری: شرکت های دانش بنیان 1۲0 هزار میلیارد 
تومان فروش داشته اند

هیئتویژهحسابرسیبهارزهای
صادراتیتشکیلشد

 مجید مشعلچی فیروزآبادی، مدیرعامل شرکت بیمه کوثر برای بررسی میزان رضایت 
مشتریان و شنیدن انتقاد و پیشنهاد بیمه گذاران دانشگاه صنعتی مالک اشتر با آنان دیدار کرد 
و ضمن بیان این مطلب افزود: این دیدارها یکی از راه های شناسایی و رفع دغدغه بیمه گذاران 
است و دیدارهای چهره به چهره می تواند مدیران شرکت را برای برنامه ریزی های بهتر یاری 
دهد و فرصت ارائه خدمت به بیمه گذاران و ذی نفعان را فراهم کند. مشعلچی فیروزآبادی با 
بیان اینکه اطلاع رسانی، آگاه سازی و برقراری ارتباطی دوسویه با مشتریان شرکت، ارائه 
خدمات ویژه به بیمه گذاران، افزایش رضایت  آنان با شناسایی نیازهایشان و ارائه خدمات 
مطلوب، از جمله مهم ترین اولویت های بیمه کوثر است، تصریح کرد: گرچه تاثیر بحران شیوع 
کووید-۱۹ بر تمام بخش های تجاری انکارناپذیر است، ولی ما به عنوان شرکتی توانگر در 
صنعت بیمه، وظیفه اصلی خود می دانیم که نقشی اساسی در حمایت از مشتریان و ذی نفعان 
در دوران بحران کرونا داشته باشیم. مدیرعامل بیمه کوثر با تاکید بر اینکه یکی از میراث های 
بحران شیوع ویروس کرونا برای ما، تبدیل شدن به شرکتی چابک تر و پاسخگوتر و شدت 
بخشیدن به خدمات برخط است، اظهار کرد: در واقع یکی از بهترین راهکارها برای مقابله با 
اثرات منفی شیوع ویروس کرونا، راه اندازی و ارتقای سامانه فروش غیرحضوری بیمه نامه ها، 
پاسخگویی برخط و سریع به بیمه گذاران و رفع مسائل آنان در حداقل زمان ممکن است که 

این امر در بیمه کوثر به شدت در حال پیگیری و انجام است.

برقراریارتباطی
دوسویهبامشتریاندر
بیمهکوثر

مجید مشعلچی فیروزآبادی

دکتر اسماعیل للـه گانی مدیر عامل بانک رفاه کارگران جزئیات وام قرض الحسنه بانک رفاه 
کارگران برای مستمری بگیران/ پرداخت تسهیلات خرید کالا به فرزندان بازنشستگان  را 
تشریح کرد وی افزایش سقف تسهیلات قرض الحسنه مستمری بگیران سازمان تأمین 
اجتماعی با حمایت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و سازمان تأمین اجتماعی از مبلغ ۲۰۰ 
میلیارد تومان به ۲ هزار و ۲۳۰ میلیارد تومان افزایش پیدا کرده که این رقم نزدیک به ۱۱ برابر 
است ایشان با اشاره به اینکه سقف فردی تسهیلات قرض الحسنه از ۲ میلیون تومان به ۵ 
میلیون تومان افزایش پیدا کرده است، گفت: علاوه بر این خدمات دیگری برای مستمری 
بگیران در نظر گرفته شده است؛ صدور انواع بیمه نامه شخص ثالث، بدنه و سایر بیمه نامه ها با 
نرخ ۴ درصد اجرایی شده است. طرح رفاه کالا تا مبلغ ۵۰ میلیون تومان با نرخ ۱۵ درصد به 
مدت ۳۶ ماه به مستمری بگیران و بازنشستگان تأمین اجتماعی پرداخت می شود. حذف ضامن 
در پرداخت وام قرض الحسنه اقدام دیگری بود که برای بازنشستگان و مستمری بگیران تأمین 
اجتماعی انجام دادیم. وی با اشاره به اینکه طرح کرامت از دیگر طرح هایی است که بابت تعمیر 
واحد های مسکونی، هزینه درمان، هزینه ازدواج فرزندان مستمری بگیران و سایر هزینه ها تا ۵۰ 
میلیون تومان پرداخت می شود، گفت: همچنین طرح پیوند در حال اجراست که به فرزندان 
مستمری بگیران و بازنشستگان با نرخ یک درصد تسهیلات پرداخت می شود و به ازای هر 

فرزند بازنشسته و مستمری بگیر، ۲۰ میلیون تومان تسهیلات خرید کالا پرداخت می شود.

جزئیاتوامقرضالحسنه
برایمستمریبگیرانو
بازنشستگان

 اسماعیل للـه گانی

 محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی، تورم بخش مسکن را متاثر از رخدادهای بازارهای موازی نظیر 
تغییرات نرخ ارز و طلا و کاهش ارزش پول ملی عنوان کرد و گفت: پایش معاملات بخش مسکن، 
کاهش ۷۰ درصدی را نسبت به دوره مشابه سال گذشته نشان می دهد.  گفتنی است، کاهش ۷۰ 
درصدی معاملات مسکن در یک سال گذشته به معنی کاهش محسوس توان خرید مردم می باشد، 
ضمن اینکه اگر ۶۰ درصد معاملات مسکن را هم تقاضای غیر واقعی )کاذب( بدانیم، یعنی حدود ۸۵ 
درصد معاملات واقعی مردم کاهش یافته است!  به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی، 
اسلامی به ضرورت مقرراتی برای جلوگیری از ورود منابع غیرمولد به بخش مسکن پرداخت و گفت: 
در این حوزه باید مقرراتی وضع شود تا از ورود سرمایه هایی که با هدف سوداگری و سفته بازی به 
بخش مسکن وارد می شود و آن را به مثابه کالایی سرمایه ای می  بینند، یک بار برای همیشه جلوگیری 
شود. وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: به این منظور در وزارت راه و شهرسازی چندین طرح را به مجلس 
شورای اسلامی پیشنهاد کرده ایم و به دنبال وضع مقررات و مالیات های خاص و ویژه ای هستیم تا 
ورود منابع غیرمولد به این بخش را مهار و ضوابطی را برای بازدارندگی در این بخش وضع کنیم. در 
همین زمینه، محمود محمودزاده، معاون وزیر راه و شهرسازی در گفت وگویی، اظهار داشت: موضوع 
احداث سالانه یک میلیون واحد مسکونی در طرح جامع مسکن نیازسنجی شده و در قانون برنامه 
وجود دارد. اما مسلماً دولت سازنده نیست و باید برای بخش خصوصی شرایط ساخت و ساز را فراهم 

کند که امیدواریم با کمک مجلس این شرایط آسان شود./ایسنا

کاهش70درصدی
معاملاتمسکندریک
سالاخیر

 محمود محمودزاده

پرداخت کمک ودیعه مسکن به صاحب خانه ها/ مستاجران فقط کارمزد می پردازند/ تعیین 
متراژ واحدهای مشمول تسهیلات   وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه بانک مرکزی در 
حال تجزیه و تحلیل نحوه پرداخت تسهیلات کمک هزینه ودیعه مسکن است، به تشریح 
برخی از شرایط مورد نیاز برای دریافت این تسهیلات پرداخت.  به گزارش اعتبار به نقل از 
پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی به بیان جزییاتی 
از تسهیلات کمک هزینه ودیعه مسکن پرداخت و گفت: قرار شده است، کمیته تامین 
منابع ستاد ملی مبارزه با کرونا با محوریت بانک مرکزی، اقدامات لازم در این خصوص را 
مدنظر قرار دهد و بخشی از منابع ۷۵ هزار میلیاردتومانی که برای مبارزه با کرونا تخصیص 
داده شده است را برای کمک به مســتاجران نیازمند در نظر گیرند. او افزود: مطابق 
تصمیم گیری های انجام شده برای پرداخت این تسهیلات، واحد مسکونی که در اختیار 
مستاجران قرار دارد باید مطابق با الگوی مسکن باشد؛ بدین معنا که حداکثر متراژ واحد 
مسکونی مستاجران تهرانی برای برخورداری از این تسهیلات، ۷۵ و در سایر شهرهای 
کشور ۹۰ مترمربع در نظرگرفته شده است. اسلامی نکته مهم دیگر برای پرداخت این 
تسهیلات را وجود قرارداد رســمی اجاره، میان موجر و مستاجر خواند و گفت: این 
تسهیلات پس از نهایی شدن به عنوان کمک هزینه ودیعه مسکن از طریق شبکه بانکی در 

اختیار مالکان قرار می گیرد و مستاجران صرفا کارمزد تسهیلات را پرداخت می کنند. 

پرداختکمک
ودیعهمسکنبه
صاحبخانهها

محمد اسلامی

دکتر  عباسعلی کدخدایی قائم مقام دبیر و سخنگوی شورای نگهبان که به مناسبت چهلمین 
سالروز تأسیس این نهاد در برنامه »تهران ۲۰« حضور یافت، اظهار کرد: مجلس با همت خود 
قانون انتخابات را اصلاح کند.کدخدایی در پاسخ به سوالی درباره پرونده نماینده گچساران 
گفت: شورای نگهبان در قالب چارچوب های قانونی خودش نظر می دهد و مجلس هم در 
چارچوب های مشخصی اعلام نظر می کند؛ این دو مرحله رسیدگی بر اساس قانون است و 
قانوگذار براساس مصلحت و حکمت اینگونه تصمیم گرفته است.وی اضافه کرد: از ابتدای 
انقلاب هم افراد زیادی بوده اند که صلاحیت شان در شورای نگهبان تایید شده، ولی مجلس به 
اعتبارنامه آن ها رای نداده است.سخنگوی شورای نگهبان درباره دلایل رد صلاحیت ها در 
انتخابات مجلس یازدهم تصریح کرد: بیشترین ردصلاحیت ها در انتخابات مجلس یازدهم 
مربوط به سوءاستفاده های مالی و اقتصادی بوده است؛ این موارد از گزارش های مراجع رسمی 
و گزارش های تحقیقات محلی به دست آمده است.کدخدایی با بیان بیان اینکه در ۵۰ تا ۷۰ 
روز بررسی صلاحیت ۱۶ هزار نفر، کار سختی است؛ باید ثبت نام ها پالایش شود، بر لزوم 
اصلاح قانون انتخابات تاکید و خاطرنشان کرد: وقتی ۱۶ هزار نفر برای ۲۹۰ کرسی ثبت نام 
می کنند یعنی اینکه ابزار موجود برای بررسی ها، کارآمد نیست؛ از همین رو مجلس باید همت 
کرده و قانون انتخابات را اصلاح کند.نظام انتخابات باید اصلاح شود، شورای نگهبان صرفا 

براساس قانون وضع شده توسط نمایندگان مجلس به بررسی صلاحیت افراد می پردازد.

اظهاراتجدیدسخنگوی
شوراینگهباندرباره
اعتبارنامهتاجگردون

 عباسعلی کدخدایی

آنچه امروز در آمریکا اتفاق افتاده به ویژه حادثه ناو نتیجه عمل و رفتار و جنایت دولت آمریکا 
است و این وعده الهی است که هرکسی ظلم و جنایتی کند دچار عذاب الهی می شود.  به 
گزارش قدس آنلاین، سردار اســماعیل قاآنی فرمانده نیروی قدس سپاه در جمعی از 
فرماندهان مقاومت در واکنش به آتش سوزی ناو آمریکایی »یواس اس بونهوم ریچارد« 
اظهار کرد: آنچه امروز در آمریکا اتفاق افتاده به ویژه حادثه ناو نتیجه عمل و رفتار و جنایت 
دولت آمریکا است و این وعده الهی است که هرکسی ظلم و جنایتی کند دچار عذاب الهی 
می شود. این ها چون کلام الهی را تغییر دادند و ظلم کردند و جنایت مرتکب شدند گرفتار 
قهر و عذاب الهی شدند.وی تاکید کرد: آمریکایی ها بی خودی دنبال مقصر نگردند و دیگران 
را متهم نکنند این آتشی است که خودشان روشن کرده اند و امروز این آتش آن ها را در بر 
گرفته است. باید به ان ها بگوییم این اتفاق پاسخ جنایت های شما است که به دست عناصر 
خود شما اتفاق افتاده است، خداوند با دست خود شما، شما را مجازات می کند. فرمانده 
نیروی قدس سپاه خطاب به دولت امریکا، یادآور شد: هنوز روزهای خوشی های شماست 
روزهای بسیار سخت و حوادث سختی پیش روی شما و رژیم صهیونیستی است.سردار 
قاآنی خاطرنشان کرد: واقعیت این است که ارتش آمریکا خسته و فرسوده شده و تجهیزات 
آن به آهن پاره تبدیل شده است. آمریکا باید وضع بد خود را قبول کند و بیش از این به 

بشریت و مردم خود ظلم نکند.

روزهایبسیارسختیدر
انتظارآمریکاورژیم
صهیونیستیاست

اسماعیل قاآنی

پیروز حناچی شهردار تهران با تأکید بر لزوم بهره مندی دولت های محلی از تجارب و 
همکاری سازمان های بین المللی در مواجهه با کرونا گفت: نیازمند سرمایه گذاری اجتماعی 
برای کنترل بیشتر این ویروس هستیم. وی در نشست آنلاین که به مناسبت روز جهانی 
گفت و گو به صورت مجازی با نمایندگان و روسای سازمان های بین المللی در ایران برگزار 
شد، گفت: جمهوری اســلامی ایران طی ۲دهه اخیر در عرصه جهانی ۲بار موضوع 
گفت وگو را مورد توجه قرار داد؛ نخست در بحث گفت وگوی تمدن ها که نزدیک به ۲دهه 
پیش مطرح شد و دوم، در برجام که تلاشی برای گفت وگوهای سازنده و ترویج آینده بهتر 
بود. این ویروس تأثیر خود را در همه بخش ها به ویژه به صورت اختلال در زندگی روزمره، 
کسب و کار و اشتغال گذاشته است. اما شرایط در ایران به گونه دیگری است چراکه 
همزمان با مبارزه با ویروس کرونا با تحریم های ظالمانه هم مبارزه می کند. او گفت: 
شهرداری ها به عنوان نهادهای عمومی وظیفه هماهنگی در مقیاس شهری را به عهده 
دارند. از طرف دیگر مواردی مانند مدیریت پسماند، کنترل آلودگی هوا و محیط زیست، 
افزایش دما در کلانشهرها و توسعه حمل ونقل در دوره حاضر از اهمیت ویژه  ای برخوردار 
است. بنابراین نیازمند ارتباط و استفاده از تجارب بین المللی و سازمان های بین المللی مانند 
سازمان توســعه صنعتی ملل متحد )UNIDO(، برنامه اسکان بشر ملل متحد 

)UNHABITAT( و برنامه عمران ملل متحد )UNDP( هستیم. 

کنترلکرونانیازمند
سرمایهگذاری
اجتماعی

پیروز حناچی

بانک پاسارگاد جهت رفاه حال مشتریان،سقف پیش فرض برای انتقال وجه به سایر حساب ها 
و یا حواله بین بانکی را برای تمام کاربران اینترنت بانک با رمز ثابت و دوعاملی،به مبلغ۵۰ 
میلیون ریال افزایش داد.به گزارش روابط عمومی بانک پاسارگاد،مشتریان این بانک از این پس 
می توانند از طریق بانکداری مجازی )اینترنت بانک(،تا مبلغ ۵۰ میلیون ریال  به ســایر 
حساب ها انتقال وجه و یا حواله بین بانکی )ساتنا و پایا( انجام دهند.بانک پاسارگاد همچنین 
به منظور افزایش امنیت در بانکداری مجازی و صیانت از سپرده های مشتریان،جهت انتقال 
وجه و حواله بین بانکی از طریق سامانه بانکداری مجازی با شیوه   ورود با رمز ثابت،برای مبالغ 
بیش از ۲ میلیون ریال،ثبت کد دوعاملی اینترنت بانک )رمز یک بار مصرف( را الزامی کرد.به 
این ترتیب،در صورتی که مجموع دستور پرداخت های حواله بین بانکی )شامل ساتنا و پایا( یا 
انتقال به حساب غیر )به جز انتقال وجه بین سپرده های خود مشتری(،به مبلغ ۲ میلیون 
ریال در روز برسد،برای انجام انتقال وجه و یا حواله بین بانکی بیش از این مبلغ، با ورود به 
صفحه   انتقال وجه و انتخاب یکی از گزینه های ذکر شــده برای دریافت رمز دوعاملی 
اینترنت بانک،کد را دریافت کرده و پس از تأیید آن، ادامه   عملیات حواله بین بانکی یا انتقال 
وجه به حساب غیر، انجام خواهد شد.گفتنی است مرکز مشاوره و اطلاع رسانی بانک پاسارگاد 
 بــه شــماره   تمــاس۸۲۸۹۰ و ســامانه  CRM در ســایت این بانک بــه آدرس 

https://www.bpi.ir/crm آماده   ارائه  اطلاعات بیشتر به مشتریان است.

افزایشسقفانتقالوجه
بهسایرحسابها،ازطریق
بانکداریمجازی

بانک پاسارگاد

شرکت بیمه نوین با توجه به شرایط شیوع کرونا و نیز در راستای ارائه خدمات خود مطابق با 
نیازهای روز مشتریان، پوشش  های بیمه ای متنوعی در ارتباط با ابتلا به این ویروس ارائه می دهد.  
این شرکت، بیماری کووید-۱۹ را در »طرح درُیّن« به صورت پوشش امراض خاص تکمیلی بیمه 
نامه عمر و سرمایه گذاری خود، تحت پوشش قرار داده است. »طرح دُریّن« بیمه نامه حوادث 
انفرادی است که در آن پوشش های بیمه ای مختلفی همچون جبران هزینه  های درمانی ناشی 
از بیماری کرونا، پرداخت مستمری ماهانه به مدت ۱۰ سال در صورت فوت ناشی از حادثه بیمه 
شده، از کارافتادگی،  نقص عضو و هزینه های پزشکی ناشی از حادثه، ارائه می شوند. بیمه نامه 
حادثه »طرح دُریّن« در قالب سه طرح با پوشش  های بیمه ای و حق بیمه های متنوع به صورت 
الکترونیکی به فروش می رسد. این بیمه نامه با همکاری شرکت به آفرین ترنج طراحی و ارائه شده 
است که به صورت الکترونیکی در سایت این شرکت و در سامانه فروش الکترونیکی اختصاصی 
بیمه نوین، الکتروبیمه نوین به فروش می رسد. همچنین شرکت بیمه نوین ریسک وقوع بیماری 
کرونا را از اردیبهشت  به پوشش امراض خاص تکمیلی بیمه های عمر و سرمایه گذاری خود اضافه 
کرده است. طبق شــرایط اعلام شده در پوشــش امراض خاص تکمیلی بیمه های عمر و 
سرمایه گذاری بیمه نوین، هزینه های درمان بیماری خاص کرونا تا سقف ۵۰ میلیون ریال جبران 
و در صورت فوت بیمه شده بر اثر ویروس کرونا مبلغ پوشش »سرمایه فوت به هر علت به اضافه« 

اندوخته بیمه نامه عمر و سرمایه گذاری به ذی نفعان وی پرداخت می شود.

پوششهای
بیمهنوین
برایکرونا

شرکت بیمه نوین

سعید عمرانی معاون قضایی دادســتان کل کشــور در نامه ای به معاون اول 
رئیس جمهور، ساماندهی بازار فولاد و رفع رانت در فروش تولیدات صنایع بالادستی 
فولاد را خواستار شد.وی در نامه ای به اسحاق جهانگیری نوشته است: ضمن تأکید 
بر اینکه مشکل فولاد ارتباطی به تحریم و ارز ندارد، استدعا دارم به داد بازار فولاد 
برسید. به دلیل عدم عرضه مواد اولیه، ویژه فروشی و ایجاد رانت فاجعه تعطیلی 
صنایع پایین دستی تولید محصولات فولادی و بیکاری کارگران در راه است.  به 
گزارش فارس، ستاد تنظیم بازار اخیراً مصوبه ای برای تنظیم بازار فولاد صادر کرد 
که طبق آن، عرضه شمش و اسلب فولادی فقط از طریق بورس کالا امکان پذیر 
است و تامین ارز و ورق مورد نیاز واحدهای تولیدکننده لوازم خانگی منوط به ثبت 
اطلاعات تولید، توزیع، قیمت و موجودی این واحدها در سامانه جامع تجارت و 
سامانه جامع انبارها است.به این ترتیب عرضه شمش فولاد و اسلب تنها از طریق 
بورس کالا امکان پذیر است و اگر عرضه ای در خارج از بورس صورت گیرد، تخلف 
محسوب می شود. این مصوبه ستاد تنظیم بازار ۶ تیرماه به دستگاه های مرتبط و 
تولیدکنندگان ابلاغ شد.اما فعالیت دلالان در ماه های گذشته به گونه ای بازار فولاد 
را به هم ریخته است که قیمت ورق فولادی در بازار داخلی حتی با قیمت ارز ۲۲ 

هزار تومانی نیز با فاصله از قیمت جهانی این محصول گران تر است.

دولتبافروش
رانتیفولاد
برخوردکند

سعید عمرانی

بیمه پارسیان با همراهی سایر شرکت های بیمه کشور، با ارائه پوشش های بیمه ای مورد نیاز بخش های مختلف 
اقتصاد، تلاش می کند تا پایداری و تداوم فعالیت سازنده این بخش ها را تضمین و در گستره کلان تر به اقتصاد 
ملی خدمت کند. هادی اویارحسین، مدیرعامل بیمه پارسیان ضمن بیان این مطلب با تاکید بر اینکه صنعت 
بیمه به عنوان یکی از بخش های اصلی نهادهای مالی که ضریب نفوذ آن از شاخص های توسعه اقتصادی جوامع 
به شمار می آید، گفت: این صنعت نقش بسیار مهمی  در اقتصاد کشورها دارد و با توجه به اهمیت این موضوع، 
هرچه سهم بیمه ها در تولید ناخالص داخلی بیشتر باشد و ضریب نفوذ آن رشد بیشتری کند، به طور حتم 
اقتصاد آن کشور پیشرفته تر خواهد بود. به گفته وی، با توجه به این مهم، بیمه پارسیان با همراهی سایر 
شرکت های بیمه کشور و در نبود ارائه خدمات از سوی بیمه گران مهم خارجی، با ارائه پوشش های بیمه ای 
موردنیاز بخش های مختلف اقتصادی از تولید و بازرگانی گرفته تا گروه خدمات و کشاورزی و در سطحی بالاتر 
در صنعت نفت، گاز و پتروشیمی، تلاش کرده تا پایداری و تداوم فعالیت سازنده این بخش ها را تضمین کرده و 
در گستره کلان تر به اقتصاد ملی خدمت کند. به واسطه تزریق سرمایه های جذب شده از بیمه گذاران به 
بخش های مختلف اقتصادی، بیمه پارسیان در کنار صنعت بیمه، سهم خود را در گردش چرخ اقتصاد کشور و 
رونق و جهش تولید به شایستگی ادا خواهد کرد. وظیفه بیمه کاهش ریسک است و هرچه احتمال ریسک 
کاهش یابد، سرمایه گذاری در کسب و کارها افزایش می یابد؛ این وظیفه ای است که ما باید در بخش اقتصاد به 
خوبی انجام دهیم. بیمه به عنوان یک نهاد مالی درحالی که می تواند در تقویت بنیه اقتصادی جامعه نقش داشته 

باشد، می تواند با ایجاد امنیت و اطمینان، زمینه گسترش فعالیت های تولیدی و خدماتی را فراهم  کند. 

تلاشبیمهپارسیان
برایکمکبه
اقتصادملی

هادی اویارحسین

مدیران بانک ملی ایران با حضور در مرکز ارتباط مردمی بانک به صورت برخط، پاسخگوی سوالات و دغدغه های 
مشمولان سهام عدالت و خریداران صندوق سرمایه گذاری مالی یکم )ETF( بودند.  این اقدام به منظور تسهیل 
امور مشتریان صورت گرفت و مدیران و کارشناسان شرکت کارگزاری بانک ملی ایران به مسائل مختلف مشتریان 
به صورت مستقیم پاسخ و  عمده سوالات  مشتریان، نحوه آزادسازی سهام عدالت و فرآیند ثبت فروش، زمان واریز 
وجوه فروش سهام عدالت، ساز و کار انصراف از ثبت فروش سهام عدالت و بازگشت وجوه افرادی که از طریق چند 
روش اقدام به خرید ETF کرده بودند، تشکیل می داد که مدیران و کارشناسان بانک مشاوره های لازم را ارائه 
کردند. مشمولانی که اقدام به ثبت فروش سهام خود کرده اند، اما هنوز وجوه آنها به حسابشان واریز نشده است، باید 
در نظر داشته باشند که اطلاعات ثبت فروش به صورت روزانه به شرکت کارگزاری بانک ارسال، سهام در بازار 
سرمایه فروخته شده و در نهایت وجوه به حساب مشتریان واریز می شود. بر این اساس از هفته  جاری بخش  قابل 
توجهی از واریزی ها صورت می گیرد. سهامداران درباره تفاوت قیمتی فروش سهام عدالت نیز باید در نظر داشته 
باشند که مبالغ واریزی به ارزش پرتفوی هر فرد، روز فروش سهام و وضعیت بازار سرمایه بستگی دارد و به همین 
 ETF علت شاهد تفاوت مبلغ واریزی به ازای فروش سهام در افراد هستیم. همچنین با توجه به اینکه پذیره نویسی
برای هر فرد تنها تا سقف دو میلیون تومان امکان پذیر بود، افرادی که با یک کد ملی از چند روش اقدام به خرید 
صندوق سرمایه گذاری مالی یکم کرده و مبالغ بیشتری واریز کرده اند، مبلغ اضافی واریزی آنها از طریق شماره 
شبای درج شده به حسابشان واریز شده است.تعدادی از این دسته از افراد در درج شماره شبای خود خطا داشته اند 

که بانک در حال استخراج شماره شبای صحیح برای بازگشت وجوه واریزی بیش از سقف تعیین شده است.

شفافسازیبانکملی
دربارهواریزوجوهفروش
سهامعدالت

بانک ملی ایران

نیاز اصلی کشور، دستیابی به اطلاعات آزاد، شفاف و 
بی واسطه است که می تواند آرامش و اطمینان را در 
جامعه نهادینه کند.به نسبت تغییر رویکرد اطلاع 
رسانی ابزار رسانه نیز تغییر کرده و مردم برای دریافت 
اخبار از مبادی رسمی، منتظر نمی مانند و از رسانه 

های جیبی خود بهره می گیرند.
دکتر غلامرضا ســلیمانی رئیس کل بیمه 
مرکزی با بیان این مطلب که رشــد صنعت بیمه با 
شاخص اطلاع رسانی ارتباط معناداری دارد، تصریح 
کــرد: همانگونه که دقت در انتشــار اخبار صحیح 

می تواند بنگاه ها را از آسیب مصون نگاه دارد به همان 
میزان نشر اطلاعات غلط می تواند به ارکان یک صنعت 
لطمه وارد کند. وی با تشریح آخرین دستاوردهای 
صنعت بیمه بر لزوم فراگیری خدمات محصولات 
بیمه ای در کشور تاکید کرد و گفت: صنعت بیمه در 
بخش عرضه محصولات محدودیتی ندارد و در صورت 
وجود تقاضا شاهد افزایش ضریب نفوذ بیمه خواهیم 
بود. وی افزایش تقاضا برای خرید بیمه نامه ها را در 
گرو فعالیت  های رســانه ای و تبلیغی صنعت بیمه 
دانست و نسبت به ضرورت آموزش خبرنگاران خبره 

در این حوزه تاکید کرد. رئیس شورای عالی بیمه در 
بخش دیگری از ســخنان  ود اقتدار نظام بیمه ای را 
مقدمه ای برای صرفه جویی ملی ارزیابی کرد و گفت: 
عملکرد صنعت بیمه در روزهای تحریم و استفاده از 
روش های مهار آســیب های تحریمی توسط این 
صنعت به نوعی ضمانــت بنگاه داری و بخش های 
تولیدی و تجاری کشور به شمار می رود. وی رشته 
بیمه های زندگی را در دو بخش ســرمایه گذاری و 
خدمات درمان، قابل تامل توصیف کرد و اظهار داشت: 
در حال حاضر حدود ۶۵ درصد از مردم در کشورهای 

پیشــرفته از مزیت بیمه های زندگی برخوردارند و 
متاســفانه این عدد در کشور ما چندان قابل توجه 
نیست. رئیس کل بیمه مرکزی در پایان با ابراز قدردانی 
از فعالیت های مجموعه دنیای اقتصاد برای معرفی 
صنعت بیمه و ظرفیت ها و قابلیت های آن، ادامه و 
ارتقای این روند را خواستار شد. شایان ذکر است در 
پایان در خصوص پیشگیری از اثرات تحریم ظالمانه 
آمریکا، مساله شیوع کرونا و ایفای مسئولیت های 
اجتماعی صنعت بیمه و همچنین مساله بخشودگی 

جرایم بیمه ای به طرح دیدگاه های خود پرداخت.

دکتر غلامرضا سلیمانی رئیس کل بیمه مرکزی: مردم به رسانه های جیبی خود اعتماد دارند
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هزارشرکت
کاغذیبرای

فراراز
مالیات

هفته نامه اقتصادی ایران

زنگنه: میادین مشترک نفت وگاز تا پایان کار دولت ساماندهی می شود
اگرچه امروز به دلیل تحریم ها تولید نفت ایران کم است، 
اما ایجاد ظرفیت تولید امری راهبردی است تا صنعت 
نفت کشور بتواند در هر زمانی که نیاز است، سهم خود 

را احیا کند؛ ما تسلیم نمی شویم.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت 
نفت، بیژن زنگنه وزیر نفت در آیین امضای قرارداد طرح 
توسعه میدان نفتی یاران با بیان این مطلب افزود: درست 
است که اکنون به واسطه تحریم های ظالمانه، تولید نفت 
ما کاهش یافته است اما همیشه این گونه نمی ماند. باید 
ظرفیت را بالا ببریم تا هر زمان نیاز شد، با قدرت تمام 
وارد بازار شویم و سهممان را احیا کنیم. ما قرار نیست 
تسلیم شویم و قرارداد توسعه میدان یاران هم در همین 

مسیر عملیاتی می  شود.
وی با تاکید بر اینکه میدان های مشترک همواره 
برای صنعت نفت یک ضرورت و اصل بوده است، در این 
زمینه توضیح داد: خوشــبختانه در پارس جنوبی با 
حداکثر امکان تولید یعنی برداشت از ۲۷ فاز در حال 
فعالیت هستیم. توسعه دو فاز به دلیل تحریم ها عقب 
افتاد که پتروپارس آنها را دنبال می کند. البته قرارداد 
جدیدی با پتروپارس امضا نشد، بلکه پس از کناره گیری 
دو شرکت فرانسوی و چینی از توسعه فاز ۱۱، سهم آنها 
به طرف ایرانی پروژه یعنی پتروپارس منتقل شد. دو 
پالایشــگاه باقیمانده که یک واحد امسال تکمیل و 
دیگری هم سال آینده تکمیل می شود. وزیر نفت با اشاره 
به اینکه میدان بلال به عنوان یال شرقی میدان گازی 
پارس جنوبی، میدان گاز مستقلی نیست و قرارداد آن 
هم امضا شده و در حال پیگیری است، قرارداد میدان 
گازی فرزاد بی هم امضا می شود و تکلیف تکمیل توسعه 
فروزان هم مشخص خواهد شد. وی با بیان اینکه قرارداد 
میدان های آبان و پایدار غرب هم نافذ شده و در حال 
اجراست، گفت: به این ترتیب تا پایان کار دولت، همه 
میدان های مشترک نفت و گاز کشور به سامان می رسد؛ 
نمی گویم توسعه آن به پایان می رسد،اما تکلیف همه 
میدان ها در قالب قراردادهایی واقعی با شرکت هایی 
توانمند مشخص می شود. زنگنه با تاکید بر اینکه هیچ 
یک از قراردادها در قالب الگوی جدید قراردادهای نفتی 
بدون مشارکت طرف ایرانی امضا نمی شود، گفت: الگوی 
جدید قراردادهای نفتی، الگوی تکامل یافته بیع متقابل 
سنتی ماست که البته الان می گوییم سنتی؛ زمانی 
قرارداد نوینی بود که عده ای مخالفش بودند. هر چه نو 
باشد، عده ای مخالف آن هستند. عده ای هم با بیع متقابل 

مخالف بودند و تاپای جان هم بر سر مخالفت شان ایستاده 
بودند، اما بعد که الگوی جدید قراردادهای نفتی مطرح 
شد، گفتند همان بیع متقابل خوب است، خب شما که 
روزی با بیع متقابل هم مخالف بودید. وی با بیان اینکه 
در قرارداد توسعه میدان یاران مانند دیگر قراردادهای 
الگوی جدید قراردادهای نفتی، بهره برداری هم لحاظ 
شــده و پرداخت پاداش منوط به تولید است، گفت: 
پاداش در این قرارداد کمتر از ۵ر۲ دلار برای هر بشکه 
است که به ازای هر بشکه تولید اضافی تعلق می گیرد. 
به عبارتی، دولت ۴۰ دلار درآمد دارد و پیمانکار ۵ر۲ 
دلار. بخل نیست. اگر پیمانکار بتواند بر مقدار تولید اضافه 
کند، باید سود ببرد. زمان قرارداد هم ۱۰ ساله است که 
می تواند تمدید شــود. در این قــرارداد، همه منابع 
سرمایه ای را باید شرکت نفت و گاز پرشیا تامین کند و 
سپس پس از آغاز بهره برداری، اصل و پاداش خود را از 
محل اضافه تولید دریافت خواهد کرد.وزیر نفت تصریح 
کرد: با توجه به استفاده از ظرفیت انواع قراردادها، طرح 
نگهداشت و افزایش تولید نفت را هم در قالب قراردادهای 
EPCرEPDدنبال می کنیم که در این زمینه بیش 
از ۶ میلیارد دلار مصوبه شورای اقتصاد دریافت کرده ایم 
و منابع مالی این طرح از طریق بازار ســرمایه تامین 
می شــود. حسن این قراردادها در این است که کار به 
صورت مجموعه ای به هم پیوسته به پیمانکار تحویل 
داده می شود و پیمانکار نفت تحویل خواهد داد. فهرستی 
از تجهیزات هم به این قراردادها ضمیمه شده است که 
باید از داخل ایران تامین شود. وی همچنین در حاشیه 
آیین امضای قرارداد توسعه میدان نفتی یاران گفت: 
حکم داوری در پرونده گازی شرکت های ملی گاز ایران 

و ترکمن گاز هیچ جریمه یا خسارتی را متوجه شرکت 
ملی گاز نکــرده و تنها حکم پرداخت بدهی ایران به 
ترکمنستان صادر شده که نتیجه دور از انتظاری نبوده 
است. زنگنه با یادآوری این مطلب که طرف قرارداد، 
دولت جمهوری اسلامی ایران یا وزارت نفت نبوده است، 
تصریح کرد: این قرارداد تجاری بین شرکت های ملی 
گاز ایران و ترکمن گاز بوده که به دلیل چند بار قطع گاز 
از سوی ترکمنستان و اعلام ترکمن گاز مبنی بر پرداخت 
نشدن بدهی های شرکت ملی گاز ایران با اختلاف هایی 
همراه شد.وی افزود: ما به دلیل تحریم، امکان انتقال پول 
را نداشتیم؛ حتی شرکت ملی گاز ایران بهره ای که بر 
مبنای قرارداد به دلیل پرداخت نکردن بدهی تعلق 
می گیرد و به وام تبدیل می شود، را قبول داشت و حتی 
بخشی از این بدهی با شکل کالا و خدمات پرداخت شد، 
اما ترکمن گاز اصرار داشت پول را به صورت کامل دریافت 
کند و در این زمینه، انعطافی برای مذاکره نداشتند، 
شرکت ملی گاز بحث طرح موضوع در داوری را عنوان و 
اعلام کرد در صورتی که پرونده به داوری برود، قیمت 
گاز ترکمن گاز هم باید در داوری مطرح شود، زیرا از نظر 
شــرکت ملی گاز ایران، قیمت ترکمنستان به دلیل 
الحاقیه هایی که به قرارداد پیشین بسته بود، بالا و از نظر 
شرکت گاز غیرمنصفانه بود. از سوی دیگر شرکت ملی 
گاز بر این نظر بود که باید جرایمی مربوط به کمیت و 

کیفیت گاز هم به ترکمن گاز تعلق گیرد.
سرانجام آنها پیشنهاد طرح موضوع در داوری را 
قبول نکردند، اما مدتی بعد، خودشان پرونده را به داوری 
بردند. وی با بیان اینکه آنچه در داوری تصمیم گرفته شد، 
نتیجه دور از انتظاری نبوده است، تصریح کرد: داوری به 

این تصمیم رسید که شرکت ملی گاز ایران باید بدهی 
خود را به ترکمن گاز پرداخت کند، اما حکم داوری، هیچ 
جریمه یا خسارتی را متوجه شرکت ملی گاز ایران نکرده 
اســت و از ســوی دیگر، داوری با بخش قابل توجه 
درخواست شرکت ملی گاز ایران مبنی بر جریمه مربوط 
به کمیت و کیفیت گاز صادراتی ترکمن گاز موافقت کرده 
است که به این ترتیب، این میزان جریمه از بدهی شرکت 
ملی گاز ایران کسر می شود.زنگنه گفت: همچنین بر 
مبنای حکم داوری، دو قرارداد موجود بین دو شرکت 
که بخشی از آن به نفع ایران نبود و به دلیل قطعی گاز از 
سوی ترکمنستان به ما تحمیل شده بود، خاتمه یافته 

تلقی شد.
مسعود کرباسیان مدیرعامل شرکت ملی نفت 
ایران هم در آیین امضای قرارداد توسعه میدان نفتی 
یاران، گفت: درآمد دولت از محل توسعه میدان نفتی 
یاران ۲ میلیارد دلار خواهد بود، ایشان گفت:قرارداد 
توســعه این میدان که بین شرکت ملی نفت ایران و 
شرکت توسعه صنعت نفت و گاز پرشیا امضا می شود، 
ششمین قرارداد از الگوی جدید قراردادهای نفتی است 
که مدت آن ۱۰ سال است و افزون بر دستیابی به تولید 
تجمعی ۵ر۳۹ میلیون بشکه نفت، درآمدزایی مناسبی 

هم برای دولت و پیمانکار به همراه خواهد داشت.
وی هزینه سرمایه ای برای توسعه یاران را حدود 
۳۰۰ میلیون دلار عنوان کرد و با اشاره به اینکه این رقم 
از سوی پیمانکار تأمین خواهد شد،گفت: تعیین تکلیف 
همه میدان های مشترک تا پایان کار دولت با وجود 
تحریم، مشکلات مالی و همچنین بحران کرونا در حال 
پیگیری است و این هدف تا پایان دولت محقق خواهد 
شد، در حوزه پارس جنوبی،  نصب جکت فاز ۱۱ را در 
چند هفته گذشته داشتیم و فاز ۱۴ هم همه عملیات 
مربوط به بخش دریا به سرانجام رسیده و پالایشگاه آن 
تا پایان سال به نتیجه می رسد. قرارداد توسعه بلال در 
حال پیگیری است و قرارداد توسعه میدان فرزاد بی هم 
به زودی امضا می شود؛ همچنین خبرهای خوبی از 

توسعه میدان های آزادگان و یادآوران در راه است.
وی با بیان اینکــه مقدمات مربوط به امضای 
قرارداد توسعه ۳ میدان نفتی چنگوله،  سهراب و لایه 
نفتی پارس جنوبی هم در قالب الگوی جدید قراردادهای 
نفتی فراهم شده است و با تأیید نهایی سازمان برنامه و 

بودجه به مرحله امضای قرارداد می رسد. 
ادامه در صفحه 7
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 امیدعلی پارســا رئیس سازمان امور مالیاتی 
کشــور ضمن انتقاد از عدم تکمیل اطلاعات 
خانه های خالی در سامانه وزارت راه و شهرسازی 
گفت: ما هنوز اطلاعات لازم برای آگاهی از زمان 

خالی بودن خانه ها را در اختیار نداریم. 
ایشاان با اشاره به اینکه اخذ مالیات از 
خانه های خالی براســاس مــاده ۵۴ قانون 
مالیات های مستقیم و بودجه سال ۹۹ باید اجرا شود، گفت: لازمه اجرای 
این قانون این است که بدانیم دقیقا یک خانه چه زمانی خالی بوده و چه 

زمانی خالی نبوده است.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی با بیان اینکه این قانون به 
لحاظ شکل اجرایی دارای ایراداتی است، تصریح کرد: مثلا خانه ای که به 
مدت یکسال خالی مانده باشد، در سال بعد ۵۰ درصد ارزش اجاره ای آن 
مشمول اخذ مالیات می شود و در صورت ادامه خالی ماندن، تمام ارزش 
اجاره ای و همین طور در سال های بعد اضافه می شود که این نرخ جریمه 

بازدارندگی ندارد.
سامانه ای که هنوز اطلاعات کافی را ندارد

پارسا ادامه داد: موضوع مهمتر آن است که در حقیقت اطلاعات 
لازم برای آگاهی از زمان خالی بودن خانه ها را در اختیار نداریم.

رئیس سازمان امور مالیاتی کشور بیان کرد: وزارت راه و شهرسازی 
سال گذشته سامانه ای را برای اخذ اطلاعات لازم در این زمینه را از همه 
دستگاه ها از جمله سازمان امور مالیاتی کشور راه اندازی کرد و اکنون هم 
در حال تکمیل اطلاعات این سامانه هستند و ما می توانیم براساس آن از 

زمان خالی بودن منازل آگاهی پیدا کنیم.
وی با بیان اینکه بعد از تحویل این سامانه به سازمان امور مالیاتی 
کشور، ما حداکثر بعد از ۱۰ روز مطابق با قانون اوراق تشخیص مالیاتی افراد 
را صادر خواهیم کرد، گفت: مشکل اصلی درباره اخذ مالیات از خانه های 
خالی این است که وزارت راه و شهرسازی هنوز تمامی اطلاعات لازم را در 

سامانه قرار نداده است.
پارســا در ادامه در پاسخ به سوالی مبنی براینکه احتمال انجام 
تخلفاتی مانند انعقاد اجاره نامه های صوری در جریان اجرای قانون اخذ 
مالیات از خانه های خالی وجود دارد، اظهار کرد: تا زمانی که کشور به سمت 
اداره دیجیتال پیش نرود و مانند کشورهای پیشرو اطلاعات به صورت 
برخط در سامانه ای قرار داده نشود، همچنان اینگونه مشکلات وجود دارد.

 رئیس سازمان امور مالیاتی کشور  تاکید کرد: تصویری از هرگونه 
داده های اطلاعاتی )ترنزکشن( واقعی مالی که در کشور اتفاق میافتد، باید 
به سازمان امور مالیاتی کشور هم ارائه شود زیرا اقدامات ما تنها براساس 
اطلاعات است. پارسا تصریح کرد: تمامی اطلاعات لازم امور مالیاتی توسط 
دستگاه های اجرایی باید وارد سامانه ای شود و این سامانه هم به صورت 
برخط و دائمی برای سازمان امور مالیاتی قابل دسترس باشد که این اتفاق 

به آرامی در حال انجام است.

نرخ جریمه »مالیات از خانه های خالی« 
بازدارنده نیست

از سوی دیگر ویدئویی در فضای مجازی دست به دست می شود که حسام عقبایی، نایب رئیس اتحادیه 
مشاوران املاک با رد این موضوع که مشاوران املاک مقصر اصلی گرانی مسکن هستند، گفت: سوداگر 
اصلی بازار مسکن بانک ها هستند؛ چراکه بر خلاف قانون در حوزه اموال غیر منقول و بنگاهداری ورود 
کرده اند. در شرایطی وی بانک ها را متهم اصلی سفته بازی در بازار مسکن معرفی می کند که عمده 
نقدینگی در اقتصاد ایران دســت مجموعه هایی، چون بانک ها و بیمه ها اســت از این رو جا دارد 
رئیس جمهور، معاون اول، رئیس مجلس، رئیس قوه قضائیه، رؤسای سازمان بازرسی و نهاد های نظارتی 
و کمیسیون های اقتصادی مجلس و به ویژه رئیس کل بانک مرکزی و اعضای شورای پول و اعتبار در 
رابطه با رفتار بانک ها و شرکت ها و مشتریان عمده شان در بخش زمین و ساختمان بررسی شود تا 
مشخص شود سوداگر و سلطان اصلی زمین و ساختمان در ایران کیست؟ و چرا قیمت ها به شکل 
سرسام آوری جهش یافته است.بانک ها بزرگ ترین سوداگران بازار مسکناز سوی دیگر به اعتقاد یک 
تحلیلگر، بزرگ ترین سوداگران ما در بازار مسکن، بانک ها هستند. در دنیا از ما به التفاوت خرید و فروش 
مسکن مالیات گرفته می شود و همین امر باعث عدم سوداگری در این بازار ها می شود و اگر دولت ها 
احساس کنند باید کنترل شدیدی بر بازار مسکن داشته باشند، نرخ مالیات مذکور را تا ۸۰ درصد نیز بالا 
می برند.فرهاد بیضایی کارشناس مسکن، با اشاره به اینکه سیاستگذاری مسکن از دهه ۷۰ از ریل خود 
خارج شد، گفت: مسکن تبدیل به یک کالای سرمایه ای شده است. در ابتدای دهه ۸۰ بر اساس 

مطالعات وزارت مسکن سابق، اولین هشدار به سیاستگذاران داده شد./تسنیم

مشکلازبانکهاست
نهمشاوران
املاک

حسام عقبایی

یادداشت-26
بانکداری اسلامی

اللهی  سیف  عبدالحسین 
کارشناس ارشد اقتصادی:

۱-۴-۱۱. مالیه اســلامی بســیار 
کارآمد است

مایله اسلامی به علت اینکه از روش 
قرض دهی بر پایه بهره اجتناب می کند، در 
سطح اقتصاد کلان کاراتر است. اقتصاددانان 
پولی تصدیق کرده اند که نرخ بهره اسمی 

صفر از شرایط ضروری برای بهینه کردن تخصیص منابع است )فریدمن ، 
۱۹۶۹( علیت آن مشــخص ایت، زیرا افزایش یک واحد نهایی به منابع 
حقیقی، هزینه ای از نوع منابع غیرحقیقی برای اجتماع ایجاد می کند. یعنی 
در نتیجه تحمیل قیمت مثبت بر استفاده از پول، فعالان اقتصادی را به 
صرفه حویی در استفاده از پول ترقیب می کند و در نتیجه هزینه های مبادلات 
تجاری آنها را کاهش می دهد. در این حالت، مبادله کنندگان می توانند به 
جای پول از بعضی منابع حقیقی استفاده کنند. به هر حال، وقتی نرخ بهره 
صفر باشد، تجار هیچ علاقه ای برای جایگزین کردن منابع حقیقی با پول 
ندارند. در نتیجه منابع حقیقی بیشتری به سوی مصرف و سرمایه گذاری 
هدایت می شود. در مدل های عمومی تعادل، برای اینکه تخصیص بهینه 
باشد، وجود نرخ بهره صفر هم ضروری و هم کارآمد است )ویلسون ، ۱۹۷۹ 
و کول  و کوکرلاکوتا ، ۱۹۹۸(. علم اقتصاد سنتی، برای اجتناب از تجارت 
در زمان حال در مقابل پول آینده، بازسازی نهادی را پیشنهاد نمی کند، ولی 
به جای آن سیاست یکنواخت انقباضی پولی را پیشنهاد می کند )ایرلند ، 
۲۰۰۰(. در این میان، مالیه سلامی، یک تغییر بنیادی را برای جایگزینی 
نظام بدون بهره به جای نظام پول مبتنی بر بهره پیشنهاد می دهد. نرخ بهره 
در مالیه مبتنی بر تسهیم سود با نرخ سود حاصل از دارایی، در فروش اعتباری 
با افزایش قیمت و در مالیه اجاره با نرخ اجاره، جایگزین می شود. در حالی که 
ارزش زمانی پول نیز درنظر گرفته می شود، دیگر نیازی به جواب دادن به 
سوالات پیچیده نیست که چگونه می توان نرخ بهره را تا حد صفر پایین آورد 
تا بتوان به تخصیص بهینه منابع رسید. به عبارت دیگر، مالیه اسلامی یک 

میان بر برای رسیدن به کارآمدی در بخش مالی است.
۲-۴-۱۱. مالیه اسلامی نظام اقتصادی را با ثبات تر می کند

مالیه اسلامی دارایی ها و تعهدها را با مشارکت در ریسک متوازن 
می کند و این امر موجب جلوگیری از شکست بانک ها می شود و بر این اساس، 
کل نظام بانکی را با ثبات تر می کند. بانک های سنتی تعهدهایی را برعهده 
می گیرند که شامل تقاضا، زمان و سپرده های پس اندازی است که کاملًا 
تضمین شده اند. یعنی دارایی های آنها وابسته به بدهی های اساساً با ریسک 
بالا هستند. اگر عدم پرداخت بدهی در بخش داراریی ها به مقیاس قابل 
توجهی )بزرگی(رخ دهد، به ناتوانی بانک در عمل به تعهدات خود در بخش 
بدهی ها منجر می شود. در مواقع بحرانی، وقوع چنین عدم پرداخت هایی 
قابل انتظار اســت )هم در بحران های مختص بانک ها هم در بحران های 

مربوط به اقتصاد کلان(.

کیانوش جهانپور مدیرکل روابط عمومی وزارت بهداشت علت کمبود انسولین قلمی 
در داروخانه های منتخب را توضیح داد.وی درباره چرایی کمبود انسولین قلمی حتی 
در داروخانه ها و وضعیت تامین آن به ایسنا، گفت: با توجه به مشکلاتی که در حوزه 
حمل ونقل هوایی به دلیل بروز کرونا در دنیا ایجاد شــده و همزمان هم به دلیل 
مشکلاتی که به علت تحریم ها در حوزه تبادلات بانکی و واردات ایجاد شده بود و در 
عین حال به دلیل مشکلاتی که ممکن است بعضا به صورت مقطعی در تامین ارز بروز 
کند، ممکن است ورود و عرضه برخی اقلام از جمله برخی از انواع انسولین های قلمی 
مطابق برنامه زمانی تعیین شده، پیش نرود. جهانپور با بیان اینکه این اتفاق یکی دو بار 
طی چند ماه اخیر برای برخی از انواع انسولین های قلمی رخ داده است، افزود: البته در 
این زمینه انواعی از انسولین قلمی که دچار کمبود در بازار است، تامین شده و به 
زودی وارد شده و سپس برچسب گذاری شــده و در داروخانه های منتخب توزیع 
می شــود. وی ادامه داد: در عین حال خوشبختانه اولین خط تولید برخی از انواع 
انسولین های قلمی در کشور آغاز به کار کرده است و به زودی شاهد راه اندازی دومین 
خط تولید در شرکت دیگری خواهیم بود که موجب افزایش تولید داخل شده و 
ضریب اطمینان بیشتری را برای تامین منظم انسولین های قلمی مورد نیاز بیماران 

دیابتی در سراسر کشور فراهم می کند.

انواعیازانسولینهای
قلمیدچارکمبود،تامینو
بهزودیعرضهخواهدشد

کیانوش جهانپور

دکتر سید ضیاءایمانی مدیر عامل بانک سینا گفت: تامین نظر و رضایت مشتریان گرامی در ارائه 
خدمات بر اساس قوانین و دستورالعمل های بانکی، جزو اصول بنیادین بانک سینا است و لذا 
همواره سعی شده با بکارگیری آخرین فناوری ها و استانداردهای بین المللی، ارائه خدمات و 
محصولات متنوع و اجرای سیاست های توسعه ای، زمینه رضایت خاطر بیش از پیش آنها فراهم 
گردد، بانک سینا در راستای التزام به حقوق مشتریان، تمامی آیین نامه ها و مقررات تدوین شده در 
مراجع ذیصلاح کشور را در حوزه حقوق مشتری مورد توجه قرار داده است. ایشان ضمن تشکر از 
زحمات کارکنان مرکز ارتباط مشتریان، گفت: فعالیت در مرکز تماس از آن جهت که با طیف 
وسیعی از افراد با سلایق و علایق متفاوت مرتبط است، اهمیت و حساسیت بالایی دارد. افرادی که 
با این مرکز تماس می گیرند، معمولا به دنبال راه حلی برای رفع مشکل و انجام کار مدنظر بانکی 
خود هستند، بنابراین در عین حالی که با نهایت احترام و متانت با آنها برخورد می شود، باید با 
آگاهی کامل و تسلط بر خدمات بانک، در سریعترین زمان ممکن، نسبت به رفع مشکل آنها اقدام 
گردد. دکتر ایمانی در این بازدید در جریان فرایند کیفیت پاسخگویی به مشتریان، میزان انتظار 
تماس گیرندگان و نحوه رسیدگی به شکایات آنان از سوی کارشناسان قرار گرفت و دستورات لازم 
را برای بهبود فرآیندهای موجود و همچنین جابجایی مرکز به محیطی با کیفیت بهتر و فضای 
بیشتر صادر کرد. گفتنی است در این بازدید، شیخ الاسلامی مدیر امور حوزه مدیرعامل و روابط 

عمومی و اسدی مدیرعامل شرکت توسعه فناوری اطلاعات سینا )تفاس( نیز حضور داشتند.

هدفارائهخدماتکیفی
مطابقبااستانداردهای
حقوقمشتریاست

سید ضیاء ایمانی

محمدمهدی تندگویان معاون امور جوانان وزیر ورزش و جوانان با بیان اینکه دو سوم دریافت 
کنندگان وام ازدواج در سال های اخیر دختران زیر ۱۸ سال بوده اند، گفت: با افزایش مبلغ وام، 
متاسفانه خرید و فروش وام های ازدواج، طلاق ها و ازدواج های صوری هم افزایش یافته و این امر 
۵۰ هزار میلیارد تومان از اعتبارات سال ۹۹ را می تواند تضییع کند.وی در هفتاد و پنجمین جلسه 
ستاد ملی ساماندهی امور جوانان که با حضور وزیر ورزش و جوانان برگزار شد، افزود: یکی از 
مهمترین اقدامات دولت یازدهم به روزرسانی وام  ازدواج در سال ۹۶ بود به گونه ای که مبلغ وام 
ازدواج در این سال به ۱۰ میلیون تومان و در سال ۹۸ به ۳۰ میلیون تومان افزایش یافت. وی 
تصریح کرد: مبلغ وام ازدواج امسال برای هر نفر به ۵۰ میلیون تومان و هر زوج ۱۰۰ میلیون تومان 
افزایش یافته است. تندگویان، سود این تسهیلات را چهار درصد و مدت بازپرداخت آن را هفت 
سال بیان کرد. به گفته معاون وزیر ورزش و جوانان، شمار قابل توجهی از درخواست کنندگان وام 
ازدواج هم زنان ۵۰ – ۴۵ ساله هستند که در سن فرزندآوری قرار ندارند و در نتیجه، ازدواج آنان 
در نرخ رشد جمعیت اثرگذار نخواهد بود. وی خواستار تدوین یک دستورالعمل مشخص به منظور 
بازپرداخت وام ازدواج همچون وام مسکن شدو با اشاره به راه اندازی مجمع ملی جوانان گفت: این 
مجمع برای نخستین بار در کشور راه اندازی شده است؛ بر اساس این مجمع تشکل های جوانان 
می توانند )به عنوان یک نهاد رسمی غیرانتفاعی( برای انجام هر یک از برنامه ها با سازمان های 

طرف قرارداد نظیر کارگاه های تولید پوشاک همکاری کنند.

افزایشازدواجهایصوری
بیشتروامازدواجرادختران
زیر۱۸سالگرفتهاند

محمدمهدی تندگویان

علی حسین رعیتی فرد مسئول سازمان بسیج کارگران و کارخانجات کشور گفت: قابل 
قبول نیست در سالی که جهش تولید نام گذاری شــده، تعداد ۱۴۶۰ کارخانه توسط 
بانک های کشور تعطیل شود. در شرایطی که ما در جنگ اقتصادی هستیم و چند سالی 
است که رهبر معظم انقلاب اسلامی در ابتدای سال نو، عناوین متعددی برای رونق تولید 
و حمایت از کار و کارگر و کارفرمای ایرانی بیان می کنند بانک ها ۱۴۶۰ کارخانه و مرکز 
تولیدی را به دلیل بدهی و عقب افتادگی اقساط تسهیلات دریافتی، به تملک خود درآورده 
و موجب تعطیلی کارخانه های تولیدی و بیکاری عده زیادی از کارگران شده اند. بسیاری از 
این کارخانجات مشکل خاصی نداشته و توان تولید را داشته اند و بعضا دستگاه های به روز 
برای تولید فراهم کرده اند. مشکلات مالی بانک باعث تعطیلی، پلمب و مصادره شده و علاوه  
بر اینکه تولید متوقف شده، تعداد زیادی از کارگران مستقیم و غیرمستقیم بیکار شده اند. 
رعیتی فرد، عمل نکردن بانک ها به مفاد اقتصاد مقاومتی را عامل تعطیلی کارخانه ها دانست 
و افزود: انتظار می رود بانک ها و نهاد های مربوطه، شــرایط را برای بازگشــت مجدد 
کارخانجاتی که تعطیل شده اند، فراهم آورند تا در جنگ اقتصادی هم مانند جنگ هشت 
ساله پیروز باشیم. تحریم های دشمنان قسم خورده انقلاب و نظام اسلامی از همان ابتدای 
انقلاب آغاز شده و ادامه خواهد داشت چون دشمنان ما با اسلام مشکل دارند و نمی توانند 

پیشرفت جوانان انقلابی را ببینند و می خواهند همه کشورها مستعمره آنها باشند.

بانکها۱460کارخانه
راتعطیل
کردند

علی حسین رعیتی فرد

هاجر چنارانی نماینده نیشابور در مجلس شورای اسلامی از دولت خواست تا سازمان امور 
اراضی و وزارت خانه ها را متقاعد کند تا با در اختیار قرار دادن زمین هایشان و همراهی بخش های 
دولتی و خصوصی ساخت وساز مسکن را توسعه دهند تا مشکل مسکن جوانان حل شود. وی 
درباره التهاب مسکن و عدم امکان ازدواج برای جوانان اظهار داشت:  وقتی که ازدواج جوانان به 
تأخیر بیفتد آسیب های اجتماعی افزایش یافته و در آینده با آسیب های زیادی مواجه خواهیم 
شد.  وی با بیان اینکه دولت باید از سازمان امور اراضی بخواهد زمین هایش را در اختیار خانه 
سازی قرار داده و با همراهی دیگر بخش های دولتی و خصوصی به سمت ساخت وساز انبوه 
برود تا مشکل مسکن جوانان حل شد، افزود: باید با استفاده از تسهیلات مختلف جوانان و 
زوجین را خانه دار کرده و اقساط مسکن آنها را بلندمدت در نظر بگیریم. نماینده مردم نیشابور 
در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در ابتدای فعالیت دولت آقای روحانی به دلیل انتقاد 
به دولت قبل اعلام کردند که پروژه های مسکن مهر خارج از حوزه استحفاظی شهرها ساخته 
شده و مشکلات متعددی دارد ولی هم اکنون شاهدیم قیمت مسکن مهر افزایش پیدا کرده 
و حتی جوانان خانه دار شدن خود را آرزو می بینند. چنارانی گفت:  کمیسیون عمران مجلس 
یازدهم به توجه به تجارب بسیار گران بهای اعضای آن می تواند در این قضیه ورود جدی 
داشته باشد و به همین دلیل از همکارانم می خواهم با تعیین اولویت های ویژه برای کشور 

عنایت خاصی به اقتصاد، معیشت و مسکن داشته باشند./فارس

دولتزمینهای
وزارتخانههارابرایساختو
سازمسکناختصاصدهد

هاجر چنارانی

احمد تشکینی مدیرکل دفتر امور اقتصادی و سیاست های تجاری وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: اموال 
تملیکی واحدهای تولیدی یکی از موضوعات مهم حوزه تولید است که در این راستا اخیراً »دستورالعمل نحوه 
واگذاری اموال مازاد مؤسسات اعتباری« در شورای پول و اعتبار بررسی و مصوب شد. در بسیاری از کشورهای 
دنیا معمولاً شرایط ویژه ای را برای بازگرداندن واحدهای تولیدی تملیکی به مالکان قبلی در نظر گرفته می شود 
تا فرآیند تولید دچار اختلال نشود. بر این اساس امکان بازگشت ملک تملیکی به صاحب حقیقی قبلی و 
جلوگیری از تغییر کاربری در بخش تولید بسیار مهم می باشد. ماده ۱۱ در دستور العمل جدید نحوه واگذاری 
اموال مازاد مؤسسات اعتباری تا حدی باب مذاکره را بین بانک و تولید کننده قبلی باز می کند. در ماده ۱۱ اشاره 
شده است در صورتی که مال مازاد از جمله وثایق تملیکی باشد، مؤسسه اعتباری موظف است نحوه و زمان 
مزایده را حداقل ۱۰ روز قبل مزایده، به اطلاع مالک قبلی آن برساند. در صورتی که مالک قبلی، قبل از بازگشایی 
پاکت های مزایده، کتباً اعلام آمادگی نماید، مؤسسه اعتباری موظف است مال مازاد را به مالک قبلی آن واگذار 
نماید. مبلغ قابل دریافت بابت واگذاری اموال مازاد به مالک قبلی که باید نقداً پرداخت شود، معادل با اصل، سود 
و وجه التزام تأخیر تأدیه دین تا تاریخ واگذاری مال مازاد به علاوه سایر هزینه هایی است که مؤسسه اعتباری در 
اجرای وثیقه، تملک مال، نگهداری و مزایده آن متحمل شده است، می باشد. با توجه به شرایط تحریمی و 
نامگذاری سال جاری با عنوان سال جهش تولید، تعطیلی واحد های تولیدی قابل توجیه نمی باشد و می بایست 
تمامی دستگاه های سیاستگذار و اجرایی همکاری و همراهی لازم را با بخش تولید داشته و بسیار متفاوت تر از 

سال های گذشته در جهت رفع موانع و مشکلات فعالیت واحدهای تولیدی اقدام کنند./فارس

جزئیاتمصوبهبازگشت
اموالتملیکیبه
تولیدکنندگان

احمد تشکینی

حجت اله مهدیان مدیرعامل بانک توسعه تعاون میزان تسهیلات پرداختی این بانک به بخش 
صنعت و معدن طی سه سال اخیر را ۱۴۹هزار میلیارد ریال اعلام کرد که این میزان حدود ۴۰ 
درصد از پرتفوی تسهیلات بانکی را شامل می شود. عمده پیشرفت های اقتصادی کشورها طی 
دهه های اخیر مبتنی بر تحولات مثبت بخش صنعت بوده است و محصولات تولیدی بخش 
صنعت نقش مهمی بر رونق دیگر بخش های اقتصادی دارد. دستگاه های صنعتی امکان تولید 
انبوه در بخش های کشاورزی، مسکن و خدمات را موجب شده اند و افزایش سطح تولید این 
بخش ها بدون تجهیزات صنعتی امکان پذیر نبوده است. مهدیان بابیان اینکه بخش صنعت و 
معدن و زیرمجموعه های آن به دلیل تاثیرات گسترده بر تولید ملی و بخش تعاون؛ سهم قابل 
توجهی در سبد تسهیلات داشته است تاکید کرد: طی سال های ۹۶ تا ۹۸ مجموعا ۱۴۹ هزار 
میلیارد ریال تسهیلات به این بخش و زیربخش های آن پرداخت شده است. وی صدور 
ضمانت نامه برای فعالان بخش صنعت و معدن را از مهم ترین خدمات بانک توسعه تعاون به 
این بخش اعلام کرد و گفت: براساس آمار، به ارزش ۲۱ هزار میلیارد ریال ضمانت نامه بانک 
توسعه تعاون در این بخش صادر شده است. مدیرعامل بانک توسعه تعاون در ادامه به حضور 
این بانک در اعطای تسهیلات موضوع بند الف تبصره ۱۸ قانون بودجه سنواتی اخیر اشاره کرد 
و افزود: بر اساس سهمیه ابلاغی ۱۵هزارو۸۰۰ میلیارد ریال تسهیلات به معرفی  شدگان از 

سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت پرداخت می شود.

پرداخت۱4۹هزارمیلیارد
ریالتسهیلاتبهبخش
صنعتومعدن

حجت اله مهدیان

رئیس بنیاد مستضعفان از تلاش برای ایجاد "بانک قرض الحسنه بنیاد مستضعفان" 
خبر داد و گفت: متاسفانه بانک مرکزی می گوید؛ نمی توانند مجوز بانک جدید بدهد 
درحالی که قرار نیست دولت و بانک مرکزی پولی وسط بگذارد چراکه بنیاد خود بودجه 
مورد نظر بانک را تامین می کند.  سید پرویز فتاح رئیس بنیاد مستضعفان خواستار ارائه 
مجوز ایجاد بانک قرض الحسنه توسط بنیاد از سوی مسئولان بانک مرکزی شد و 
توضیح داد: اگرچه یکی از نیازهای اساسی مردم دریافت وام قرض الحسنه است اما 
بانک ها چنین وام های پرداخت نمی کنند و مردم گرفتار ســود بالای وام ها شده اند 
به همین دلیل پیشنهاد شده اســت مجوز بانک قرض الحسنه به بنیاد داده شود. به 
گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی با تاکید براینکه تمامی منبع مالی این بانک در 
صورت تاسیس، توسط خود بنیاد تامین خواهد شد و تمام وام ها قرض الحسنه پرداخت 
می شوند، توضیح داد: متاسفانه بانک مرکزی می گوید؛ نمی توانند مجوز بانک جدید 
بدهد درحالی که قرار نیست دولت و بانک مرکزی پولی وسط بگذارد چراکه بنیاد خود 
بودجه مورد نظر بانک را تامین می کند.رئیس بنیاد مستضعفان با اعتقاد به اینکه اگر در 
این روزهای کرونایی بانک مذکور ایجاد شده بود مردم وضعیت اقتصادی بسیار متفاوتی 
داشتند، افزود: خوشبختانه کمیسیون اقتصادی این پیشنهادات را قبول کرده و امید 

است در  مجلس نیز مورد پذیرش قرار گیرد.

ایجادبانکقرضالحسنهبنیاد
مستضعفاننیازمندارائه
مجوزازسویبانکمرکزی

سید پرویز فتاح

دکتر برات کریمی، مدیرعامل بانک دی با هدف بررسی وضعیت عملکرد نیروگاه و ارائه راهکارهای تقویت 
و هم افزایی گروه مالی دی از نیروگاه برق دماوند بازدید کرد. وی در این دیدار که با همراهی دکتر فریدون 
رشیدی، نائب رییس هیئت مدیره انجام شد، ضمن قدردانی از تلاش های خستگی ناپذیر کارکنان نیروگاه 
گفت: نیروگاه برق دماوند به عنوان یک سرمایه ملی و ارزشمند ترین دارایی بانک دی دارای ظرفیت ها و 
پتانسیل های بسیاری در تولید برق کشور است و همکاران نیروگاه دماوند با تلاش شبانه روزی، رفاه حال 
مردم را فراهم کرده اند که این همت و تلاش، شایسته قدردانی است. ایشان با اشاره به تاثیرگذاری بالای 
نیروگاه دماوند در کشور و لزوم برنامه ریزی در راستای افزایش خدمات گفت: سهامداران اصلی بانک دی 
و نیروگاه برق دماوند، خانواده معزز شهدا و ایثارگران هستند و همه اهتمام تیم مدیریت برای ارائه خدمت 
رسانی باکیفیت به این قشر عزیز است تا نزد خدا و مردم شریف ایران رو سفید و سربلند باشیم و باید 
تلاش کنیم از حداکثر ظرفیت نیروگاه دماوند برای کسب سودآوری بیشتر و ارتقای سطح زضایتمندی 
سهامداران گرانقدر استفاده نماییم. وی تشکیل گروه مالی منسجم و یکپارچه تحت عنوان گروه مالی دی 
را یکی از اهداف هیئت مدیره بانک دانست و گفت: طی مدتی که تیم مدیریتی فعالیت خود را در بانک 
آغاز کرده است، نماد بانک دی و نیروگاه تولید برق دماوند از پر بازدیدترین ها بوده و رشد قابل توجهی 
داشته که این امر سبب افزایش رضایت سهامداران شده است و در آینده ای نزدیک با تشکیل یک گروه 
مالی حرفه ای و یکپارچه و فروش دارایی ها و املاک مازاد بانک در راستای سودآوری بیشتر به نفع 

جامعه هدف و سهامداران گام های عملیاتی بیشتری بر می داریم.

نیروگاهبرقدماوندبه
عنوانیکسرمایهملیو
ارزشمندترینداراییبانک

برات کریمی

غلامرضا اسکندری رئیس اداره کل روابط عمومی بانک سپه گفت: با توجه به استقرار 
سامانه جدید بانکداری الکترونیک بانک سپه تمام درگاه های غیرحضوری این بانک از 
ساعت ۱۲ روز پنج شنبه ۱۹ تیرماه به مدت ۲۴ ساعت قطع و تا یک هفته با اختلال 
احتمالی مواجه خواهد شد.به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی بانک سپه، وی با 
بیان این که از نوزدهم تیرماه سال جاری عملیات استقرار سامانه بانکداری متمرکز آغاز 
خواهد شد، گفت: بانک سپه به منظور خدمات رسانی مطلوب تر به مشتریان اقدام به 
ارتقای سیستم ها و سامانه های خود کرده و در این مرحله کلیه حساب های سپرده ای 
بانک متمرکز شده و کلیه خدمات و محصولات ریالی بانک از آن طریق ارائه خواهد شد و 
در این راستا سرویس ها و خدمات حضوری وغیر حضوری بانک به صورت موقت  قطع و به 
سامانه جدید انتقال می یابد. وی اضافه کرد:به دلیل اهمیت مهاجرت مطلوب سامانه ها و 
ســرویس ها،احتمال بروز محدودیت هایی در خصوص ارائه خدمات و محصولات در 
درگاه های حضوری و غیرحضوری بانک طی یک هفته آتی وجود خواهد داشت که امری 
طبیعی است و نهایت مساعی و تلاش کلیه همکاران برآن است که سرویس های مناسب 
به مشتریان گرامی ارائه شود.اسکندری با بیان این که استقرار هرچه بهتر و کامل تر این 
سامانه صبوری،همراهی و همکاری مشتریان محترم را می طلبد، اظهار داشت: این سامانه 

تحولی نوین در عرصه بانکداری برای مشتریان به همراه خواهد داشت.

راهاندازیسامانهنوین
بانکداریمتمرکزبانک
سپهازبیستمتیر

غلامرضا اسکندری

سردار هادی شیرزاد رئیس پلیس بین الملل ناجا گفت: به دنبال صدور اعلان قرمز اینترپل 
برای دستگیری عاملان ترور سردار سیلمانی هستیم. وی در برنامه تلویزیونی در انتهای الوند 
درباره صدور اعلان قرمز برای شناسایی و بازداشت متهمان ترور شهید سلیمانی گفت: سازمان 
اینترپل در شعاری اعلام می کند که "می خواهد جهان را برای مجرمان ناامن کند" و از طرف 
دیگر، دو ماموریت این ســازمان، مربوط به مقابله مستقیم با تروریست ها از طریق تهیه 
بانک های اطلاعاتی از تروریست ها و در اختیار قرار دادن این بانک اطلاعات به پلیس های 
بین الملل است.وی بیان کرد: با توجه به این دستورالعمل اجرایی و اقدام تروریستی در شهادت 
سپهبد سلیمانی، دادستان محترم تصمیم گرفتند تا از مسیر اینترپل، افراد دخیل در این اقدام 
تروریستی، شناسایی و جلب شوند؛ برای شناسایی و جلب این افراد از طریق اینترپل، باید 
اعلان قرمز صادر شود. وی ادامه داد: زمانیکه بخواهیم یک متهم را تحت تعقیب بین المللی 
قرار دهیم، اطلاعاتی را به سازمان اینترپل انتقال می دهیم، آن سازمان بر اساس مستندات ارائه 
شده، برای متهمان اعلان قرمز صادر می کند و اکنون نیز در حال انجام اقدامات خود برای 
شناسایی و درخواست صدور اعلان قرمز هستیم.به گزارش مهر، وی افزود: زمانیکه یک مجرم 
از کشور فرار کند، قاضی پرونده درخواست صدور اعلان قرمز برای وی می دهد، پس از صدور 
اعلان قرمز و در صورت بازداشت متهم، پلیسی که متهم را بازداشت کرده باید به کشور 

صادرکننده اعلان قرمز، این موضوع )دستگیری( را اعلام کند.

ازطریقاینترپلبهدنبال
دستگیریعاملانترور
سردارسلیمانیهستیم

هادی شیرزاد
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محمد باقر قالیباف در گفتگوی زنده تلویزیونی:

در رفع مشکلات با کسی مماشات نمی کنیم 

دکتر اردشیر سعدمحمدی، مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران گفت: 
در حال حاضر ۲میلیارد و ۲۷۰میلیون یورو به علاوه ۲۰هزار میلیارد تومان 

سرمایه گذاری در شرکت مس در حال انجام است.
دکتر اردشیر سعدمحمدی، مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران گفت: 
در حال حاضر ۲میلیارد و ۲۷۰میلیون یورو به علاوه ۲۰هزار میلیارد تومان 
سرمایه گذاری در شرکت مس در حال انجام است؛ این در حالی است که 
این سطح از سرمایه گذاری تنها با اندوخته های خود شرکت مس و بدون 
هیچ گونه وام یا داشتن بدهی در حال صورت گرفتن است و شرکت مس 

روی پای خود این مسیر را طی می کند.
به گزارش اعتبار به نقل از »مس پرس« مدیرعامل شرکت مس با بیان این که 
مس اولین عنصر استراتژیک اتحادیه اروپا برای سرمایه گذاری در دنیا است، 
افزود: ۳۵درصد خودروها در ۱۰ ســال آینده تبدیل به خودروهای برقی 
خواهد شد؛ این در حالی است که میزان مصرف مس در خودروهای معمولی 

۴ کیلوگرم و در خودروهای برقی بیش از ۸۹ کیلوگرم است.
وی ادامه داد: همچنین بر اساس پیش بینی ها جمعیت جهان تا ۱۷ سال 
آینده از ۷.۷ میلیارد نفر به ۹.۳ میلیارد نفر افزایش خواهد یافت؛ از آن جا که 
سرانه مصرف مس به ازای هر نفر ۳.۲ کیلوگرم است، با یک محاسبه به این 
نتیجه می رســیم که در ۱۵ سال آینده مصرف مس در جهان حدود ۶-۵ 
میلیون تن افزایش خواهد یافت و شرکت ملی صنایع مس ایران در تلاش 
است با برنامه ریزی و حضور در بازارهای جهانی، قسمتی از تقاضای جهانی 

را به خود اختصاص دهد و این تعریف هدفمند حضور جهانی است.
تدوین افق چشم انداز ۱۴۱۰مجتمع مس آذربایجان

دکتر سعدمحمدی درباره توسعه در مجتمع مس آذربایجان و آینده این 
مجتمع نیز گفت: سند افق چشم انداز ۱۴۱۰ مجتمع مس آذربایجان تدوین 
شده است که در ۳۱ تیرماه به تأیید مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت 
مس خواهد رسید. این سند یک برنامه و مسیر مشخص است که تمامی 

چشم اندازهای آینده مس در آن دیده شده.
مدیرعامل شــرکت ملی صنایع مس ایران در ادامه با اشاره به استفاده از 
تکنولوژی های روز دنیا در طرح های توسعه مجتمع مس آذربایجان افزود: 
با توجه به اقدامات صورت گرفته در مجتمع مس آذربایجان به زودی شاهد 
شکل گیری فعالیت های عملیاتی ذوب و پالایش خواهیم بود که با استفاده 
از آخرین تکنولوژی روز دنیا صورت می گیرد. با این تکنولوژی شاهد کمترین 

میزان آلودگی خواهیم بود.
وی ادامه داد: همچنین با توجه به نتایج اکتشافات صورت گرفته و افزایش 
میزان ذخایر معدن مس ســونگون و ایجاد فاز ۳ تغلیظ، در کنار این امر با 
خاکبرداری اضافی به میزان ۳میلیون مترمکعب، در تلاش هستیم در صورت 
مثبت بودن نتایج ارزیابی فنی- اقتصادی، مشکل محدودیت فضای معدن 
مرتفع شود و شاهد احداث فاز ۴ تغلیظ نیز در مجتمع مس آذربایجان باشیم. 
دکتر سعدمحمدی با اشاره به فعالیت های شرکت مس در زمینه مقابله با 
کرونا در اســتان آذربایجان شرقی نیز افزود: از زمان شیوع کرونا تاکنون با 
همکاری و کمک به دانشگاه علوم پزشکی و همچنین با تهیه و توزیع اقلام 
بهداشتی از قبیل محلول های ضدعفونی، ماسک و... در منطقه و تمامی 
روستاها و بین تمامی همکاران و خانواده های محترم شان، تلاش کردیم 

پوشش حداکثری خدمات در این زمینه را فراهم کنیم.
مدیرعامل شرکت مس در ادامه با اشاره به برگزاری اردوهای جهادی-درمانی 
در منطقه در دو مرحله گفت: در هر اردوی پنج روزه با حضور ۲۵ پزشــک 
متخصص، خدمات درمانی و دارویی کاملا رایگان به اهالی محترم منطقه ارائه 
شــد. انشاالله در ایام پیش رو نیز این طرح ها بیشتر اجرا خواهد شد و یقین 

بدانید شرکت مس همواره در کنار مردم شریف منطقه خواهد بود.

خبرخبر

دکترمحمدبیگدلیمدیرعاملبانکملتگفت:بانکملتدرنظردارددرماههایآتیسهامشرکتهایگروهمالیملتوسرمایهگذاریتوسعهمعینملترادربورسعرضهنماید.ویافزود:گروهمالیملتبهعنوانیکی
ازبزرگترینگروههایمالیکشورباسرمایهثبتشده۱2۰۰میلیاردتومان،سهامدارعمدهشرکتهایارزشمندبورسیمانندتامینسرمایهبانکملتباارزشبازار۱۱هزارمیلیاردتومان،"بیمهما"باارزشبازار25۰۰میلیارد
تومان،واسپاریملتباارزشبازار۱۳۰۰میلیاردتومانوهمچنینشرکتهایبزرگدیگریمانندسرمایهگذاریتوسعهمعینملت،صرافیملتوکارگزاریبانکملتاستکهخدماتکاملبازارپولوسرمایهراارائهمیکنند.
همچنینگروهمالیملتبهعنوانسهامدارغیرکنترلیدرشرکتهاییمانندبیمهالبرز،بیمهآسیا،تامینسرمایهامین،توسعهصنایعوصادراتفارس،مجتمعمعدنیوصنعتآهنوفولادبافقوبرخیازشرکتهایپالایشی
دارایکرسیهیاتمدیرهاستکهباهماهنگیهایانجامشدهتعدادیازاینشرکتهایغیربورسینیزدرسالجاریدربورساوراقبهادارتهرانعرضهخواهندشد.سبدسرمایهگذاریبورسیکوتاهمدتاینشرکتکه
دریکسالگذشتهبارشدچشمگیریمواجهشدهاستنیزشاملسهامبنیادیوارزشمندبازارازقبیلبانکهایبرتر،فولادمبارکه،صنایعپتروشیمیخلیجفارس،پالایشنفتاصفهانوسرمایهگذاریتوسعهمعادنوفلزات

استواینحاکیازایناستکهگروهمالیملتعلاوهبرسرمایهگذاریمدیریتیوبلندمدتدرشرکتهایتخصصیحوزهبازارپولوسرمایهازفرصتهایموجوددربازارسرمایهنیزبهنحومناسبیاستفادهمیکند.

ادامه از صفحه یک
: در این بسته که به نفع و برای مردم تدوین شده است 
نخستین موضوعی که باید مدنظر قرار دهیم اصلاح 
ساختار بودجه است، زیرا بیشتر مشکلات کنونی در 
کشور ناشی از همین موضوع است. یکی از مشکلات 
در این زمینه این است که ما همواره بودجه را با کسر 
بودجه بسته ایم چه زمانی که درآمد بالا داشتیم و چه 
در زمانی که با درآمد کمتر برخوردار بودیم کسر بودجه 
داشتیم. این کسری بودجه به نظام بانکی فشار وارد 
می کند سبب خلق پول می شود و با مشکلاتی که 
ایجاد می کند نتیجه اش سبب کاهش ارزش پول ملی 

می شود.
حمایت از طبقات محروم باید با تورم افزایش 

پیدا کند 
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه حمایت 
از طبقات محروم و مستضعف باید در اولویت برنامه 
ریزی های اقتصادی باشد گفت: لازم است حمایت از 

طبقات محروم با توجه به تورم افزایش پیدا کند.
نتیجه کسری بودجه کاهش ارزش پول ملی است؛ ما 
باید بودجه ای را ببندیم که بین هزینه و درآمد بدون 
نفت تنظیم کند در واقع باید بودجه را بدون کسری 
ببندیم.در چنین شرایطی می توانیم یک درآمد پایدار 

داشته باشیم و هزینه های ما هم مفید باشد.
رئیس مجلس شورای اســلامی با تاکید بر ضرورت 
منضبط شدن بودجه اظهار داشت: بودجه منضبط در 
چارچوب قانون هزینه می شود و این هم شامل بخش 
ریالی و هم شامل بخش ارزی می شود. در ادامه اصلاح 
ســاختار بودجه ما نیازمند به یک نوسازی در نظام 
مالیاتی هستیم؛ در حوزه مالیات باید به گونه ای عمل 
کنیم که مالیات به نفع اکثریت مردم و حوزه تولید باشد.
اگر به حوزه تولید با مالیات توجه کنیم می توانیم 
بسیاری از مشکلات را حل کنیم؛ یکی از مشکلات ما 
در حوزه تولید این است که آن بخشی از جامعه که یک 
درآمد باد آورده از طریق سفته بازی، بحث خرید ارز و 
طلا و مسکن در می آوردند هیچ کدام مالیات نمی دهند، 
ولی صنفی که دارد زحمت می کشد و کار تولیدی انجام 
می دهد مالیات می پــردازد.در حوزه مالیات ما دارای 
آفاتی هســتیم که از جمله آن فقدان شفاف سازی و 
هوشمند سازی است؛ در نظام مالیاتی ما اطلاعات دقیق 

وجود ندارد و همین زمینه ساز مشکلات می شود.
رئیس قوه مقننه همچنین از ضرورت اجرای 
سیاســت های حمایتی فراگیر برای طبقه محروم و 
مستضعف تاکید کرد و افزود: باید جامعه هدف و اولویت 
ما طبقه محرومین و مستضعف باشــد و آن ها را به 
درستی بشناسیم؛ ما متاسفانه این طبقه را به درستی 

مورد توجه قرار ندادیم.
اگر شــفاف سازی و هوشمند ســازی داشته باشیم 
می توانیم آن ها را که دخلشان با خرجشان هم خوانی 

ندارند شناسایی کنیم. 
وی با اشاره به شیوه پرداخت یارانه اظهار داشت: 
مثلا ما چهار میلیون خانوار داریم و در هدفمند کردن 
یارانه ها به گونه ای عمل می کنیم که عادلانه نیست و 
اولویت ها را مد نظر قــرار نمی دهیم؛ این طبقات در 
مســکن، قوت )غذا(، سلامت و اشتغال دچار مشکل 
هستند و ما باید سیاست جبرانی برای این افراد داشته 
باشیم و حتی این سیاست جبرانی باید هم گام با تورم 
افزایش پیدا کند. رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید 
بر اینکه باید جامعه هدف را به درستی بشناسیم گفت: 
ما در موضوع شناســایی خانواده های نیازمند برای 
حمایت هــای یارانه ای، یا اطلاعات آماری درســت 
نداشتیم و یا اگر به اطلاعات هم دسترسی داشتیم از آن 
به هر دلیلی به درستی استفاده نکردیم و این همان جایی 
است که وظیفه ذاتی مجلس یعنی نظارت مطرح است.

در این مورد اگر قانون اشکال دارد باید اصلاح 
کنیم و اگر قانون ابلاغ شد باید مو به مو اجرا شود.

وی در بخش دیگری از سخنانش تاکید کرد که 
امروز طبقه متوسط جامعه ما هم در زندگی با چالش 

روبرو شده است.
رئیس مجلس شــورای اسلامی همچنین بر 
ضرورت رونق تولید و کسب و کار تاکید کرد و افزود: در 
کسب و کار باید حذف انحصارات را انجام بدهیم و صدور 
مجوز را تسهیل کنیم؛ الان هر کسی می خواهد کسب 
و کاری راه بیندازد برای دریافت مجوز چند سال باید 
بدود تا مجوز بگیرد؛ این ها باید اصلاح شود.در حوزه 
تولید و رونق کســب و کار باید بتوانیم از بازار سرمایه 
استفاده کنیم و آن را در خدمت تولید بیاوریم. همچنین 
باید در بخش کسب و کار به کار های نوین و دانش بنیان 
توجه کنیم و لازم است یک تغییر راهبردی در حوزه 

تجارت خارجی بدهیم.
وی با تاکید بر اینکه لازم است به جای وزارت 
امور خارجه، وزارت خارجه و تجارت بین الملل داشته 
باشیم گفت: وقتی بناست ما اقتصاد بدون نفت داشته 
باشیم و به سمت تولید حرکت کنیم و وقتی بناست 
مردم ما در این بسته اقتصاد مردمی حضور داشته باشند 
اساس ما صادرات خواهد بود و بحث پیدا کردن بازار 
بسیار مهم است؛ اینجاست که من معتقدم دستگاه 
دیپلماسی در وزارت امور خارجه باید تبدیل به »وزارت 
خارجه و تجارت بین الملل« شــود. رئیس مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: سفارت خانه های ما باید در 
همه جای دنیا و به طور ویژه در کشــور های منطقه، 
همسایگان و در حوزه آسیا از رویکرد مسائل سیاسی و 
امنیتی به رویکرد سیاسی، اقتصادی و امنیتی حرکت 
کنند.الان بسیاری از کشور ها سفارت خانه هایشان را 
در کشور ما به گونه ای فعال کرده اند که تبلیغ کننده 

کار های آنهاســت و تمام امــورات مربوط به کالای 
کشورشان را تبلیغ می کند؛ ما هم باید این فرصت را 
ایجاد کنیم تا سفارتخانه های ما این کار را در کشور های 

مختلف انجام دهند.
وی همچنین بر ضرورت پرهیز از خام فروشی 
تاکیــد کرد و افــزود: لازم اســت مزیت هایی که در 
کشورمان داریم با توجه به نیاز هایی که در کشور های 
همسایه وجود دارد استفاده کنیم تا بتوانیم ارز مورد نظر 

را تامین کنیم.
ایــن پنج محوری که به آن ها اشــاره شــد، 
محور های بسته اقتصاد مردمی است که جزئیاتش را 

انشاءالله در فرصت های بعدی تشریح خواهیم کرد.
رقیب تولید، سفته بازی و دلالی است 

اگر نقدینگی به ســمت طرح های نیمه تمام 
هدایت شود بستر مناسبی برای تکمیل این طرح ها و 
رونق سرمایه گذاری در بخش معادن خواهد شد.در 
حوزه اقتصادی دچار مشکل هستیم و نتوانستیم با یک 
رویکرد مشخص و با یک با برنامه دقیق و با یک تفکر در 
حوزه اجرا و روش شــفاف در اجرا در حوزه اقتصادی 
حرکت کنیم. فالیباف ادامه داد:اگر نگاهی از گذشته تا 
الان داشــته باشیم فراز و نشیب داشته و حتی تا الان 
تصمیم ها و سیاست های ما در حوزه اقتصاد ضمن اینکه 
با هم متفاوت بودند در تضاد هم بودند سفته بازی و دل 

بازی و بازار طلا و ارز رقیب تولید است. 
مسکن و خودرو کالای مصرفی است، اما در ایران 
به عنوان یک کالای مصرفی شناخته نمی شود پس ما 
این تحولی که در حوزه سازماندهی مالیات باید انجام 
دهیم ما در این شرایط سخت از جوانی که در زیر راه پله 
کار کوچکی وخدماتــی را آغاز کرده مالیات دریافت 
می کنیم، اما از کسی که خانه خالی دارد ده ها و صد ها 
خانه خالــی دارد و با آن در حقیقت به ســوداگری 
می پردازد مالیات نمی گیریم، طرح دو فوریتی مالیات 
بر منازل خالی به فوریت تصویب شد و فردا در دستور 
کار مجلس قرار می گیرد و در صورت تصویب دولت باید 

وزارتخانه مربوطه آن را به کار ببندد.
قالیباف تصریح با اشاره به موضوع اشتغال گفت: 
ظرفیت های بزرگی داریم. حجم نقدینگی بالاست باید 
آن را هدایت کنیم به سمت پروژه های بزرگ. این کار 
در حقیقت برای ما اورده وشــغل ایجاد می کند وهم 
درامد ارزی دارد وهم ثبات اقتصادی را برای ما بهمراه 

خواهد داشت
با اجرای برنامه ها در آینده نزدیک شاهد ثبات 

بازار ارز خواهیم بود
رئیس مجلس شورای اسلامی درباره اصلاح 
ساختار ها در بسته اقتصاد مردمی گفت: باید یکپارچگی 
در اطلاعات داشته باشیم و این اطلاعات باید حتماً به 
صورت شبکه ای به هم متصل و از حالت جزیره ای خارج 
شوند و ما در مجلس مصممیم که این کار را انجام دهیم.

یک بخشی از این ها دارای قانون است که اجرا نشده و 
ما می ایستیم تا این قانون اجرا شود و بخش دیگر نیز 

نیاز به قانون دارد که باید این کار انجام شود.
زمانی که ما حرف از هوشمند سازی می زنیم 
دیوان محاســبات ما هم باید برخط باشد و نمی شود 
دیوان محاسبات یک سال بعد گزارش بدهد که این 

پول در جای خود هزینه نشده است.
رئیس مجلس شورای اسلامی ۴ رویکرد هم باید 
در درون مجلس باشد و هم بیرون مجلس و ما دراین 

زمینه مصمم هستیم.
آقای قالیباف با اشاره به جلسه سران قوا و بحث 
در خصوص ارز و جمع بندی خوب در این جلسه ابراز 
امیدواری کرد: با همکاری قوا و نهایی شدن برنامه دولت 
در چند روز آینده حتماً ثبات را در بخش ارز خواهیم 
داشت ان شاءالله دولت این بسته را در کوتاهترین زمان 
یعنی در چند روز آینده روشــن کند. رئیس مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: یک بخش از بی ثباتی در بازار 
ارز بی انضباطی است و بخشی از این بی انضباطی مربوط 
به صادرکنندگانی است که ارز را وارد کشور نکرده اند 
که این امر هم ظلم به خودشان است و هم به جامعه.

آقای قالیباف گفت: در اینجا باید با پیگیری و مواخذه 
کردن این کار را انجام داد تا ارز به داخل کشور برگردد.

ما باید کار صادر کنندگان خوش حساب را هم 
تســهیل کنیم که آن ها نیز در این شرایط صادرات 

بیشتری انجام دهند و بتوانند ارز به کشور بیاورند.
بخش دیگر کســانی بودند کــه ارز را بردند و 
نیاوردند و این ارز ها در حقیقت در اختیار کسانی قرار 
می گیرد که قاچاق کالا می کنند و با قیمت گران آن را 
در داخل کشور عرضه می کنند.باید تلاش کنیم که 

جلوی این کار های خلاف گرفته شود.
آقای قالیباف همچنین با اشاره به ارز های کشور 
که به واسطه صادرات در برخی از کشور ها مانده است 
افزود: توافقات خوبی برای برگشت این دارایی ها صورت 

گرفته است.اگر ما تولید را محور و اساس کار قرار دهیم 
و مهار نقدینگی را در مسیر تولید قرار دهیم و نیز ارزش 
پول ملی را کنترل کنیم افزایش قیمت ارز را نخواهیم 

داشت.
آقای قالیباف همچنین در خصوص افزایش بی 
رویه قیمت اجاره بها و مسکن و راهکار مجلس در این 
زمینه افزود: ما قصد داریم نرخ مالیات را برای خانه های 
خالی به گونه ای درنظر بگیریم که حتماً برای افرادی 
که می خواهند خانه های خالی داشته باشند مقرون به 
صرفه نباشــد.مطمئن باشید که این طرح در اجرای 
دقیقی که ان شاءالله دولت انجام بدهد باعث خواهد شد 
افراد برای خانه های خالی خود تصمیم گیری کنند که 
در کوتاه مدت کرایه خانه ها کاهش پیدا خواهد کرد و 

نرخ مسکن پایین خواهد آمد.
آقای قالیباف همچنین با تاکید بر ضرورت عرضه 
و تقاضا در زمینه تولید مسکن نیز افزود: دولت هم اذعان 
کرد که ما مدتی تأخیر و عقب ماندگی در تولید مسکن 

داریم، به نظر ما باید این عقب ماندگی جبران شود.
رئیس مجلس شورای اسلامی همچنین با اشاره 
به مشکلات طبقه اجاره نشین و محروم که حقوق یک 
مــاه آن ها کفاف اجاره یک ماه خانه آن ها را نمی دهد 
گفت: ما در این بسته اقتصاد مردمی پیشنهاد روشن 
دادیم که بیش از ۵۰ تا ۵۵ درصد قیمت زمین می باشد 
و دولت باید از اموال و دارایی های خود به جای مدیریت 
ساخت مسکن زمین را در اختیار مردم قرار دهد و اجازه 
دهد از نقدینگی که در همین بازار سرمایه هست و از 
نقدینگی که در بخش خصوصی هست کار و مدیریت 

ساخت را انجام دهند.
رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر این که 
ما باید فرآیند تولید و تکنولوژی مسکن را بهینه سازیم 
گفــت: در این بخش نیز به یاری خدا گام های خوبی 
برداشته شد و ما دانش فنی بومی این را داریم که یک 
نمونه آن سرمایه گذاری شده که ان شاء الله برای ۶ هزار 
واحد مسکونی در سال که با ۳۰۰ میلیارد تومان سرمایه 
گذاری شروع شده است طی چند ماه آینده انجام خواهد 
شــد و این امکان وجود دارد که همانند این را در تمام 
نقاط کشــور انجام دهیم. آقای قالیباف ســرعت در 
ساخت، کیفیت در ساخت و هزینه کم، پرت مصالح کم 
و در نظر گرفتن تمامی استاندارد های زلزله و سرمایشی 
و گرمایشی و معماری اسلامی در این طرح درنظر گرفته 
شده است.با مدیریت، توجه و باور داشتن می توان برخی 

از عقب ماندگی ها را جبران کنیم.
نظارت مجلس بر ظرفیت شرکت های ورودی به بورس 
 رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به حجم 
نقدینگی در بازار بورس اظهار داشــت: با توجه به این 
حجم نقدینگی ما باید منابع را به سمت پروژه های بزرگ 
پتروشیمی یا حوزه معادن و فلزات هدایت کنیم که 
عــلاوه بر درآمــد ارزی، موجب ثبــات اقتصادی و 

اشتغالزایی شود.
اقای قالیباف در پاسخ به این پرسش که بخشی 
از کارشناسان معتقدند که نقدینگی بورس به سمت 
تولید واقعی نمی رود و مجلس چه اقداماتی قرار است 
برای رفتن به ســمت تولید واقعی انجام دهد؟ گفت: 
معتقدم اینکه نقدینگی از حــوزه بانک و بانکداری 
سرمایه ها و نقدینگی سرگردان از بازار پولی به سمت 
بازار سرمایه رفته است کار خوبی بود که اتفاق افتاد. 
رئیس مجلس ادامه داد: حجم بالای نقدینگی به سمت 
بورس می رود که یک امتیاز بزرگ است وما حتماً باید 
این اقدام را تقویت کنیم و برای این کار باید به بورس و 

فرابورس عمق ببخشیم.
وی در باره عمق بخشــی به بازار بورس گفت: 
دولت ظرفیت ها و دارایی های خود را که شرایط لازم 
دار وارد بورس کند.مجلس یکی از کارهایش نظارت 
دقیق است که شرکت هایی در بورس بیاید که ظرفیت 
این کار را داشته باشند،وقتی نقدینگی به اینجا می آید 
باید کاری کنیم که ســود سهام آن ها صرف سرمایه 

گذاری برای خود شود. 
این نقدینگی به سمت پروژه های نیمه تمام که 
حدود ۶۰۰ تا ۷۰۰ هزار میلیارد تومان اســت و حوزه 
معادن برود. باید این نقدینگی را به سمت آن ها ببریم، 
اما اگر خدای نکرده این نقدینگی در درون خود بورس 
برود ضرر بزرگ است،ما در مجلس شورای اسلامی 
مصمم هستیم که کمک و نظارت کنیم و قانونی که 
دولت نیاز دارد برایش تصویب کنیم و نظارت دقیق خود 

را داشته باشیم تا این اتفاقات بیفتد.
مجلس، محکم در مقابل زیادی خواهی های 

دشمنان می ایستد 
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در 
هر جا که به مردم اعتماد کردیم، پیش رفتیم گفت: 
حتماً مجلس، محکــم در مقابل زیادی خواهی های 
دشــمنان می ایستد.در حوزه قوه مقننه آن چه را که 

وظیفه ماست انجام خواهیم داد و باید اقدام کنیم و مردم 
آن را ببینند.

در بیرون مباحثی مطرح شــد مبنی بر اینکه 
اولویت مجلس، مسائل اقتصادی نبوده است در حالی 
که این گونه نیست و این فضا های رسانه ای است که 
درســت می شود.نخستین طرح دو فوریتی مجلس 
یازدهم، در رابطه با مسکن بود و نخستین طرحی که 

تصویب شد درباره جا ماندگان سهام عدالت بود.
آقای قالیباف با بیان اینکه تهیه و تدوین بسته 
اقتصادی مردمی توسط مجلس یازدهم نشان می دهد 
که این مجلس اقداماتی را انجام داده است افزود: سابقه 
بسیاری از نمایندگان این دوره مجلس، اجرایی است 
بنابراین متوجه هستیم که مردم می خواهند عمل ما را 
ببینند و از ما حرف قبول نمی کنند. وی گفت: مردم و 
مقــام معظم رهبری در حــوزه وظایف مجلس از ما 

مطالباتی دارند و ما باید پاسخگوی ایشان باشیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
مردم باید با بسته اقتصادی مردمی مجلس آشنا شوند، 
افزود: کارشناســان مرکــز پژوهش های مجلس و 
نمایندگان مربوط به کمیسیون های مختلف حتماً 
جزئیات این بسته اقتصادی را به اطلاع مردم خواهند 

رساند.
آقای قالیباف در پاسخ به این پرسش که مجلس 
یازدهــم چه راهبردی را علیــه طرح های خصمانه 
دشمنان کشورمان دارد؟ گفت: دشمنی آمریکا با ما 
روشــن است و این دشمنی از بیش از صد سال پیش 
تاکنون در مقاطع مختلف بوده است البته پس از انقلاب 
اسلامی با توجه به نوع نگاه ما و روحیه استقلال طلبی 
و عزت ما و مبارزه با ظلم ما و از آنجایی که دست آن ها 
از کشورمان کوتاه شده، دشمنی آن ها بیشتر شده است 
و ما باید روحیه مقابله با آن ها را داشته باشیم.دشمنان 
در حوزه امنیتی و نظامی ناامید شده اند و در این بخش 
با مشــارکت مردم توانستیم به درستی تولید قدرت 

کنیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در 
هر جا که به مردم اعتماد کردیم، پیش رفتیم گفت: 
حتمــاً مجلس، محکم در مقابــل زیادی خواهی ها 
می ایستد همان گونه که در مقابل زیادی خواهی های 
آژانس بین المللی انرژی اتمی، موضع گیری کرد و از 
دولت خواستیم که مقابل خواسته های غیر قانونی آن ها 
بایستد.واقعیت این است که اگر می خواهیم در مقابل 
آمریکا بایستیم فقط باید کار و ایران را قوی کنیم یعنی 
تک تک مردم قوی شوند. وی گفت: مجلس در عین 
حال که مواضع سیاسی خود را خواهد داشت در مقابل 

فشار های اقتصادی نیز خواهد ایستاد.
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
اکنون آسیب پذیری ما در حوزه اقتصاد است افزود: به 
همین علت بســته اقتصاد مردمی را تدوین کردیم، 
شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی با مشارکت مردم، 
۲۰ سال مقابل هژمونی آمریکا در منطقه ایستاد و او را 

به زانو در آورد.
وی با بیان اینکه آمریکایی ها در لبنان، سوریه، 
عراق و همه منطقه و حتی به چین با استفاده از طرح 
تحریم اقتصادی فشار وارد می کنند، افزود: آمریکا در هر 
جا که به خواسته های خود نمی رسد فشار وارد می کند 
از جمله فشار سیاسی، نظامی و یا اقتصادی.آمریکا در 
جا هایی که نمی تواند مقاصد امنیتی و نظامی خود را 
دنبال کند از فشار اقتصادی استفاده می کند بنابراین 
اکنون خدمت به مردم و رسیدگی به محرومان و راه 
اندازی چرخه تولید راه مبارزه با آمریکاست و مجلس 
در ایــن راه همه توان خود را خواهد گذاشــت.  آقای 
قالیباف در بخش دیگری از ســخنان خــود درباره 
ویژگی های شهید سپهبد سلیمانی گفت: باید ساعت 
ها، روز ها و ماه ها درباره ایشان سخن گفت. از اواخر سال 
۱۳۶۰ تا زمان شهادت ایشان، از نزدیک با هم زندگی 
می کردیم،کسی از نزدیکان و دوستان را نمی شناسم 
که سابقه مجاهدت شهید سپهبد سلیمانی را داشته 
باشد، ایشان ۴۰ سال بی وقفه مجاهدت کرد،ایشان 
روستا زاده ای بود که از زمان پیروزی انقلاب تا لحظه 
شهادتش، مجاهد فی سبیل الله به تمام معنا بود. آقای 
قالیباف افزود: بسیاری از ما ها پس از جنگ، کار های 
دیگری را انجام دادیم، اما ایشان هرگز مجاهدت را از 
دست نداد و کسی که بتواند از عمر حدود ۶۰ ساله اش، 
۴۰ سال را مجاهدت کند به ترازی از معرفت و کمال و 

اخلاص رسیده است.
وی با بیان اینکه شهید سلیمانی جامعیتی پیدا 
کرده بود و جمع اضداد بود، گفت: زمانی که ایشان غضب 
می کرد غضبش از دل رحیمش بود. رئیس مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه شهید سلیمانی فرمانده 
بسیار قاطعی بود، اما در عین حال پدری می کرد، افزود: 
ایشان مقتدر بود و در اوج قدرتش گذشت می کرد. آقای 
قالیباف ادامه داد: علت ایستادگی شهید سلیمانی در 
مقابل آمریکا این بود که به سنت های الهی پایبند بود و 
با امکانات محدود مقابل داعش و آمریکا ایستاد و همه 
آن ها سر تعظیم فرود آوردند و در آخر دیدند که فقط با 

حذفش می توانند کاری انجام دهند.
وی روحیه بالا، فرهنگ، کار، جسارت، تدبیر و 
شجاعت را از دیگر ویژگی های شهید سلیمانی برشمرد 
و گفت: ایشان حتی در لحظه های سخت ناامید نبود و 
به همه امید می داد که مشکلات را می توانیم حل کنیم 

و این موضوع را در میدان ماموریت خود نشان داد.
شهید سلیمانی با مردم کار را پیش می برد و بر 
باور های انقلاب مبتنی بر فرهنگ قرآن و اهل بیت )ع( 

ایستاد و این موفقیت ها را به دست آورد.
اگر همین درس را از مکتب حاج قاسم بگیریم 
برای رسیدن به موفقیت در همه عرصه ها کافی است.
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هفته نامه اقتصادی ایران

 منابع برگشتی از سهام عدالت متعلقسرمایه گذاری 2 میلیارد و 270 میلیون یورویی مس
 به جاماندگان است

نماینده مردم اصفهان در مجلس، نوشت: 
منابع برگشت شده از سهام عدالت متعلق به 
جاماندگان است و نباید تحت عنوان دیگری 

واگذار شود. 
 مهدی  طغیانی سخنگوی کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی در صفحه 
شخصی خود در فضای مجازی نسبت به نحوه 

توزیع منابع دریافتی از سهام عدالت واکنش نشان داد.
در متن پیام طغیانی آمده است: در جلسه با وزیر اقتصاد تذکر داده شد 
که منابع برگشت شده از سهام عدالت متعلق به مردم )جاماندگان( است و 

نباید تحت عنوان دیگری واگذار شود.
2.5 میلیون مسکن خالی در کشور داریم

مهدی طغیانی سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
نیز به عنوان آخرین موافق اظهار داشت: این طرح موضوع مهمی دارد و یکی 
از مطالبات معیشتی مردم از مجلس است. از ابتدای مجلس یازدهم تاکنون، 
گفتگوهای کارشناسی فراوانی بین نمایندگان متخصص انجام شده و به صورت 
شبانه روزی در این زمینه فعالیت کرده ایم. وی با بیان اینکه دوفوریت این طرح 
به منظور جلوگیری از خسارات احتمالی و فوت وقت است، گفت: توقع مردم 
از مجلس یازدهم که با شعار معیشت آمده، این است که به صورت فوری اقدامی 
در زمینه مسکن انجام شود. سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس بیان کرد: 
۲.۵ میلیون مسکن خالی داریم که نشان می دهد کشور با کمبود مسکن 
مواجه نیست، بلکه این مسکن ها باید وارد بازار شوند، از سوی دیگر باید توجه 
داشت که کار کوتاه مدت دیگری غیر از این طرح را نمی توان در زمینه مسکن 

انجام داد.
بررسی راهکارهای تهاتر بدهی های دولت به قرارگاه 

خاتم الانبیاء)ص( در جلسه کمیسیون اقتصادی
بــه گزارش اعتبار به نقــل از خانه ملت وی با بیــان اینکه قرارگاه 
خاتم الانبیاء)ص( حدود ۴۲ هزار میلیارد تومان از دولت طلب دارد، گفت: اگر 
دولت بدهی خود را به قرارگاه پرداخت کند، این مجموعه می تواند حجم بالایی 

از فعالیت های عمرانی را در کشور به جریان بیندازد. 
ایشان در تشریح نشست کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
به حضور سردار سعید محمد فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص( اشاره 
کرد و گفت: سردار محمد در این نشست گزارشی از فعالیت های قرارگاه در 
حوزه های اقتصادی و عمرانی کشور و مسائل و مشکلات شان ارائه کرد. نماینده 
مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( 
حدود ۴۲ هزار میلیارد تومان از دولت طلب دارد، افزود: اگر دولت بدهی خود 
را به قرارگاه پرداخت کند، این مجموعه می تواند حجم بالایی از فعالیت های 
عمرانی را در کشور به جریان بیندازد که به این منظور مقرر شد؛ تهاتر مطالبات 
قرارگاه از دولت با واگذاری اموال و دارایی ها انجام شود یا اینکه به جای پرداخت 
بدهی های مالیاتی این نهاد به دولت، بخشی از مطالبات قرارگاه از این طریق 
تهاتر شود.وی با اشاره به اینکه براساس قانون قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( باید در 
پروژه ها تضامینی ارائه دهد که این اقدام سبب قفل شدن حدود ۵درصد از 
منابع این مجموعه می شود، ادامه داد: مقرر شد؛ راه حلی اندیشیده شود تا مقام 
دولتی تضامین لازم را ارائه دهند تا ۵ درصد منابع در پروژه قفل نشود و بتوان 
از این منبع اســتفاده کرد. طغیانی با بیان اینکه قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( 
۲۰صندوق پروژه دارد، مطرح کرد: این صندوق پروژه ها می توانند وارد بورس 
شوند و از طریق عرضه اولیه و پذیره نویسی تامین مالی شوند. سخنگوی 
کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی همچنین از ایفای نقش پررنگ تر 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص( در جهت محرومیت زدایی در اقصی نقاط 
کشور خبر داد. اعضای کمیسیون اقتصادی از سامانه تخصیص ارز بانک مرکزی 
بازدید کردند اگرچه سامانه های ارزی به خوبی طراحی شده اند اما اصلی ترین 
مشکل سامانه های ارزی نداشتن ورودی منابع ارزی است.  ایشان در تشرح 
برنامه کمیسیون اقتصادی از بازدید اعضای این کمیسیون از “سامانه تخصیص 
ارز بانک “ خبر داد. سامانه های ارزی بانک مرکزی متشکل از سامانه “تخصیص 
ارز”، “ســامانه نیما” و “سامانه رفع تعهدات ارزی” مورد بازدید قرار گرفت و 
توضیحاتی ازسوی کارشناسان به نمایندگان ارائه شد.اگرچه این سامانه ها به 
خوبی طراحی شده اند اما اصلی ترین مشکل سامانه های ارزی نداشتن ورودی 
منابع ارزی است. به گفته وی طبق اطلاعات مندرج در  سامانه افرادی که 
تقاضای واردات دارند در صف تخصیص مانده اند چراکه ورودی منابع، کفاف 

درخواست های موجود را نمی کند.
متقاضیان تایید شده مرحله اول طرح اقدام ملی 

مسکن آماده واریز وجه اولیه باشند 
علیرضــا قاری قــرآن مدیــرکل راه و 
شهرســازی اســتان اصفهــان گفت: 
متقاضیان طرح اقدام ملی مســکن که 
براساس پیامک ارسال شده واجد شرایط 
شناخته شدند در مهلت مقرر، نسبت به 
واریز وجه اولیه اقدام نمایند،  عدم واریز 

وجه در زمان مشخص شده به منزله انصراف تلقی می شود. 
بــه گــزارش اعتبار به نقــل از پایگاه خبــری وزارت راه و 
شهرســازی، علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اصفهان با بیان اینکه تعداد ۲۵ هزار نفر در مرحله اول طرح اقدام 
ملی استان اصفهان ثبت نام نمودند عنوان کرد: از متقاضیان ثبت 
نام شده تعداد بیش از ۱۴ هزار نفر واجد شرایط شناخته شدند که 

مراحل اولیه تکمیل مدارک آنها در حال انجام است.  
وی افزود: آن دســته از متقاضیانی که پیامک واجد شرایط 
بودن را دریافت نموده و در زمان تعیین شده به شرکت های عمران 
شهرهای جدید، بنیاد مسکن و دفاتر پیش خوان دولت مراجعه و 
مــدارک خود را تکمیل کردند می بایســت ظرف دو هفته آینده 
براساس شماره حسابی که برای آنان پیامک خواهد شد به بانک 

عامل مشخص شده مراجعه نمایند.  
مدیرکل راه و شهرســازی استان اصفهان با اشاره به اینکه 
متقاضیان تایید شده مرحله اول طرح اقدام ملی مسکن می بایست 
آمادگی لازم جهت واریز وجه اولیه را داشــته باشند تصریح کرد: 
مبلغ مورد نیاز جهت واریز اولیه، معادل )۳۰ الی ۴۰ میلیون تومان( 
است و هزینه تمام شده واحد پس از مشخص شدن اعلام می شود.  
وی تاکید کرد: در پیامک ارسالی برای متقاضیان، مهلت واریز 
وجه قید می شود لذا متقاضیانی که طی مدت زمان مشخص نسبت 
به واریز وجه اولیه اقدام ننمایند به منزله انصراف تلقی شده و واحد 
مسکونی مربوطه به نفر جایگزین اختصاص می یابد.   قاری قرآن 
خطاب به آن دســته از متقاضیانی که امــکان تامین مبلغ اولیه 
بیشــتری را دارند گفت: با توجه به اینکه تعــدادی از پروژه های 
خودمالک در برخی از شــهرهای استان، سال های قبل عملیات 
اجرایی آنها آغاز شده است متقاضیانی که امکان تامین مبلغ اولیه 
بیشتری را دارند می توانند از ظرفیت این پروژه ها استفاده کنند.  

مصطفی سالاری مدیرعامل سازمان تامین 
اجتماعی در پیامی به مناسبت فرارسیدن هفته 
تامین اجتماعی گفت: امیدواریم بزودی در کنار 
ارتقای کیفی خدمات بیمه ای و درمانی، شاهد 
تحقق آرمان تامین اجتماعی دیجیتال در این 

سازمان باشیم. 
ایشان در پیامی افزود: نامگذاری هفته ای 
در هر ســال به نام »تامین  اجتماعی« ناشی از اهمیت کارکرد نظام تامین  
اجتماعی در عمق بخشیدن هرچه بیشتر به امنیت  اجتماعی و اقتصادی جامعه 
و تلاش برای جلب توجه افکار عمومی و تصمیم سازان و تصمیم گیران کلان 
کشور به اهمیت ماموریتی است که سازمان تامین اجتماعی به عنوان یکی از 

ارکان این نظام برعهده دارد.
وی ادامه داد: این سازمان به  عنوان نهادی در خدمت تولید و اقتصاد ملی 
و سازمانی با کارکرد حمایت از فعالان اقتصادی در برابر مخاطرات اقتصادی، 
وظیفه ای خطیر بر عهده دارد که باید با استمرار حمایت های دولت و نگاه 
واقع بینانه و کارشناسی نمایندگان گرامی دوره جدید مجلس شورای اسلامی 
نسبت به این حوزه، زمینه ای مساعدتر و مناسب تر برای استمرار و توسعه 

روزافزون خدمت رسانی سازمان تامین اجتماعی فراهم شود.
ســالاری تصریح کرد: براین اساس با حمایت، همراهی و مشارکت 
شرکای اجتماعی مصمم بوده که حرکت در این مسیر را با شتابی دوچندان 
ادامه دهیم و امیدواریم به زودی در کنار ارتقای کیفی خدمات بیمه ای و درمانی، 
شاهد تحقق آرمان تامین اجتماعی دیجیتال و نیز اعتلای شفافیت، پاسخگویی 
و مشتری مداری در سازمان باشیم. ما در این راه، نیک می دانیم که برای جلب 
رضایتمندی ذینفعان و ارائه خدمات مطلوب، راهی دراز در پیش داریم، اما 
مدیران و کارکنان ســازمان تامین اجتماعی در آســتانه ۲۵ تیرماه، روز 
تامین اجتماعی ضمن تبریک این روز به بیمه شدگان، کارفرمایان، بازنشستگان 
و مستمری بگیران تحت پوشش و همه اقشار مردم شریف ایران، بار دیگر بر 
عزم شان در زمینه حداکثر تلاش برای ارائه خدمات جامع، کارآمد و کیفی به 
نیروهای مولد دیروز و امروز کشور تاکیدکرده و متعهد می شوند که در تلاش 
برای غلبه بر مشکلات و همچنین تا نابودی ویروس کرونا، خستگی ناپذیر 
خواهند بود و موانع احتمالی را یکی پس از دیگری پشت سر خواهند گذاشت.

 تحقق آرمان دیجیتال از اهداف اساسی 
تامین اجتماعی است
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هفته نامه اقتصادی ایرانورزش و اقتصاد

شناسایی حدود 1۵00 هزار میلیارد تومان سود 
نقدی برای فولاد مبارکه

تجدید ساختار روابط عمومی در کشور یک 
ضرورت مهم و فوری 

در راستای همگرایی صنعت با مدافعان سلامت انجام شد؛ 
تأمین رایگان اکسیژن بیمارستانهای تحت پوشش

 دانشگاه علوم پزشکی توسط فولادمبارکه

زنگنه: میادین مشترک نفت وگاز تا پایان کار 
دولت ساماندهی می شود
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ابوالقاســم شمســی جامخانه معاون شرکت ها و 
قیمت گذاری بنگاه های سازمان خصوصی سازی از 
اختصاص دو مجموعه ورزشــی به اســتقلال و دو 
مجموعه ورزشی به پرسپولیس خبر داد و افزود: این 
دو باشگاه شــهریور امســال در فرابورس پذیرش 

خواهند شد.
ایشان در گفتگویی  با تاکید بر اینکه استقلال و 
پرسپولیس شرایط ویژه ای برای واگذاری داشتند، 
توضیح داد: ســاختار مالی آن ها از لحاظ سود و زیان 
انباشــته نامناسب و همچنین تعیین تکلیف و رفع 
بندهای حسابرس و بازرس قانونی این دو شرکت و 
بحث مستندسازی اســناد مالکیتی مجموعه های 

ورزشی که داده شد، زمان بر بود.
وی با بیان اینکه در مصوبه سال ۱۳۹۱هیات 
وزیران ذکر شده بود دو مجموعه ورزشی درفشی فر 
و مرغوبکار به دو شرکت پرسپولیس و استقلال داده 
شود، اظهار داشت: از آن تاریخ تا چند هفته پیش به 
دلیل مشکلات ثبتی و حقوقی و بعضا داشتن معارض، 
اخذ ســند مالکیت و سپس انتقال آنها به دو باشگاه 
غیرممکن بود اما با پیگیری های صورت گرفته در 
چند ماهه گذشته تا ۱۰ روز آینده هم سند مالکیت 
درفشــی فر و هم شهید مرغوب کار اخذ می شود تا 
امکان عملیاتی کردن بحث افزایش سرمایه این دو 

شرکت وجود داشته باشد.
معاون شــرکت ها و قیمت گذاری بنگاه های 
ســازمان خصوصی سازی از اختصاص دو مجموعه 
دیگر به باشگاه های استقلال و پرسپولیس خبر داد و 
افزود: تصمیم دیگری گرفته شــد مبنی بر اینکه به 
باشگاه استقلال علاوه بر مجموعه ورزشی مرغوب کار، 
کمــپ مرحوم حجازی و به پرســپولیس علاوه بر 
ورزشگاه درفشی فر، مجموعه ورزشی شهدای گمنام 
هم تخصیص داده شــود. درواقع به هر دو باشگاه دو 
مجموعه ورزشی داده شــد. البته واگذاری این دو 
مجموعه آخر نیازمند این است که مجوز آنها به استناد 
ماده ۱۱۷ قانون محاسبات عمومی از هیات وزیران 
اخذ شــود که دراین خصوص وزیر ورزش به دولت 
پیشــنهاد داده و هم اکنون در کمیسیون لوایح در 

دست رسیدگی است و مصوبه دولت به زودی ابلاغ 
خواهد شد.

وی ادامه داد: با توجه به اینکه در اسناد مالکیت 
آنها مشکلی وجود ندارد، امیدواریم گزارش توجیهی 
افزایش ســرمایه در هفته آینده تهیه و پس از اخذ 
گزارش حسابرس و بازرس قانونی، مجمع عمومی 
فوق العاده با موضوع تصویب افزایش سرمایه و اصلاح 
اساسنامه برگزار شود و با توجه به اینکه سایر الزامات 
پذیرش هم به موازات پیش رفته اســت، امیدواریم 
بتوانیم تا آخر مرداد درخواست به هیات پذیرش داده 
شود تا دو باشگاه در بازار دوم فرابورس پذیرش شوند.

شمســی جامخانه در ادامه درمورد اختلاف 
حساب هایی که دو باشــگاه با اسپانسرها داشتند، 
توضیح داد: جلســات در این راستا برگزار و کارگروه 
هایی تشکیل شده اســت و در حال تعیین تکلیف 

هستند.
وی با اشــاره به بحث درآمدزایی باشگاه های 
استقلال وپرسپولیس اظهار داشت: پرسپولیس سال 
گذشته قراردادی را با اسپانسر منعقد کرده بود که پس 
از تغییرات مدیریتی طی الحاقیه ای به این قرارداد، 
مشخص شد کف درآمدی باشگاه پرسپولیس از محل 
اسپانسری ۱۱۰ میلیارد تومان طی سال است و می 

تواند بیشتر هم باشد. کف درآمدی باشگاه استقلال 
هم طبق قراردادی که با اسپانسر امضا کرده، سالانه 

تقریبا ۵۰ میلیارد تومان است.
معاون شــرکت ها و قیمت گذاری بنگاه های 
سازمان خصوصی سازی با اشاره به تسهیلات مالیاتی 
شــرکت هایی که می خواهند بورسی شوند، اظهار 
داشــت: این دو شــرکت می توانند از ظرفیت های 
مصوبه اخیر ســران سه قوه که به تایید مقام معظم 
رهبری هم رسیده است، استفاده کنند؛ البته به شرط 
اینکه در بازار ســرمایه پذیرش شوند و حداقل ۲۵ 
درصد سهام شرکت در سال ۱۳۹۹ در بازار سرمایه 
واگذار شــود.وی تاکید کرد: با توجه به عزمی که در 
وزارت ورزش وجود دارد و در جلسات هفتگی که به 
ریاست وزیر ورزش برگزار و موضوعات پیگیری می 
شود و همچنین پیگیری های مستمر وزیر اقتصاد و 
همکاری بســیار خوب ســازمان بورس و شرکت 
فرابورس ایران، دو شرکت استقلال و پرسپولیس در 
شهریور در بازار دوم فرابورس پذیرش و عرضه اولیه 

صورت خواهد گرفت.
از سوی دیگر، مدیرعامل فرا بورس ایران گفت: 
از ابتدای امسال تاکنون بیش از ۴۰ هزار میلیارد تومان 

پول جدید وارد بازار بورس شده است.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، امیرهامونی 
با اشاره به اینکه از ابتدای امسال ۵ر۳ میلیون نفر کد 
بورسی جدید در بورس تهران و فرا بورس گرفته اند، 
اضافه کرد: ارزش معاملات در بورس بیش از ۲۰ هزار 
میلیارد تومان اســت و هفته پیش رکورد ۳۱ هزار 

میلیارد تومان هم شکسته شد.
وی ادامــه داد: بازدهی بیش از ۱۶۰ درصدی 
در بــورس را تجربه کرده ایم و ارزش بازاری و ثروت 
عموم مردم در بورس به ۷ هزار و ۷۰۰ تریلیون تومان 

رسیده است.
مدیرعامل فرا بورس ایران با بیان اینکه به جز 
سهامداران عدالت ۱۵ میلیون نفر کد بورسی فعال 
دارند، افــزود: در آینده نزدیک عرضه اولیه نیروگاه 
آبادان، پتروشیمی بوعلی، پدیده شیمی جم، زغال 
سنگ طبس و نیروگاه گیلان در بورس انجام می شود.
وی گفــت: با مشــوق های مالیاتــی برای 
شــرکت هایی که در بازار بورس عرضه می شوند که 
شفافیت های مالی را در پی دارد، ورود شرکت های 
بخش خصوصی فعال به بورس، تسهیل تبدیل سهام 
خاص به عام برای ورود شــرکت ها به بورس و ایجاد 
تابلوی جدید برای شرکت های دانش بنیان در این 
بازار عرضه در بورس تقویت می شــود. البته عرضه 
شرکت های دولتی و نیمه دولتی ۵۰ درصد به اراده 
مدیران آن ها برای عرضه اولیه در بورس بستگی دارد.

درهمین حال سازمان بورس، مصوبه ستاد ملی 
مدیریت کرونــا در خصوص تمدیــد دو ماهه مهلت 
برگزاری مجمع ســالانه شرکت های ثبت شده را ابلاغ 
کرد. ســعیدمحمد علیزاده مدیر نظارت بر ناشران 
سازمان بورس،مصوبه این ستاد را درخصوص افزایش 
مهلت برگزاری مجمع عمومی شرکت های سهامی 
عام به تمام شرکت های ثبت شده نزد سازمان بورس 

و حسابرسان معتمد ابلاغ کرد.
بر این اساس، طبق این مصوبه، مهلت تعیین 
شــده در قوانین و مقررات ناظر و تشــکیل مجمع 
عمومی شرکت های سهامی عام که تا پایان تیر ۹۹ 
بایــد مجمع را برگزار کنند بــه مدت دو ماه تمدید 

می شود./ایسنا

ولی تیموری معاون گردشگری وزارت میراث 
فرهنگی اعــلام کرد: موضوع پرداخت هفت 
میلیارد تومان به تشکل های خصوصی کاملا 

شفاف است.
ولی تیموری معاون گردشگری وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی چند ماه 
بعد از وقوع این حواشــی، در گفت و گویی با 
بیان اینکه ماجــرای پرداخت هفت میلیارد 
تومان شــفاف اســت، توضیح داد: هدف از 
پرداخت این پول به تشــکل های خصوصی 

رونق بازاریابی و تبلیغات بوده است.
وی افزود: ما باید یکســری از اقدامات مثل 
تورهای آشناســازی را انجام دهیم یا مشابه 
نشســت های دوجانبه چین و عمــان را در 
کشورهای دیگر برگزار کنیم و یک روز را به 
گردشگری ایران اختصاص دهیم. اینها باید 
در ۱۲ کشور انجام شود. هزینه این برنامه ها 
اغلب با بخش خصوصی بوده است. ما ردیف 
بودجه ای برای کمــک به بخش خصوصی 
داریم که حالا اعتبار آن آمده اســت. وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با 
توجه به کمبود منابع مالی شاید فقط همین 

یک بار بتواند کمک کند.
 ایــن مقام مســوول درباره اینکــه بودجه 
برآوردشــده بــرای این برنامــه تبلیغاتی و 
بازاریابی چقدر اســت و اگر وزارتخانه خود 

می خواســت این اقدامات را انجام دهد چه 
میزان بودجه باید صرف می کرد، گفت: برآورد 
دقیــق نداریم که اگــر همه ایــن کارها را 
وزارتخانه می خواست انجام دهد، چقدر هزینه 
می شد اما هفت میلیارد تومان بودجه داشتیم 
که آن را بین استان ها و دو تشکل خصوصی 
که در زمینه جذب گردشــگر فعال هستند، 
توزیع کردیم. هزینه همه این کارها حداقل 
۱۰ برابر بودجه ای اســت کــه وزارتخانه در 
اختیار تشکل ها قرار داده است. این را هم در 
نظر بگیرید که ما به آنها ریال دادیم و آنها باید 

به دلار و یورو خرج کنند.
تیمــوری ادامــه داد: طبق قــرار و تعهدات 
ایجادشــده، این تشکل ها باید در ۱۲ کشور 
بازار هدف که به طور عمده همسایه هستند 
و آلمان و چین هم جزو آنها هستند، سه اقدام 
شامل برگزاری تور آشناسازی، B۲B و روز 
گردشگری را سامان دهند. دو تشکلی که در 
حال حاضر در زمینه جذب گردشــگر فعال 
هســتند یعنی انجمن صنفی دفاتر خدمات 
مســافرت هوایــی و جهانگــردی و جامعه 
تورگردانان، هر یک متعهد شدند در این بازارها 
این ســه اقدام را انجام دهند. ما در ازای پولی 
که به آنها داده شده، چک و سفته گرفته ایم و 
آنها باید به ذی حســابی وزارتخانه پاسخگو 
باشــند. انجمن صنفی در ازای دریافت یک 
میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان متعهد است در 
هشــت کشــور این فعالیت ها را انجام دهد. 
جامعــه تورگردانان نیز تعهــد دارد در ازای 
دریافت حدود ۹۰۰ میلیون تومان در چهار 
کشور این اقدامات را انجام دهد. این عدد سهم 
مشارکت وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی است که یک دهم پولی است 
که این تشــکل ها تاکنون بــرای بازاریابی و 
تبلیغات ایران هزینه کرده اند. این مبلغ رقمی 
نیست که برای آن حاشیه درست می کنند.            

 معاون شــرکت ها و قیمت گــذاری بنگاه های 
سازمان خصوصی سازی با اشاره به عرضه سهام 
دولت در قالــب ETF، اظهار کرد: برای عرضه 
ETF پالایشی کارها در حال انجام است. در این 
راســتا تصمیم اولیه دولت ۴ پالایشگاه تبریز، 
اصفهان، تهران و بندرعباس بود. درحال حاضر 
طبق مصوبه هیات واگذاری، ۲ پالایشــگاه  به 
صــورت بلوکی عرضه می شــود. وی ادامه داد: 
پالایشــگاه تبریز که آگهی شــد و پالایشگاه 
بندرعباس هم بزودی آگهی می شود، بنابراین 
باقیمانده ســهام دولت در پالایشگاه های نفت 
تهران و اصفهان، در قالب ETF پالایشی عرضه 
خواهد شــد. ابوالقاسم شمسی جامخانه با بیان 
اینکه سومین ETF صنایع فلزی و خودروسازی 
اســت، عنوان کرد: این صندوق شــامل فولاد 

مبارکه و صنایع مس و سهام متعلق به دولت در 
سایپا و ایران خودرو می شود. در حال انجام کارها 
و مکاتبات هستیم. سهام برخی از این شرکت ها 
در وثیقه بانک ها قــرار دارد که از وزارت صمت 
تقاضا شد وثیقه جایگزین تعیین کند. با توجه به 
اینکه در این راستا، مصوبه هیات وزیران وجود 
دارد، امیدواریم با دســتور وزیر صمت این کار 
سرعت بگیرد. بر اساس این گزارش، شورای عالی 
بورس بر اساس قانون بودجه امسال و همچنین 
به استناد اصل ۴۴، در جلسه یازدهم فروردین ماه، 
ساز و کار اجرایی واگذاری باقیمانده سهام دولتی 
شرکت های حاضر در بازار سرمایه را تصویب کرد 
و این مصوبه شانزدهم فروردین ۹۹ توسط وزیر 
امــور اقتصــادی و دارایی تقدیم معــاون اول 

رئیس جمهور شد.

ولی تیموری معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی:
چرا ،7 میلیارد تومان را به بیرون از 

وزارتخانه دادند

ETFها همچنان در راهند www.etebar.net
انتصاب جدید در بانک آینده 

طی حکمی از سوی دکترمحمد فطانت، 
مدیرعامــل بانــک آینده، نــادر خواجه 
حق وردی، به عنوان معاون امور شــعب و 
بازاریابی این بانک، منصوب شد. به گزارش 
روابط عمومی بانک آینــده، نادر خواجه 
حق وردی، مدیــر باتجربه بانک تجارت، 
سوابقی همچون: عضویت در هیات مدیره، 

مدیرکل اداری )منابع انسانی( و امور سازمان و انفورماتیک بانک تجارت، 
مدیریت امور شعب در استان های قزوین، زنجان، خراسان رضوی، 
فارس و اصفهان این بانک را در کارنامه خود دارد. حق وردی همچنین 
مدتی به عنوان معاون اجرایی مدیرعامل در بانک پارسیان، فعالیت 
داشــته است. بنا بر این گزارش پیش از این، دکتر داریوش رشیدی، 
۱۰سال تصدی معاونت امور شعب و بازاریابی بانک آینده را بر عهده 
داشت که در مراسمی از تلاش ها و دستاوردهای حاصل از حضور وی 

تقدیر شد. 

www.etebar.net

در حکمی از ســوی کاظم خاوازی وزیر 
جهاد کشــاورزی، احمدعلــی کیخا به 
ســمت معاون برنامه ریزی و اقتصادی 

وزارت جهاد کشاورزی منصوب شد.
به گــزارش اعتبار بــه نقــل از پایگاه 
اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی، در 
حکمی از سوی کاظم خاوازی وزیر جهاد 
کشاورزی، احمدعلی کیخا به سمت معاون برنامه ریزی و اقتصادی 

وزارت جهاد کشاورزی منصوب شد.
در این حکم آمده است: حمایت از تولیدات داخلی، افزایش ضریب 
خوداتکایی محصولات کشــاورزی، کاهــش واردات محصولات 
اساسی، تقویت امنیت غذایی، توسعه صادرات و دستیابی به تراز 
تجاری مقبول، کارآمدتر کردن نظــام بودجه ریزی، تهیه آمار و 
اطلاعات دقیق و بروز و نیــز برنامه ریزی برای افزایش بهره وری 
عوامل و منابع تولید در راستای کشاورزی پایدار از اهم انتظارات 
است. امید است با اتکال به خداوند متعال، رعایت اعتدال گرایی و 
منشور اخلاقی دولت تدبیر و امید و تعامل و همکاری با نهادهای 
ملی مسوول و نیز معاونت ها، سازمان ها و همکاران ستادی و استانی 

در انجام وظایف موفق باشید.

معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزیر جهاد 
کشاورزی منصوب شد

جمعی از اعضای هیات مدیــره انجمن روابط عمومی ایران با 
معاون وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی دیدار و پیرامون مشکلات 
و لزوم تجدید نظر در ساختار و فعالیت روابط عمومی در کشور 

گفتگو و تبادل نظر کردند .
محمد خدادی معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رســانی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این دیدار با قدردانی از تلاش 
بیش از چند دهه فعالیــت انجمن روابط عمومی ایران ، نقش 
سازمانها و نهادهای مردمی را در پیشبرد برنامه ها ، اهداف توسعه 
و تعالی کشــور به واسطه مقبولیت در بین آحاد جامعه را مهم 
دانست و نقش روابط عمومی ها در شفاف سازی و هدایت صحیح 
و روشــن افکار عمومی در عصر حاضر و دنیای نوین ارتباطات 

کلیدی برشمرد . 
وی تولید محتوا را در کشور با توجه به سرعت رشد و تغییر 
روابط رسانه – مخاطب یک اصل قابل توجه خواند و تغییر زیر 
بنایی در فرآیند و کارکرد روابط عمومی ها در کشور که امروزه 
غالباً ماهیت اصلی خود را از دست داده و تنها نقش تشریفاتی و 
تبلیغاتی دستگاهی را برعهده گرفته اند  به عنوان یک ضرورت 

مورد تاکید قرار داد .
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی قدرت ارتباطات امروز 
را در طول تاریخ بی نظیر قلمداد کرد که ظرفیت های گسترده 
و قابل توجه ای داشــته و لزوم بهره مندی رسانه های داخلی ، 
رسانه های     بین المللی ، ابعاد نظارتی برای دستگاه های اجرایی 
و تصمیم گیر و حتی جذب منابع حمایتی را از این قدرت نهفته 
یاد آور شده ، تغییر در ساختار روابط عمومی در کشور ، تجدید 
نظر در باورها و نگرش ها از سوی فعالان و دست اندکاران جهت 
دست یابی جامعه و افکار عمومی به مطالبات خود خاطر نشان 

کرد .
گفتنی اســت اعضای حاضر هیات مدیره انجمن روابط 
عمومی ایران در این نشست با اعلام آمادگی کامل خود در دوره 
جدید با توجه به تجربیات طولانی و ارتباط موثر با جامعه جهت 
هم اندیشی ، همراهی و تلاش برای ارتقای جایگاه روابط عمومی 
در کشــور و در ســطح بین الملل در عصر نوین ارتباطات ، با 
برشــمردن مشــکلات عدیده ای که در نقش و جایگاه روابط 
عمومی ها در طی ســالهای اخیر در کشــور فراهم گردیده، 

خواستار اصلاح آن شدند.    

 شــرکت فولاد مبارکه پس از اینکه بیمارستانهای تحت پوشش 
دانشگاه علوم پزشکی استان اصفهان و بیماران مبتلا به ویروس 
کرونا با کمبود اکسیژن و افزایش قیمت این نیاز استراتژیک مواجه 
شدند، تأمین رایگان اکسیژن موردنیاز این بیمارستانها را متقبل 
شــد. عباس اکبری محمدی معاون نیروی انسانی و سازماندهی 
شرکت فولاد مبارکه با اعلام این خبر گفت: فولاد مبارکه از همان 
ابتدای شــیوع ویروس کرونا و در   راستای تعهد به مسئولیتهای 
اجتماعی خود، با مساعدت در خرید تجهیزات موردنیاز به یاری 
مراکز درمانی و هموطنان مبتلا به این ویروس خطرناک شتافت. 
وی افزود: در همین زمینه و در گامی دیگر، مدیریت شرکت تصمیم 
گرفت از محل تولیدات واحد اکسیژن و هیدروژن خود،   اکسیژن 
موردنیاز بیمارســتانهای دولتی اســتان را تا پایان سال جاری 
بهصــورت رایگان تأمین کند تا کادر درمان این بیمارســتانها و 
همچنین هموطنان بستری در این بیمارستانها از نگرانیهای کمبود 
این  نیاز  حیاتی رهایی یابند. در همین خصوص اصغر بکرانی، رئیس 
تجهیزات پزشکی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: پس از اینکه 
تأمین اکسیژن در سطح کشور و بهتبع آن در سطح استان اصفهان 
تا حدودی دچار مشکل شد و   از  نظر   هزینهها نیز قیمتها بهصورت 
افسارگسیخته افزایش یافت، دانشگاه علوم پزشکی اصفهان طی 
مکاتبهای، از مجموعۀ فولاد مبارکه درخواســت کمک کرد.وی 
تصریح کرد: شــرکت فولاد مبارکه در ادامۀ همکاریهای خود با 
دانشگاه علوم پزشکی استان این بار نیز به مدد بیمارستانها شتافت 
و تأمین اکســیژن موردنیاز را متقبل شد.  سید امیر طباطبائیان، 
مدیر انرژی و سیالات فولاد مبارکه نیز در توضیح این توافق گفت: 
فولاد مبارکه متقبل شده است تا آخر سال جاری حدود ۸۶۰ تن 
مایع اکسیژن تولید و به بیمارستانهای تحت پوشش دانشگاه علوم 

پزشکی تحویل دهد.

ادامه از صفحه ۵
به قراردادهای طرح نگهداشت و افزایش تولید نفت اشاره 
کرد و گفت: در این زمینه، قرارداد توســعه میدان نفت شهر که 
میدانی مشترک با شرکت ملی حفاری ایران است، امضا شده و در 
حال پیگیری است و قراردادهای میدان های رشادت و فروزان هم 

در آینده نزدیک امضا می شود.
میدان مشترک نفتی یاران در ۱۳۰ کیلومتری جنوب غربی 
اهواز و غرب میدان آزادگان جنوبی قرار دارد و با میدان مجنون 

عراق مشترک است.
هدف ازامضای قرارداد توسعه این میدان نفتی، دستیابی به 
تولید تجمعی اضافی حدود ۵ر۳۹میلیون بشــکه طی ۱۰ سال 
آینده با برآورد هزینه های سرمایه ای مستقیم و غیرمستقیم معادل 
۲۹۴ میلیون دلار و هزینه های بهره برداری از تاسیسات در طول 
مدت قرارداد )شامل تولید خط پایه و اضافی( معادل ۲۳۶ میلیون 
دلار اســت. پیمانکار موظف است تمام منابع مالی لازم را برای 

اجرای طرح تامین کند.

 پورابراهیمـی رئیـس کمیسـیون اقتصادی 
مجلـس شـورای اسـلامی گفـت: بـرآورد ما 
ایـن اسـت بـا توجـه بـه هماهنگـی شـکل 
گرفتـه میان قوای مقننه، مجریـه و قضاییه، 
در روز هـای آینـده خبر هـای خوبـی دربـاره 

مدیریت بازار ارز خواهیم داشت.
ایشـان بـا اشـاره بـه اینکـه نخسـتین 
جلسـه شـورای عالـی هماهنگـی اقتصادی 
کشـور بـا حضـور ترکیـب جدیـد مجلـس 
یازدهـم برگـزار شـد افـزود: در ایـن جلسـه 
مباحث نشسـت نماینـدگان مجلس با رهبر 
معظـم انقـلاب و محور هـای مهـم بسـته 
اقتصـادی مردمـی، مطـرح و اقدامـات لازم 

برای این منظور آغاز شد.
بـه گزارش اعتبار به نقـل از خانه ملت 
وی گفـت: بـازار ارز بـه عنـوان یکـی از 
مهمترین موضوعات در دسـتور کار مجلس 
به ویژه کمیسـیون اقتصادی مجلس اسـت 
و جلسـه مفصلی با حضـور رئیس کل بانک 
مرکـزی، وزرای جهـاد کشـاورزی، نفـت و 
صمـت داشـتیم کـه جمـع بنـدی بسـیار 

خوبی انجام شد.
ایشـان بـا بیـان اینکـه تـلاش کردیـم 
هماهنگی هـای لازم بـرای مدیریـت بـازار 
انجام شـود، گفت: برگزاری جلسات مستمر 
شـورای عالـی هماهنگی با حضور سـران قوا 
و اعضـا انجـام خواهد شد.پیشـنهادهائی در 
بخش سـاماندهی و مدیریت بـازار ارز و نحوه 
تسـویه حساب ارزی صادرکنندگان و تعیین 
چگونگـی  و  شـفارش ها  ثبـت  تکلیـف 
دسترسـی بـه منابـع ارزی خـارج از کشـور 
مطـرح شـد و مجموعـه ای از اقدامـات لازم 
برای بهبـود عملکرد بـازار و کاهش التهابات 
ارزی در دسـتور کار قـرار گرفت.قـرار اسـت 
کارگـروه مشـترکی بـا حضـور نماینـدگان 
قوای مقننـه، قضائیه و با محوریـت دولت، از 
فـردا ۳ شـنبه کار خـود را بـرای سـاماندهی 

بازار ارز آغاز کند.
وی بـا اشـاره بـه ظرفیت و تـوان بانک 
مرکـزی افـزود: بـا هماهنگـی و همراهـی 
سـران قـوا، امیداریم بـه زودی برنامه جامع و 
حـوزه  در  ویـژه  بـه  پیشـنهادی  بسـته 
مشـوق های صادراتی داشته باشیم.در بخش 
تخصیـص ارز بـرای بخشـی از کالا هـای 

اساسـی، فعـلًا همان مسـیر اعلامـی دولت، 
ادامـه خواهد داشـت و اولویـت تخصیص ارز 
بـه کالا هـای اساسـی خواهـد بود.همـراه بـا 
الزامـات بخش خصوصـی بـرای بازگرداندن 
ارز حاصـل از صـادرات، بایـد هماهنگی های 
لازم برای ایجاد بسـته های مشـوقی داشـته 

باشیم.
همکاری مجلس و بنیاد مستضعفان 

برای تأمین مسکن محرومان 
ایشـان از توافـق این کمیسـیون با بنیاد 
مسـتضغفان برای تدویـن طرحی با هدف حل 

مشکل مسکن محرومان در کشور خبر داد.
وی  در تشـریح نشست این کمیسیون 
گفـت:  مسـتضعفان،  بنیـاد  رییـس  بـا 
تکمیـل  کمیسـیون  نخسـت  دسـتورکار 
پروژه هـای نیمـه تمـام عمرانی -کـه حدود 
۸۰ درصـد آن اجرایی شـده اسـت- توسـط 
بنیـاد از طریـق مکانیـزم تهاتـر و جایگزینی 
بـود که مقرر شـد ظرف مـدت ۲ هفته پیش 
نویـس ایـن متـن در کارگـروه مشـترکی از 
کمیسـیون اقتصـادی و بنیـاد مسـتضعفان 
نهایی شـود.هدف از طرح مذکور اسـتفاده از 
ابزار هـای مجلـس بـرای تکمیـل پروژه های 
نیمـه تمـام عمرانی که حـدود ۸۰ درصد آن 

اجرایی شده، است.
براسـاس توافقـات صـورت گرفتـه بـا 
بنیـاد مسـتضعفان مقـرر شـد، کمیسـیون 
اقتصـادی بـا همـکاری دولت و کمیسـیون 
عمـران طرحـی بـا هـدف تامیـن مسـکن 
محرومـان تدویـن کنـد، متـن ایـن طـرح 

ظرف ۲ هفته آتی نهایی می شود.
رئیـس کمیسـیون اقتصـادی مجلس 
بنیـاد  پذیـرش شـرکت های  در  تسـریع 
مسـتضعفان در بـورس را یکـی دیگـر از 
اقتصـادی  کمیسـیون  دسـتورکار های 
برشـمرد و ادامـه داد: در حـال حاضـر ۳۲ 
شـرکت از ایـن نهـاد در بورس حضـور دارند، 
کـه مقرر شـد طـی یـک مـاه اقدامـات لازم 
بـرای ورود ۲۰ شـرکت جدیـد بـه بـورس 
فراهم شـود.توافق برای تاسـیس بانک قرض 
الحسـنه از منابـع بنیـاد یکـی دیگـر از 
دسـتورکار های کمیسـیون اقتصـادی بود تا 
بـا تحقق این مهم عملیات قرض الحسـنه ای 

که مردم به آن نیاز دارند، تامین شود.

 خبرهای خوب از مدیریت بازار ارز 

در جریان برگزاری مجمع عمومی عادی 
سالانۀ شــرکت ســرمایهگذاری توسعۀ 
معادن و فلزات بیش از هزار میلیارد تومان 
ســود نقدی و در مجمــع عمومی عادی 
سالانۀ شرکت معدنی و صنعتی گلگهر نیز 
بیــش از ۴۴۰ میلیــارد تومــان ســود 
سرمایهگذاری برای فولاد مبارکه شناسایی 

شد.
مرتضی شبانی، مدیر امور مجامع شرکت فولاد مبارکه با اعلام 
این خبر افزود: در مجمع عمومی عادی سالانۀ شرکت گلگهر سیرجان 
که روز دوشــنبه ۱۶ تیرماه در محل همایشهای سالن وزارت کشور 
برگزار شد، ضمن تقسیم ۹۰ تومان سود به ازای هر سهم، مبلغ ۴۴۰ 
میلیارد تومان سود سرمایهگذاری نیز برای فولاد مبارکه شناسایی 

شد.
وی گفت: در این مجمع پس از انتخاب هیئترئیســه، در ابتدا 
ملارحمان مدیرعامل شــرکت، گزارش عملکرد شــرکت از رشد ۳ 
درصدی تولید کنســانتره )۱۵ میلیون تن( در ســال ۹۸ و رشد ۴ 
درصدی تولید گندله )۱۲ میلیون تن( را ارائه کرد و همچنین از کسب 
رتبۀ اول در تولید کنسانتره و گندله توسط شرکت معدنی گلگهر خبر 

داد.
شبانی با اشاره به جایگاه ویژۀ این شرکت در تولید محصولات 
معدنی در کشور گفت: این شرکت در سال ۹۸ مبلغ ۸ هزار میلیارد 
تومان در طرحهای توسعۀ شرکت سرمایهگذاری کرده و انتظار میرود 

این مبلغ در سال ۹۹ تا دو برابر افزایش یابد.
مدیر امور مجامع شرکت فولاد مبارکه با تأکید بر اینکه فولاد 
مبارکه با داشــتن ۱۰ درصد سهام این شــرکت یکی از کرسیهای 
هیئتمدیرۀ آن را در اختیار دارد، گفت: از مبلغ ۱۳۴ تومان سود خالص 
هر سهم این شرکت، مبلغ ۹۰ تومان سود نقدی تقسیم و مقرر شد 
پرداخت ســود نقدی به سهامداران حقیقی در اسرع وقت و کمتر از 

یک ماه آینده پرداخت شود.
 گفتنی است این مجمع در خاتمه با انتخاب مؤسسۀ حسابرسی 
بهراد مشار بهعنوان حسابرس اصلی و روزنامۀ دنیای اقتصاد بهعنوان 

روزنامۀ کثیرالانتشار به کار خود پایان داد.
شناســایی بیش از هزار میلیارد تومان سود نقدی در مجمع 

عمومی عادی سالانۀ شرکت سرمایهگذاری توسعۀ معادن و فلزات
به گزارش خبرنگار فولاد، مجمع عمومی عادی سالانۀ شرکت 
سرمایهگذاری توســعۀ معادن و فلزات نیز روز پنجشنبه ۱۹ تیرماه با 
حضور بیش از ۷۵ درصد از سهامداران در سالن تلاش تهران برگزار شد.

در این مجمع که ریاست آن را رضا یزدخواستی از طرف شرکت 
فولاد مبارکه بر عهده داشت، پس از ارائۀ گزارش مبسوط از فعالیت 
هیئتمدیره توســط دکتر الســتی، مدیرعامل این شرکت، و قرائت 

گزارش حسابرس، صورتهای مالی آن به تصویب رسید.
بنابر تصمیمات این مجمع، از ۷۱۱ ریال ســود هر سهم مبلغ 
۶۰۰ ریال سود نقدی بین سهامداران توزیع شد که با توجه به مالکیت 
۴۱ درصدی شرکت فولاد مبارکه در این شرکت، بیش از هزار میلیارد 

تومان سود نقدی در حسابهای شرکت فولاد مبارکه شناسایی شد.
 گفتنی اســت در ســال ۹۸ از محل ســود نقدی شرکتهای 
سرمایهپذیر بیش از ۲ هزار   و  ۵۰۰ میلیارد تومان سود نقدی شناسایی 

شده است که حدود ۱۲۰ ریال به  ایپیاس  شرکت اضافه میکند.
همچنین قابل ذکر است درآمد شرکت سرمایهگذاری توسعۀ 
معادن و فلزات از بابت سرمایهگذاری در سایر شرکتها از ۲ هزار و ۵۳ 
میلیارد تومان به۲ هزار و ۷۱۰ میلیارد افزایش یافت. همچنین با توجه 
به رشد بازده شرکتهای زیرمجموعۀ شرکت توسعۀ معادن و فلزات 
،سهام این شرکت از سال گذشته تا تاریخ برگزاری مجمع حدود ۴۷۶ 
درصد رشــد قیمت  داشــته که این موضوع خبر بسیار خوبی برای 

سهامداران این شرکت است. 
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سیدمجید صدری :برای اولین بار، درآمد دیتای شرکت 
مخابرات در سال ۹۸ از صوت پیشی گرفت

برای اولین بار، درآمد دیتای شرکت مخابرات در سال 
۹۸ از صوت پیشی گرفت/ اولویت فعالیت ما در دو سال 
گذشته، تکیه بر توان تولید داخل و استفاده از تجهیزات 
مخابراتی ایرانی بوده است/ ۸۰ درصد امکانات شرکت 
مخابرات داخلی اســت و به سمت بومی سازی کامل 

پیش می رویم
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران با اشاره به اینکه اولویت 
فعالیت مجموعه مخابرات در دو سال گذشته، تکیه بر 
توان تولیدکنندگان داخلی و اســتفاده از تجهیزات مخابراتی ایرانی بوده است، 
خاطرنشان کرد: با اقدامات انجام شده در سال ۹۸، برای اولین بار درآمد شرکت از 
دیتا از درآمد مبتنی بر صوت پیشی گرفته و ارزش سهام مخابرات در سال ۹۸ با 

رشد ۱۸۸ درصدی مواجه شد.
به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت مخابرات ایران، مهندس سیدمجید 
صدری در مجمع عمومی عادی سالیانه صاحبان سهام شرکت مخابرات ایران با 
تشریح نقش صنعت پیشران ICT به عنوان سرمایه ای اساسی برای جهش تولید، 
اظهار داشت: ۸۰ درصد امکانات صنعت مخابرات، داخلی است و آمادگی کامل برای 

تامین باقی مانده این تجهیزات بر اساس تجهیزات داخلی وجود دارد.
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران، گفت: در ماه های پایانی سال گذشته و امسال، 
شاهد افزایش چشمگیر سود خالص شرکت و رکوردشکنی نماد اخابر در بازار بورس 
بودیم که حاصل نگاه ویژه مجموعه مخابرات به توسعه پایدار به منظور تحقق سود 
مستمر بود. وی با بیان اینکه رتبه و جایگاه ICT ایران در میان ۲۲۷ کشور، رتبه 
هشتم است، افزود: در تعداد مشترکین پهن باند ثابت، رتبه ۱۸ را در جهان داریم 
که با فعالیت های انجام شده ، رکورد مصرف روزانه ۶ هزار و ۱۱۸ ترابایت ترافیک، 

در بخش ثابت شکسته شد.
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران همچنین تاکید کرد تمام کارکنان و مدیران شرکت 
مخابرات ایران در مسیر خدمت رسانی به ذینفعان شرکت و در جهت دستیابی به 
چشم انداز اقتصاد دیجیتال با استفاده از تولید داخلی و توجه به سرمایه های ملی گام 
برمی دارند. صدری بیان کرد: چشم انداز شرکت مخابرات ایران در افق ۱۴۰۰، تبدیل 
به یک شرکت پیشرو دیجیتال در کلاس جهانی و سفارشی سازی شده بر اساس 
خواست مشتری ست که در این مسیربا ایجاد ارتباط مناسب مورد نیاز عموم، به 
دنبال ارائه متنوع ترین خدمات ارتباطات و فناوری اطلاعات به منظور ارزش آفرینی 
حداکثری برای ذینفعان است. مدیرعامل شــرکت مخابرات ایران ساده سازی 
فرایندهای فروش و اســفاده از فناوری های روز در اجرای تمام امور توســعه را از 
راهبردهای اساســی شــرکت عنوان کرد و افزود: همسوسازی پتانسیل های 
اکوسیستم ICT کشور، جهت توسعه و ارائه خدمات و نگهداری، پشتیبانی و استفاده 
حداکثری از تجهیزات منصوبه جهت افزایش بهره وری، فصل نوینی را در به ثمر 
نشستن فعالیت های شرکت رقم زده است. صدری همچنین اعلام کرد: در حوزه 
صنعت فاوا، افزایش ۳ برابری ظرفیت پهنای باند بین الملل، رشد ۶۰۰ درصدی در 
بازدید از محتوای بومی و تکمیل شبکه ملی اطلاعات با استفاده از زیرساخت های 
امن و پایدار شرکت مخابرات ایران، از دستاوردهای مهم در سال گذشته بوده است.
وی افزود: افزایش کیفیت خدمات روستایی با اجرای پروژه های متعدد نوسازی 
ســایت ها و برقرای اتصال روستاهای قطع ارتباط شده و تنوع بخشی به خدمات 
دیجیتال و ارائه سرویس های ارزش افزوده مبتنی بر مشارکت و ارائه راهکارهای 
جامع از سیاست های کلیدی اجرا شده شرکت مخابرات ایران در یک سال گذشته 
است.صدری افزود: توسعه شبکه انتقال، IP استان ها و core بین استانی و ارائه 
خدمات به شرکت های واجد شرایط در قالب بیت استریم از برنامه های در حال 

اجرای شرکت در سال ۱۳۹۹ است.
مدیرعامل شرکت مخابرات ایران در پایان خاطرنشان کرد: ظرفیت سازی کامل 
برای ۵ میلیون پورت پرسرعت VDSL و FTTH در راستای توسعه و تکمیل 

شبکه ملی اطلاعات از مهم ترین برنامه های شرکت تا پایان امسال است.

خبر

سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان مجوز 
هفت فقره پروانۀ اکتشاف معدنی را برای فولاد مبارکه 
صادر کرد تا این شرکت بتواند در پهنۀ انارک و با توسعۀ 
اکتشافات معدنی کشور، برای تأمین کانسارهای آهن 

و سایر فلزات موردنیاز خود گام بلندی برداشته باشد.
به گزارش خبرنگار فولاد، در جلسهای که روز 
سهشــنبه هفدهم تیرماه، با حضور رئیس ســازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان، رئیس سازمان 
نظام مهندســی معدن استان اصفهان و مدیرعامل و 
جمعی از معاونان شرکت فولاد مبارکه در سازمان صمت 
اســتان برگزار شد، رئیس ســازمان صنعت، معدن و 
تجارت اســتان اصفهان گفت: پروانۀ اکتشــاف این 
محدودهها برای اولین بار در کشور به نام فولاد مبارکه 
صادر شد تا این شرکت بتواند کارهای اکتشافی را در 

بخش کانسارهای فلزی  انجام دهد.
 ایرج موفق اظهار داشت: مقدمات انجام این کار   
از   ســال گذشته با توجه به پیگیریهای فولاد مبارکه 
فراهم شد و پهنهای به وسعت حدود   ۱۴ هزار    و     ۵۰۰ 
کیلو مترمربع در اختیار این شرکت قرار گرفت و ۷ پروانۀ 
اکتشاف برای نقاط امیدبخش صادر شد. وی ادامه داد: 
فولاد مبارکه در این مرحله ۶ ماه فرصت دارد که گزارش 
اکتشافهای اولیه را به سازمان صنعت معدن و تجارت 
استان اصفهان ارائه کند و با قول مساعد مدیرعامل این 
شرکت، مقرر شد این کار   تا    ۴ ماه آینده انجام شود و 

مراحل بعدی در دستور کار قرار گیرد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
اصفهان افزود: از ســال گذشته تاکنون در تلاشیم تا 
بتوانیم سنگآهن موردنیاز فولاد مبارکه را تأمین کنیم 
و در این زمینه جلسههای متعددی تشکیل شده است.

وی خاطرنشــان کرد: فولاد مبارکه و ذوبآهن 
اصفهان قلب تپندۀ فولاد کشور به شمار میآیند و باید 
این اتفاق ویژه پیش از اینها برای این مجموعه رخ میداد.

حمیدرضا عظیمیان:
تأمین ســنگآهن موردنیاز شرکت و حمایت از 

معادن کوچکمقیاس
در این جلسه، حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل 
فولاد مبارکه نیز ایجاد ارزشافزودۀ بیشتر برای استان، 
حمایت از معادن کوچکمقیاس و تأمین ســنگآهن 
موردنیاز شــرکت را مهمترین اهداف فولاد مبارکه از 
سرمایهگذاری در بخش معدن دانست.  وی تصریح کرد: 
متأسفانه با وارد شدن بخش معدن به فولاد اختلالاتی 
در زنجیرۀ تکمیل مواد معدنی فولادسازها به وجود آمد 
و همین خلل در تأمین مواد اولیه فولادسازها، شامل 
کنسانتره و سنگآهن، موجب شد فولادسازها در پی رفع 
نیاز خود برآیند؛ بنابراین ما به سمت تأمین مواد اولیه 
در بخش معدن گام برداشتیم و در این خصوص از ادارۀ 
صمت استان اصفهان کمک خواستیم که خوشبختانه 
امروز  ۷ محدوده به مساحت  ۱۹۰ کیلومترمربع را در 
اختیار  ما گذاشــتند تا  نسبت به اکتشاف اولیه اقدام 

کنیم.
عظیمیان خاطرنشــان کرد: حتما اگر در این 
مناطق، نشانههای امیدبخش و خوبی پیدا شد، برای 
ادامۀ مسیر مصممتر میشویم تا   آن را به بهرهبرداری 

کامل برسانیم.
وی در ادامۀ این جلسه، از توافق ساخت کارخانۀ 
کنسانتره در شمال اصفهان بهعنوان اتفاق خوب دیگری 
برای استان یاد  و  اضافه کرد: با موفقیت در کار اکتشاف، 
ســنگآهنی که فــولاد مبارکه اســتخراج میکند با 

ارزشافزوده بیشتری در استان مصرف خواهد شد.
مدیرعامل فولاد مبارکه خاطرنشــان کرد این 
اتفاق بــرای معادن خصوصــی و کوچکمقیاس نیز 
تأثیرگذار اســت؛ چراکه از ظرفیت کنسانترهسازی 
استفاده خواهند کرد و با تبدیل سنگآهن به کنسانتره 

ارزشافزوده بیشتری ایجاد خواهند کرد.
محمدیاسر طیبنیا:

اســتراتژیهای اصولی و اصلی فولاد مبارکه در 
حوزۀ امور معادن تأکید و تمرکز بر فعالیتهای اکتشافی 

است
در همین خصوص محمدیاسر طیبنیا، معاون 
امور معادن شرکت فولاد مبارکه نیز با   این توضیح که 
مطالعات فاز      پیجویی   و شناسایی منابع معدنی پهنۀ 
انارک به مساحت تقریبی ۱۴ هزار و ۵۰۰  کیلومترمربع 
واقع در شرق استان اصفهان در سال ۹۶ به اتمام رسیده 
است، افزود: قرار گرفتن این پهنه در     زون    ساختاری 
ایران مرکــزی و تنوع لیتولوژی آن که شــامل انواع 
سنگهای رسوبی، دگرگونی، ولکانیک، آذرآواری، نفوذی 
و رســوبات متعدد اســت و   نیز    وقــوع رخدادهای 
زمینساختی متفاوت و همچنین فعالیتهای ماگمایی 
وابســته به  هریک  نویدبخش تشکیل کانیسازیهای 
متفاوت و متعدد   در این پهنه اکتشافی است. بنابراین 
معاونت امور معادن پس از جمعآوری اطلاعات، دادهها 
و گزارشهای موجود، اعم از کلیه مستندات تکتونیکی و 
زمینشناسی مربوط به پهنه، نقشههای زمینشناسی و 
توپوگرافی، اطلاعات ژئوشیمیایی، تصاویر ماهوارهای 
و...، جهت پردازش و تفســیر ایــن اطلاعات بر روی 
لایههای زمینشناسی و مطالعات دورسنجی اقدام نمود 
و بر اســاس نتایج آن، مناطق امیدبخش اکتشــافی 

مشــخص و پروانۀ اکتشاف آنها برحســب اولویت و 
مساحت درخواست شد. در نهایت با همکاری سازمان 
صمت اســتان اصفهان برای ۷ آنومالی با وسعت ۱۹۰ 

کیلومترمربع پروانه اکتشاف دریافت گردید.
طیبنیا ضمن تشکر از همکاریهای بهعملآمده با 
معاونت امور معادن توضیح داد که طبق اصول علمی 
مهندسی اکتشاف، عملیات اکتشافی برای دستیابی به 
ذخیرۀ قطعی و قابلاســتخراج، شــامل چهار مرحلۀ 
شناسایی، پیجویی، اکتشافات عمومی و نهایتا اکتشاف 
تفصیلی با هدف تعیین شکل کانسار، عیار میانگین، 
ذخیرۀ قطعی و انجام مطالعات فنی و اقتصادی است و 
فعالیتهای اکتشافی فولاد مبارکه نیز طبق همین اصول 

برنامهریزی و انجام میشود.
وی خاطرنشــان کرد: اقداماتی که تاکنون در 
خصوص این پهنۀ اکتشافی انجام شده شامل مرحلۀ 
شناســایی و پیجویی بوده و انجام عملیات اکتشاف 
عمومی و تفصیلی آنومالیهای هفتگانه در دست اقدام 
است. وی گفت: نگاه معاونت امور معادن، بهینهسازی 
هزینههای اکتشاف و استفادۀ عالمانه از نتایج هر مرحله 
از اکتشاف در بهبود عملیات اکتشاف تکمیلی است و 
این نگاه مبنای اقدامات فنی و قراردادی معاونت امور 
معادن در حوزۀ اکتشاف بوده است. معاون امور معادن 
تصریح کرد: بعد از اخذ پروانههای اکتشاف لازم است  
در مهلت قانونی مقرر   نسبت به  اکتشافات عمومی و 
تفصیلی اقدام شود؛ بنابراین از ماههای قبل، شرکتهای 
توانمند مجری اکتشاف شناسایی و با برگزاری مناقصۀ 
محدود یک مرحلهای، در حال حاضر مجری عملیات 
اکتشاف محدودههای متعلق به فولاد مبارکه شناسایی 
شده است. طیبنیا   ابراز امیدواری کرد با انجام بهموقع 
و باکیفیت مراحل بعدی اکتشــاف، وضعیت ذخایر 
معدنی این محدودهها تعیین گردد، ولی باید به این نکته 
توجه داشت که اکتشافات معدنی نیاز سرمایهگذاری 
زیاد و طولانیمدت دارد تــا در نهایت بتوان به ذخایر 
قابلتوجه و اقتصادی دست یافت. طبق استانداردهای 
جهانی از هر هزار محدودۀ دارای آنومالی کانسارهای 
فلزی فقط ۱۰ محدوده منجر به گواهی کشف شده و 
در نهایت ۳ محدوده تبدیل به معدن فعال میگردد. در 
مقابل، ایــن ۳ معدن چندین برابــر کل هزینههای 
انجامشده برای اکتشاف بازده اقتصادی خواهد داشت.

بر همین اساس اســتراتژیهای اصولی و اصلی 
فولاد مبارکه در حوزۀ امور معادن برخلاف رویۀ رایج در 
کشورمان تأکید و تمرکز بر فعالیتهای اکتشافی است. 
اگر شرکتهای معدنی بزرگ کشور این استراتژی را از 
دهههای گذشــته دنبال میکردند و بهجای ورود به 
انتهای زنجیره، تمرکز فعالیتها و سرمایهگذاریهای خود 
را بر حوزۀ اکتشافات معدن قرار داده بودند، الآن با کمبود 
مواد اولیه در زنجیرۀ فولاد مواجه نبودیم، وضعیتی که 
در سالهای آتی حادتر میشود و ممکن است به وضعیت 

بحرانی برسد. 

حجت الاسلام و المسلمین دکتر سید محمدرضا میرتاج 
الدینی نماینده تبریز در مجلس شــورای اسلامی و حجت 
الاسلام و المسلمین سید ناصر موسوی لارگانی نماینده مردم 
فلاورجان در مجلس شورای اسلامی و عضو هیات رئیسه 
مجلس شنبه بیســت و یکم تیرماه با حضور در ذوب آهن 
اصفهان از بخش های مختلف خط تولید شرکت شامل کارگاه 
تولید ریل در نورد ۶۵۰ ، باتری شماره سه کک سازی وکوره 
بلند های شماره یک و سه بازدید کردند و با مهندس منصور 
یزدی زاده مدیرعامل این شرکت و سایر مسئولین کارخانه 
گفتگو نمودند.     نماینده تبریز در مجلس شورای اسلامی گفت 
:ذوب آهن اصفهان یکی از صنایع پایه و از افتخارات نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران محسوب می شود. بنده در دوران فعالیت 
در سمت معاونت ریاست جمهوری نیز بازدیدی از ذوب آهن 
اصفهان داشتم و هم اکنون که در ابتدای مجلس یازدهم هستیم 

نیز علاقمند بودم بازدیدی از این کارخانه عظیم داشته باشم.
خودکفایی در تولید ریل ملی،ثمره تلاش و کوشش 

شبانه روزی متخصصین ذوب آهن اصفهان است
وی با اشاره به اینکه انصافاً  تلاش و کوشش کارگران در 
جبهه صنعت از نزدیک نمود ویژه ای دارد ، افزود : آماده سازی 
کوره بلند این کارخانه عظیم که بیش از نیم قرن از عمر آن می 
گذرد جای تشکر و  قدردانی دارد. نماینده مردم تبریز در مجلس 
شورای اســلامی تصریح کرد : یکی از جاذبه های ذوب آهن 
اصفهان برای بنده تولید ریل مطابق با آخرین استاندارد های روز 
دنیا اســت و امروز این فراغ خاطر را داریم که این شرکت مادر 
صنعتی می تواند کلیه نیازهای خطوط راه آهن کشور را پوشش 
دهد و لذا میتوانم بگویم خودکفایی در تولید ریل ملی،ثمره تلاش 

و کوشش شبانه روزی متخصصین ذوب آهن اصفهان است.
دکتر میرتاج الدینی ادامه داد: نسل آینده قطارهای 
ایران،از نوع پر سرعت هستند که ذوب آهن اصفهان تامین ریل 
استاندارد آنها را از شمال تا جنوب و شرق تا غرب   پوشش دهد.
کمبود مواد اولیه، تولید ذوب آهن اصفهان را ناتمام 

گذاشته است 
این مقام مسئول در پاســخ به این سوال که دولت و 
مجلس چگونه می توانند دغدغه اصلی ذوب آهن اصفهان که 
نداشتن مواد اولیه است را برطرف نمایند چنین گفت : امروز 
مطلع شدم این شرکت عظیم به دلیل نداشتن سنگ آهن نمی 
تواند با ظرفیت کامل تولید داشته باشد زیرا بخش اعظمی از   
سنگ آهن تولیدی کشور متاسفانه صادر می شود و این در 
حالی است که همین ماده اولیه با ورود به این کارخانه و تبدیل 
شدن به محصول نهایی می تواند ارزش افزوده چند برابری را 
به ویژه در شرایط تحریم کنونی برای کشور به ارمغان بیاورد. 
انشاا... به کمک نمایندگان مردم اصفهان در مجلس شورای 
اســلامی مبحث مهم اختصاص دادن معدن به ذوب آهن 
اصفهان را به صورت جدی از وزارت صمت پیگیری می کنیم 

تا مشکل تامین مواد اولیه این شرکت برطرف شود.
حجت الاسلام و المسلمین سید ناصر موسوی لارگانی 

نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای اسلامی و عضو هیات 
رئیسه مجلس نیز گفت : ذوب آهن از اوایل انقلاب و قبل از آن 
به عنوان یک صنعت ملی شناخته شده است. برای ساخت این 
مجموعه عظیم فولادی از بیت المال کشور هزینه بسیاری شده 
و چندین نسل با تعهد و تلاش شبانه روزی زحمت کشیدند و 
حقیقتاً امروز جای تعجب دارد که چرا این کارخانه عظیم با این 
وسعت،قدمت و تکنولوژی با نیمی از ظرفیت تولید محصولات 
استاندارد را در دستور کار دارد، مجموعه توانمندی که نیروی 

انسانی متخصص آن در ایران در کشور حرف اول را می زند.
وی اضافه کرد : سنگ آهن که نعمت خدادادی است از 
ذوب آهن اصفهان دریغ می شــود و لذا تولید محصولاتی 
جدیدی چون ریل و همچنین اشتغالزایی برای جوانان ایرانی 

توسط این کارخانه ابتر می ماند.
عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی گفت : 
برای فعال ماندن سرمایه های ملی ایران زمین،مانند ذوب 
آهن اصفهان باید سرمایه خدادادی کشور در اختیارشان قرار 
داده شود و لذا این موضوع را به صورت ویژه از وزارت صمت 
پیگیری خواهیم کرد تا جهش تولید مد نظر رهبر معظم 

انقلاب محقق شود.

با صادرات 50 درصد از محصولات نهایی دیگر خام 
فروشی مواد اولیه توجیهی ندارد

نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای اسلامی 
افزود : هم اکنون حدود ۵۰ درصد از محصولات نهایی  ذوب 
آهن اصفهان به بیش از بیست کشور دنیا صادر می شود این 
دستاورد بزرگ در کنار خام فروشی مواد اولیه واقعاً بی انصافی 
است و توجیهی ندارد. مدتی است می بینیم معادن کشور نیز 
زنجیره تولید خودشان را تکمیل می کنند و اقدام به تاسیس 
واحدهای فولادی در کنار معادن کردند که این اقدام شایسته 
ای نیست و باید ابتدا نیاز داخل و واحدهای فولادی فعلی تامین 
شود و سپس صادرات مواد اولیه و همچنین مجوزهای جدید 
فولادی صادر شود. مهندس یزدی زاده مدیرعامل شرکت نیز 
گفت : ذوب آهن اصفهان به عنوان تنها شرکتی که تولید آن به 
روش کوره بلند است، متاسفانه از یارانه انرژی برخوردار نیست 
این موضوع قیمت تمام شده محصولات ذوب آهن را  با سایر 
شرکت ها متفاوت ساخته است. وی افزود : امیدواریم با تامین 
پایدار مواد اولیه شرکت که بزرگترین دغدغه امروز تک تک 
ذوب آهنی ها است بتوانیم جهش تولید مد نظر رهبر معظم 

انقلاب را محقق نماییم.

26 تیر ماه1359، سالروز تاسیس نهاد شورای نگهبان گرامی بادعکس نوشت

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان خبر داد:

صدور 7 فقره پروانۀ اکتشاف برای فولاد مبارکه
حجت الاسلام و المسلمین دکتر سید محمدرضا میرتاج الدینی نماینده تبریز در مجلس :

 خودکفایی در تولید ریل ،ثمره همت شبانه روزی متخصصین
 ذوب آهن اصفهان است


